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Podravje � Za oživitev Ptujskega jezera letos 200.000 evrov

Pri Ribiču pomol, na Ranci lokal

Foto: Črtomir Goznik
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župan Štefan Čelan in njegovi sodelavci so v zvezi s tem imeli smele načrte, ki pa so jih uresničili samo deloma. Kako se 
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Podravje � Kdo bo nastopal v karnevalskih šotorih

Februarja bodo na Ptuju in v okolici le odlični 
Le še nekaj tednov nas loči od začetka najbolj norčavega časa v letu, pusta, ki se bo začel 2. februarja s tradicionalnim kurentovim skokom. 
v Markovcih in Lancovi vasi – gostile številne nastopajoče. Preverili smo, koga vse so povabili na svoje odre.

Ljudje prostor prilagajamo 

zgolj sebi in svojemu načinu 

življenja, s tem pa uničujemo 

življenjski prostor drugih živih 

bitij. Med najradikalnejše pose-

ge v naravo gotovo sodi gradnja 

avtoceste, ki prostor dobesedno 

preseka na dvoje. K sreči so stro-

kovnjaki pripravili določene 

ukrepe, ki negativne vplive na 

okolje, kolikor je pač mogoče, 

zmanjšujejo. Preverili smo, ka-

kšni so ti načrti za podravsko 

avtocesto, po kateri se bo vse do 

meje s Hrvaško predvidoma mo-

goče peljati ob koncu leta 2018.

Ta avtocestni odsek je dolg 

dobrih 13 kilometrov, divje ži-

vali pa ga bodo lahko prečkale 

na štirih mestih. Prvi prehod bo 

pod avtocestnim mostom čez 

potok Polskavo (približno 500 

metrov za priključkom Lanco-

va vas v smeri proti meji s Hr-

vaško), drugi pod mostom čez 

reko Dravinjo (približno na sre-

dini med priključkoma Lancova 

vas in Podlehnik), tretji pod mo-

stom čez potok Strganco (pred 

bodočim priključkom Zakl), 

zadnja možnost pa bo podvoz z 

ločenim pasom za živali (pribli-

žno pol kilometra pred mejnim 

prehodom Gruškovje).

Soj žarometov 
bo skrivalo 
rastlinje

Na DARS-u so pojasnili, da 

bodo ti prehodi za divje živali 

široki 12 in visoki 4 metre, tla 

pa bodo pokrita s peščenimi 

blazinami: »Ob nevodni strani 

se bodo v dolžini 50 metrov ob 

vsaki strani avtoceste prehodi 

ustrezno obsadili z avtohtono 

vegetacijo zaradi preprečevanja 

soja žarometov, za vodenje živali 

in ustvarjanja zaklona.« Pri pre-

hodu pri potoku Strganca bodo 

zasaditev izvedli tudi v 12-me-

trskem pasu vzdolž vzporedne 

ceste do pobočja skalne stene. 

Zasaditev ob podvozu bo takšna, 

da bo prostoživeče živali čim 

prej usmerila od prehoda čez 

Maceljčico in deviacijo. DARS 

trenutno upravlja približno 610 

kilometrov avtocest in hitrih 

cest, 163 kilometrov priključkov 

in razcepov, 27 kilometrov po-

čivališč in 7 kilometrov drugih 

cest, na katerih je več kot 1.000 

objektov (nadvozov, podvozov, 

mostov, viaduktov, tunelov, po-

kritih vkopov in prepustov), ki 

jih lahko živali uporabljajo za 

prehajanje čez oz. pod avtoce-

sto. Na območjih, kjer so evi-

dentirali prehajanje živali, so vse 

podvoze prilagodili oz. razširili 

tako, da imajo poleg vozišča še 

dodaten, neutrjen pas za pre-

hajanje divjih živali. Druga mo-

žnost je podaljševanje premosti-

tev čez vodotoke, pod katerimi 

je tako mogoče zagotoviti pas za 

prehajanje živali.

Divjad za svoje migracije 

sicer uporablja tudi številne 

nadvoze; nekatere so razširili, 

da poleg lokalne ceste nudijo 

tudi ustrezno širino travnatega 

pasu za prehajanje divjih živali. 

Samo nekaj nadvozov v Sloveni-

ji je bilo zgrajenih izključno za 

živali. Gre za t. i. ekodukte; na 

avtocestnem odseku Beltinci–

Lendava so kar trije. Prepuste 

pod avtocestami so ponekod z 

vgradnjo suhe police prilagodi-

li manjšim sesalcem, dvoživkam 

in vidram. Na DARS-u so doda-

li: »Sicer pa so naše avtoceste 

ograjene in živali lahko prečka-

jo avtoceste tudi prek običajnih 

nadvozov čez avtocesto ali skozi 

podvoze.«
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Podravje � Gradnja avtocestnega odseka Draženci–MMP Gruškovje

Kako bodo bodočo podravsko avto
Gradnja bodoče avtoceste med Draženci in mednarodnim mejnim prehodom Gruškovje kljub mrazu hitro napreduje. Tokrat 
divjih živali, s tem pa, vsaj posredno, tudi za varnost voznikov.
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Eden najpomembnejših do-

godkov, s katerim se bo tudi letos 

začelo pustovanje na Ptuju, je ku-

rentov skok, letos 15. zapovrstjo. 

Otvoritvena slovesnost 57. Kuren-

tovanja s predajo oblasti župana 

princu karnevala, bo 18. februar-

ja. Med dogodki, ki jih je vredno 

doživeti tudi letos, so gotovo tudi 

ptujski mestni korzo, veliki karne-

valski bal, 57. FECC Mednarodna 

karnevalska povorka in vrtčevska 

povorka, ki bo v ponedeljek, 27. 

februarja.

Kaj se bo dogajalo v 
ptujski karnevalski 
dvorani?

Sočasno z javnim delom prire-

ditve bo potekal tudi komercialni. 
Dogajanje v karnevalski dvorani 

na Ptuju, za katerega je letos za-

dolženo podjetje Novelus, se zač-

ne 17., konča pa 28. februarja. V 

12 dneh bo izpeljanih več kot 20 

dnevnih in večernih dogodkov.

Na odprtje karnevalske dvora-

ne prihaja Petar Grašo&Balkan 

Boys. V soboto bo večer medicin-

skih sester in zdravnikov, obisko-

valce pa bodo zabavali Severina 

in skupina Skater.

Nedelja bo večer vojakov in 

vojaških doživetij, maske pa bosta 

zabavali skupini Dan D in Cover 

Lover. Ponedeljkov večer bo v 

zvokih Dalmacije, popestrila pa 

ga bo Klapa Rišpet in Begini. V to-

rek bo dan najcenejših vstopnic, 

na pustovanje pa prihajajo Petra 

Kovačevič in Tarapana. Maske se 

bodo v sredo zabavale z Dubiozo 

kolektiv, prihaja pa tudi Tim Ko-

res z bendom. Lana Jurčevič, Pira-

ti in Nina Pušlar se bodo v četrtek 

zabavali na tematskem večeru, ki 

bo povezan z gusarji in pirati. V 

petek, 24. februarja, prihajajo Jan 

Plestenjak in Učiteljice, v soboto 

pa še Tanja Žagar in Jole.

Kavbojci in indijanci bodo v 

nedeljo zvečer noreli s Čuki in Po-

skočnimi muzikanti. Nov pustni 

teden pa se bo v ponedeljek, 27. 

februarja, začel z nekoliko dru-

gačnimi ritmi: Alyo in Kingstoni.

Letošnje karnevalsko dogaja-

nje na Ptuju se bo na pustni torek 
Foto: ČG

Letos bo dogajanje v karnevalski dvorani na Ptuju trajalo 12 dni.

Prehodi za živali po posameznih 
avtocestnih krakih
Avtocestni krak Okvirno število prehodov za živali
Podravski 30 (od tega trije ploščati prehodi za dvoživke)
Štajerski 10
Gorenjski 27
Dolenjski 38 (pretežno podhodi in prepusti)
Ljubljana in Primorska 1 (pokriti vkop)

Vir: DARS

Prehod za divje živali pod avtocestnim mostom čez potok Polskavo v Tržcu je 
je. Končna podoba podhoda za živali bo z zasaditvijo rastlinja ob avtocesti 



Začne se pri 
državnem 
prostorskem 
načrtu

Na DARS-u se zavedajo, da 

vdori prostoživečih živali na av-

tocesto predstavljajo tveganje 

za varnost udeležencev v pro-

metu, vzdrževalcev avtoceste 

in seveda samih živali; tovrstne 

nesreče se lahko končajo tudi s 

smrtnim izidom. Poudarjajo, da 

trki z živalmi ne predstavljajo le 

ekonomske izgube, temveč celo 

povzročajo travme.

Tematika prehajanja živali se 

zato obravnava že v postopku 

priprave državnega prostorske-

ga načrta. »Tako se že v fazi pri-

dobivanja smernic od nosilcev 

urejanja prostora ter v sodelova-

nju z Zavodom za gozdove in lo-

vskimi družinami pridobi smer-

nice glede ohranjanja in vzdrže-

vanja migracijskih koridorjev za 

prehajanje prostoživečih živali,« 

so pojasnili na DARS-u. Mesta in 

velikosti prehodov za živali sku-

paj določijo projektanti trase oz. 

izdelovalci okoljskih poročil ali 

poročil o vplivih na okolje, upo-

števajo pa tudi prejete smernice 

in seveda terenske oglede.

Čez planke
Če pot po bodoči avtocesti 

nadaljujemo na Hrvaško, bomo 

hitro opazili razliko med sloven-

skim in hrvaškim pristopom k 

problematiki prehajanja živali. 

Hrvaška ima skupaj okoli 1.314 

kilometrov avtocest, ki jih upra-

vljajo štiri različne družbe. Naj-

več, okoli 923 kilometrov, je v 

pristojnosti Hrvaških avtocest 

(HAC). Na tej dolžini cest so 

zgradili 10 ekoduktov (na Hrva-

škem je sicer bolj uveljavljen iz-

raz »zeleni mostovi«), namenje-

nih izključno prehajanju živali. 

Umetne tunele ozelenijo, da se 

čim bolje vklopijo v okolje.

Na ekoduktih izvajajo mo-

nitoring gibanja živali; ves čas 

spremljajo podatke o dnevnih 

in sezonskih migracijah divjih 

živali. Pri tem uporabljajo raz-

lične metode, od video nad-

zora do t. i. peščenih trakov, 

v katerih živali puščajo sledi, 

spremljajo in analizirajo pa tudi 

ostale sledi, ki jih živali puščajo 

na celem objektu. Na HAC so 

pojasnili: »Vsi ti podatki nam ka-

žejo migracijske trende in sto-

pnjo funkcionalnosti prehodov 

za živali.«

Postopek načrtovanja preho-

dov je na Hrvaškem podoben 

kot pri nas; pripravijo študije, s 

katerimi raziščejo navade in mi-

gracijske poti tamkajšnjih živali, 

svoja mnenja podajo strokovnja-

ki, načrti gredo v javno obravna-

vo. Se pa državi razlikujeta pri 

oblikah oz. pogostosti različnih 

tehničnih rešitev. Tudi na Hrva-

škem poznajo zelene mostove, 

prehode za živali, cevi in pod-

zemne kanale za male sesalce in 

druge vretenčarje ter tunelske 

podhode za dvoživke. Res pa 

prehodi za živali na Hrvaškem 

veliko večkrat kot pri nas vodijo 

nad in ne pod avtocesto.

Zanimalo nas je, zakaj se hrva-

ški sistem od slovenskega tako 

razlikuje. Na DARS-u so pojasni-

li: »Slovenija pri umeščanju cest 

v prostor upošteva in načrtuje 

prehode za divjad skladno z 

vsemi predpisi (zakon o lovstvu, 

evropske direktive o ohranjanju 

biotske raznovrstnosti …) ter 

smernicami, ki jih posredujejo 

Zavod za gozdove Slovenije in 

lovske družine.« Enako, so zatr-

dili, je tudi v drugih evropskih 

državah. So pa povedali, da se 

cene izgradnje ekodukta, seve-

da odvisno od tehnologije gra-

dnje in dimenzij, gibljejo med 

240 tisočaki in 1,27 milijona 

evrov …

Eva Milošič

glasbeniki
Letos bodo tri karnevalske dvorane – na Ptuju, 
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cesto prečkale živali
smo se pozanimali, kako bodo na tem avtocestnem odseku poskrbeli za prečkanje 

Živali na slovenske avtoceste 
zaidejo vsak tretji dan

Na DARS-u so v letu 2015 zabeležili 151 primerov naletov na živali na avtocestah. Pove-
dano drugače: divjad je na avtocesto v povprečju zašla vsak drugi ali tretji dan. Tej številki 
je treba prišteti še število živali, ki so na avtocesto sicer zašle, a so jo tudi srečno zapustile 
oz. niso povzročile prometnih nesreč. Na DARS-u so pojasnili, da živali na cestišče zaidejo 
predvsem prek avtocestnih priključkov, ki jih seveda ni mogoče hermetično zapreti, manj 
pa prek ograj. Te namreč vzdrževalci redno pregledujejo in jih v primeru poškodb sproti 
popravljajo.

V družbi za slovenske avtoceste voznikom svetujejo, da v primeru trka z živaljo varno in 
na primernem mestu ustavijo svoje vozilo, si oblečejo odsevni brezrokavnik, zavarujejo vo-
zilo in pokličejo policijo oz. prometnoinformacijski center na telefonsko številko 1970. Na 
policiji so pojasnili, da obveščanje policije sicer ni vedno obvezno: »Nujno je le v primerih, 
ko v takšni prometni nesreči nastanejo telesne poškodbe ali smrt ali ko vseh udeležencev 
ni na kraju nesreče (npr. poškodovana ograja ali drugi objekti ob vozišču).«

Če pa do trka z živaljo pride na avtocesti, je policijski zapisnik o nesreči nujen, sledi še 
postopek za poplačilo škode. Leta 2015 so pri DARS-u z zavarovalne police na račun trkov 
z živalmi plačali 260.000 evrov škode, za posamezni primer torej v povprečju okoli 1.700 
evrov. Zavarovalnica glede na okoliščine sicer rešuje vsak primer posebej, so pa na DARS-u 
povedali: »Večina zahtevkov, v katerih je povzročitelj škode divjad, je pozitivno rešenih.« Če 
so nesrečo povzročile domače živali, je zanjo odgovoren lastnik živali.

Foto: arhiv

končalo z Lidijo Bačič, Loco 

bandom ter Djomlo KS.

Organizatorji pa so držali 

obljubo in pripravili tudi pe-

ster dnevni program. Zvrstili se 

bodo številni dogodki, od stand 

up predstav do tematskih otro-

ških zabav.

Nepozabno zabavo obljublja 

tudi Klub ptujskih študentov. 

Kurentanc, ki so ga razširili in 

preselili. Potekal bo v dvorani 

Srednješolskega centra Ptuj, 

kjer bodo v soboto, 25. febru-

arja, nastopili Magnifico, Leteči 

odred, DJ David NYX in DJ Wol-

fgex. Vstopnice so že na voljo: 6 

evrov v predprodaji za študente 

(10 za preostale) in 15 evrov na 

dan dogodka.

Pester program 
v dvorani v Lancovi 
vasi

Fašenk 2017 bo pod ogre-

vanim šotorom v Lancovi vasi. 

Organizatorji obljubljajo dva vi-

kenda nore zabave, za kar bodo 

poskrbeli nastopi odličnih glas-

benikov. Dvorana bo za obisko-

valce svoja vrata odprla v petek, 

17. februarja, ko bodo nastopili 

Grupa Vigor in Gadi. Dan ka-

sneje bodo za zabavo poskrbeli 

Štajerski fakini in Dražen Zečič. 

V Lancovi vasi pa bo pester tudi 

drugi pustni vikend, ko tja pri-

hajata skupini Drugo dugme in 

edinstvena Crvena jabuka. Za-

dnji od skupno štirih glasbeno 

obarvanih večerov v Lancovi 

vasi, sobota, 25. februar, pa bo 

namenjen zabavi z Jasminom 

Stavrosom & Barabami ter An-

samblom Saše Avsenika.

V Markovcih 
spet obljubljajo 
nepozabno zabavo

Tradicionalno tudi letos 

Markovčani pripravljajo še eno 

pustno zabavo, za katero oblju-

bljajo, da bo nepozabna. Fašenk 

v Markovcih se bo začel 23. fe-

bruarja z Mambo kingsi, Manco 

Špik, Kvartopivci in Ines Erbus. 

Dan kasneje bodo gostili Ivana 

Zaka, Nedo Ukraden in DJ Ney.

V soboto bodo maske pele 

in plesale z Modrijani, Mejaši in 

Palinka bandom, v nedeljo pa 

s priljubljeno skupino S.A.R.S., 

Soulgreg artist & Biblights 

band. Zadnji dan, v torek, se 

bodo od letošnjega pusta poslo-

vili z Nino Doneli, Jeleno Rozgo 

in Mladimi gamsi.

Dženana Kmetec

Število primerov povoženih živali, ki 
jih je obravnavala policija
Leto 2010 2011 2012 2013 2014 2015
Število trkov 294 1.522 2.508 656 706 744

Vir: Policija Slovenije

Opomba: gre za število trkov z živalmi, ki so jih policisti obravna-
vali na vseh cestah skupaj (torej ne le na avtocestah). Ločenih 
evidenc po posameznih vrstah cest na policiji sicer ne vodijo, so 
pa poudarili: »Zagotovo se več nesreč zgodi na glavnih, regional-
nih in lokalnih cestah kot pa na avtocestah.«

Predor bo ostal le predor
Avtocesta bo nedaleč od meje s Hrvaško peljala sko-

zi hrib (predor Log), takoj prek njej vzporedne ceste pa 
se že pne pobočje sosednjega hriba. Naravne danosti 
se zdijo idealne za ureditev ekodukta oz. zelenega mo-
stu z gozdom, ki bi ga morali le podaljšati čez magi-
stralko. Primerna bi bila tudi širina tega ekodukta: pre-
dor Log bo s 105 metri dolžine sicer najkrajši predor 
na slovenskem avtocestnem križu, vendar po podatkih 
DARS širina ekoduktov navadno znaša med 25 in 65 
metrov. Na DARS smo povprašali, zakaj se za ekodukt 
niso odločili. Njihov odgovor je skop: »Pojasnilo je za-
objeto v prehodnem odgovoru.« Predhodni odgovor je 
pojasnjeval strokovne podlage načrtov …

Foto: EM

Foto: EM

eden od štirih predvidenih na avtocestnem odseku Draženci–MMP Gruškov-
precej drugačna od trenutne.



»V zbirni center v Kidričevo 

grem večkrat mesečno, skoraj 

vsak teden. Imamo kar velik 

zbirni center, tako da je priča-

kovati, da je tudi veliko strank. 

Problem pa je, ko mora zaposle-

na oseba pripeljane odpadke za-

pisovati pri smetnjakih, kjer pa 

nima možnosti, da bi se pogrela, 

saj mora pomagati sortirati od-

padke naših občanov,« je zapisal 

zaskrbljen uporabnik. 

Zanimalo nas je torej, kakšne 

delovne pogoje imajo zaposleni 

v Čistem mestu, ki delo opravlja-

jo v zbirnih centrih. Direktor 

podjetja, ki upravlja s sedmimi 

zbirnimi centri, je povedal, da 

imajo zaposleni primerna zašči-

tna sredstva, obutev in oblačila. 

»Za vsa delovna mesta imamo 

narejeno oceno tveganja in v 

skladu s tem so zaposleni tudi 

opremljeni. Ob tem je v Kidriče-

vem tudi bivalni zabojnik z mizo 

in stolom, tako da lahko zaposle-

ni malica na toplem in v zapr-

tem prostoru. Je pa na prostem v 

času, ko stranko sprejme, popiše 

in usmeri,« je pojasnil. Dodal je, 

da so tovrstni pogoji dela enaki v 

vseh drugih komunalnih podje-

tjih po Sloveniji. »Seveda pogoji 

niso enostavni, vendar to je naše 

delo, s katerim si služimo kruh.«

Mojca Vtič
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Ptuj � Pri gostilni Ribič letos pomol, na Ranci začasni gostinski 

Za projekt Vitalizacije 
Mestna občina (MO) Ptuj je v proračunu za letošnje leto na postavki za 
čilo izvedbe celoletnega monitoringa vodnih ptic ter pristojbin za vodno 

Lanskoletna sprostitev napre-

dovanj v javnem sektorju in zvi-

šanje regresa sta imela na poslo-

vanje Vrtca Ptuj velike finančne 

učinke. O tem so se na ptujski 

občini z ravnateljico Vrtca Ptuj 

pogovarjali februarja lani, ko je 

predstavila svoja predvidevanja 

in predloge, na kak način bi lahko 

pokrili nastalo razliko. Takrat so 

obravnavali predlog spremembe 

cen programov, ki jih je predlo-

žil javni zavod Vrtec Ptuj, a se je 

Mestna občina Ptuj kot ustanovi-

teljica tega zavoda odločila, da se 

najprej porabi vrtčevski presežek 

prihodkov nad odhodki iz prete-

klih let v višini 139.732 evrov in 

šele nato preuči preostale pre-

dloge.

O tem, da je konec leta ravnate-

ljica vztrajala pri tem, da je zmanj-

kalo denarja za pokritje nastale 

razlike in izplačilo plač, smo že 

poročali. Razloge, zakaj je do ta-

kšne situacije sploh prišlo, je vsa-

ka stran (občinska in vrtčevska) 

predstavljala in interpretirala po 

svoje. Je pa bilo jasno, da bo ukre-

panje nujno. Ravnateljica je vztra-

jala, da se mora cena povišati in 

s tem zagotoviti manjkajoči del 

sredstev. Sledili so sestanki vod-

stva občine z Bratuževo in pred-

sednikom sveta zavoda Vrtec Ptuj 

Dejanom Bračkom, kar sta oba 

potrdila tudi na zadnji seji sveta. 

Predlog za uskladitev cen pro-

gramov je pripravilo tako vodstvo 

občine kot Vrtca.

Medtem ko vrtčevski predlog 

predvideva nekoliko bolj občutno 

zvišanje cen, so na občini očitno 

prepričani, da je možno razliko za-

gotoviti z manjšim zvišanjem. 

Čeprav je ravnateljica na zadnji 

seji sveta zavoda pred nekaj dnevi 

pojasnila, da vrtčevski predlog ne 

zajema še dodatno povišanega re-

gresa, ki naj bi ga javni uslužbenci 

dobili letos in da bo tudi to treba 

všteti v ceno, imajo na občini oči-

tno drugačen plan. Če bo sprejet, 

bo – kot kaže – za plačnike oskr-

be prijaznejši. Zadnjo besedo 

bodo imeli občinski svetniki, ki 

bodo o predlogu uskladitve cen 

programov predšolske vzgoje v 

javnem vzgojno-izobraževalnem 

zavodu Vrtec Ptuj razpravljali 

23. januarja. A da povišanja ne 

bi potrdili, je zelo malo verjetno. 

Jasno je namreč, da je Vrtec Ptuj 

presežek iz preteklih let porabil 

in da so napredovanja ter regresi 

povzročili dodatni strošek, ki ga 

bo treba pokriti.

Kakšne bodo 
cene?

Cene programov in predlog 

uskladitve cen smo natančneje 

predstavili v tabeli. V njej je na-

vedena veljavna cena, ki velja od 

februarja lani, ko so se cene v 

ptujskem Vrtcu nazadnje uskladi-

le, ter predloga občine in vodstva 

Vrtca.

Pri tem je pomembno poudari-

ti, da Zakon o uveljavljanju pravic 

iz javnih sredstev določa, da o vi-

šini pravice staršev do znižanega 

plačila programov vrtca odločajo 

centri za socialno delo (pred tem 

občine). Višina plačila je izražena 

kot delež od cene vzgojno-var-

stvenega programa in je določena 

po lestvici, ki starše razvršča v de-

vet dohodkovnih razredov glede 

na povprečni mesečni dohodek. 

Noben starš pa ne plača 100-od-

stotne cene. Tistim, ki ne uvelja-

vljajo znižanega plačila vrtca, ta 

izstavi račun za 77 % plačila cene, 

preostanek krije občina.

Starši, ki imajo v vrtec vključe-

na dva otroka, plačajo do največ 

30 odstotkov cene programa, za 

vsakega nadaljnjega pa so plačila 

oproščeni v celoti. Ptujska občina 

ima za starše otrok, ki imajo otro-

ka vključenega v dnevni program 

v Vrtcu Ptuj v prvo starostno ob-

dobje (1–3 leta), dodatno ugo-

dnost: osnova za plačilo staršev 

se dodatno zniža za 10 %, tako, da 

znaša 441,31 evra. 

Dženana Kmetec

Tudi v prihodnje 
možnost koriščenja 
rezervacij, a ne za vse

Nov predlog Sklepa o uskladitvi cen programov 
predšolske vzgoje v javnem vzgojno-izobraževalnem 
zavodu Vrtec Ptuj tudi v prihodnje določa trajanje in 
pogoje koriščenja rezervacije za namen počitniške 
odsotnosti in odsotnosti zaradi bolezenskih stanj 
otroka. Predlaga se, da je odsotnost lahko tako kot 
doslej v skupnem trajanju največ dva meseca letno. 
„Ugodnost koriščenja rezervacij krije proračun Me-
stne občine Ptuj. Starši otrok so do znižanja plačila 
zaradi poletne rezervacije in bolezenske odsotnosti 
upravičeni le v primeru, da imajo do Vrtca Ptuj po-
ravnane vse obveznosti. Ta določba je od leta 2015 
nova. Ker proračun namesto starša dodatno zagota-
vlja del sredstev, smo mnenja, da bomo plačilo ugo-
dnosti omogočili le rednim plačnikom, ker v naspro-
tnem primeru imata tako vrtec kot občina še dodatne 
stroške zaradi neporavnanih obveznosti,“ je med dru-
gim navedeno v predlogu, o katerem bodo razpravljali 
občinski svetniki.

Ptuj � Predlog spremembe cene programa

Vrtec na Ptuju bo dražji
Iz lanskoletnih dogajanj, povezanih z Vrtcem Ptuj, je bilo možno sklepati, da se bo cena programov v tem 
letu povišala. Da ima takšen načrt tudi ustanoviteljica, ptujska občina, je postalo kristalno jasno v četrtek, 
ko so na spletu objavili gradivo za sejo in predlog sklepa o uskladitvi cen v Vrtcu Ptuj.

Foto: ČG

V povprečju starši 
plačajo 101 evro

Povprečno mesečno plačilo staršev s stalnim pre-
bivališčem v MO Ptuj je za leto 2016 znašalo 101,74 
evra, kar je povsem primerljivo z letom prej. To v struk-
turi pokritja stroškov predstavlja 27 %. (Vir: MO Ptuj)

Kidričevo � Uporabnik zbirnega centra zaskrbljen nad delovnimi pogoji

»Delovni pogoji niso enostavni, 
a s tem si služimo kruh«
Da mora zaposleni osem ur stati na mrazu v Zbirnem centru Kidričevo, je opozoril eden 
izmed uporabnikov centra. Na delovne pogoje zaposlene osebe je uporabnik opozoril tudi 
direktorja Čistega mesta Janeza Letnika. Slednji odgovarja: »To je naše delo, s katerim si 
služimo kruh.«

FOTO: ČG

»Delno so namenjena za iz-

vedbo sanacijskih del na nasipu 

v pristanišču Ranca in bodo kon-

čana še v tem mesecu, izvajajo 

jih Javne službe Ptuj, ter za nada-

ljevanje investicije na Ptujskem 

jezeru, ki prvenstveno vključuje 

izgradnjo vstopno-izstopnega 

mesta Ribič. Preostanek sred-

stev je namenjen za izdelavo 

projektne in investicijske doku-

mentacije za potrebe dograditve 

pristanišča Ranca z objekti na 

kopnem in na vodi. Trenutno v 

Župan Miran Senčar je napovedal, da namerava MO Ptuj 
premični začasni objekt za izvajanje gostinske dejavnosti 
urediti tudi na Panorami. »Tako kot za postavitev začasnih 
premičnih objektov v pristanišču Ranca tudi za postavitev 
premičnega objekta na Panorami trenutno potekajo aktivno-
sti za pridobitev idejnih projektov in vseh potrebnih mnenj, 
dovoljenj in soglasij,« so sporočili iz kabineta župana.

1. starostno obdobje 
(1-3 leta)

2. starostno obdobje
(3-4 leta)

2. starostno obdobje 
(4-6 let)

Kombiniran oddelek
(2-4 leta)

Veljavna cena (v evrih) 462 366 341 378
Predlog Vrtca Ptuj 528 423 396 433
Predlog Mestne občine Ptuj 490 386 356 394
Povišanje cene programa * 28 evrov 20 evrov 15 evrov 16 evrov

Vir: MO Ptuj

* Povišanje bo veljalo le, če ga bo potrdil svet MO Ptuj.
Tabela prikazuje veljavno ceno v ptujskem vrtcu, oba predloga za povišanje cen programov in razliko v ceni, ki bo obveljala, če bo mestni 
svet potrdil občinski predlog (v zadnji vrstici). Kot je razvidno iz tabele, je vrtčevski predlog predvideval bistveno višje podražitve cen kot 
občinski. Navedeni znesek pomeni skupno podražitev; staršem se bo ta poznala le v deležu, ki ga plačujejo po odločbi.



okviru celotnega projekta Vita-

lizacija Ptujskega jezera poteka 

več aktivnosti: sanacijska dela 

v pristanišču Ranca, izdelava 

dopolnitev PGD in druge doku-

mentacije za izgradnjo vstopno-

izstopnega mesta Ribič, aktivno-

sti v okviru izdelave sprememb 

in dopolnitev medobčinskega 

lokacijskega načrta za Ptujsko 
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objekt

Ptujskega jezera 200.000 evrov
projekt Vitalizacije Ptujskega jezera zagotovila 200.000 evrov. Od tega bodo 15.000 evrov predvidoma namenili za pla-
dovoljenje. Sredstva v višini 185.000 evrov so načrtovana za novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije.

Foto: Črtomir Goznik

Že dolga leta je želja Ptujčanov, da se območje jezera izkoristi 
za rekreacijo, šport in turizem. Nekdanji ptujski župan Štefan 
Čelan in njegovi sodelavci so imeli v zvezi s tem smele načrte, 
ki pa jih niso realizirali oz. so jih samo deloma. Kako se bo ra-
zvoja turizma ob jezeru lotila ekipa sedanjega župana Mirana 
Senčarja, bo pokazal čas.

Na MO Ptuj so pojasnili, da je v teku priprava projektne in investicijske dokumentacije za vsto-
pno-izstopno mesto Ribič, ki da je prednostna naloga pri nadaljevanju del na projektu Vitalizacije 
Ptujskega jezera. »Ker je bila po veljavnem gradbenem dovoljenju gradnja vstopno-izstopnega 
mesta Ribič predvidena v dolžini 150 metrov, so potrebne spremembe in dopolnitve PGD, in sicer 
bomo projekt razdelili na več faz. Ker je ta lokacija ključna, mi pa želimo letos zgraditi vsaj del 
pomola, bomo gradnjo razdelili v pet faz in za začetek zgradili manjši del pomola. Za letos načr-
tujemo, da bomo izvedli prvo fazo gradnje, ki predvideva izgradnjo dela pomola od gostilne Ribič 
v gorvodni smeri v dolžini 34 metrov. Fazna gradnja omogoča prilagajanje finančnim zmožnostim 
in razdelitev stroška na več let.«

Foto: Črtomir Goznik

s potencialnimi interesenti za 

izvajanje gostinske dejavnosti.« 

Na vprašanje, čigav bo strošek 

postavitve lokala – občine, Jav-

nih služb ali izbranega gostin-

ca –, so na MO Ptuj odgovorili: 

»Možnosti o tem, kateri način 

bo najprimernejši, se še prou-

čujejo. Preverjamo možnosti 

izvedbe po javno-javnem par-

tnerstvu z Javnimi službami, po 

javno-zasebnem partnerstvu ali 

pa o možnosti izbire ponudnika 

prek javnega razpisa samo za iz-

vajanje gostinskih storitev proti 

plačilu določenega prispevka 

za izvajanje dejavnosti. Vsak od 

teh načinov predvideva svojo 

izvedbo aktivnosti in tudi po 

različnih predpisih. Kateri način 

bo najprimernejši, bo znano po 

usklajevanjih pri različnih sogla-

sodajalcih in drugih organih.«

Mojca Zemljarič

jezero ter aktivnosti za prido-

bitev idejnih projektov in vseh 

potrebnih dovoljenj in soglasij, 

ki bi omogočila postavitev ter 

ureditev začasnih premičnih 

objektov za potrebe izvajanja 

pristaniške dejavnosti in izvaja-

nje tržnih, tudi gostinskih stori-

tev v pristanišču Ranca. Objekti 

na Ranci bodo začasni, v funkciji 

do ureditve celotnega območja 

pristanišča, ki bo vključevalo 

izgradnjo objektov na vodi (po-

moli, privezi) in na kopnem 

(objekti za izvajanje pristaniške 

dejavnosti in drugih storitev), 

vse v območju z namensko rabo 

PR – pristanišče, po veljavnem 

OPN,« so povedali v kabinetu žu-

pana MO Ptuj.

Gostinca še niso 
izbrali

Gostinca, ki bo na Ranci izva-

jal dejavnost, še niso izbrali. V 

Mestni hiši pravijo, da potekajo 

aktivnosti za pridobitev idejnih 

projektov in vseh potrebnih 

mnenj, dovoljenj in soglasij, ki 

bi omogočila postavitev in ure-

ditev začasnih premičnih objek-

tov: »Ko bodo pridobljena vsa 

dovoljenja in soglasja, bodo dani 

pogoji za izbiro in dogovarjanje 
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V sklopu investicije bodo 

zgradili pločnik za pešce širine 

1,6 metra in dolžine približno 

145 metrov. »Zraven pločnika se 

bosta uredila še novo avtobusno 

postajališče s čakalno nadstre-

šnico in razsvetljava prehoda 

za pešce. Dela, ki so v teku in 

jih izvaja Komunalno podjetje 

Ptuj, bodo najverjetneje konča-

na konec marca 2017. Izvajalec 

je vezan na odprtje asfaltnih 

baz, ki se predvidoma ponovno 

odprejo na začetku marca, prej 

pa v primeru, če dnevne tempe-

rature dopuščajo vgradnjo asfal-

tnih zmesi. Z asfaltom je treba 

prevleči še pločnik, nato se bo 

postavila nadstrešnica postajali-

šča ter zarisal prehod za pešce,« 

so povedali na MO Ptuj in poja-

snili, da vrednost naložbe znaša 

49.462 evrov (brez DDV).

MZ

Ptuj � Vlaganje v cestno infrastrukturo

Gradijo pločnik in avtobusno 
postajališče z nadstrešnico
Mestna občina (MO) Ptuj ob regionalni cesti pri novem ptujskem pokopališču 
ureja pločnik in avtobusno postajališče.

 Foto: MZ

Dela na Dornavski cesti bodo končali predvidoma v marcu.

Čeprav je poslovno stavbo, v 

kateri je bila več let Prekova pro-

dajalna s čevlji, kupil mariborski 

poslovnež Silvo Ambrož, pa je 

pritličje stare meščanske vile 

ostalo v lasti stečajnega dolžni-

ka, torej Peka. Nekatere Pekove 

poslovne oz. proizvodne prosto-

re in opremo je stečajna upra-

viteljica Tadeja Tamše oddala v 

najem. Za določene nepremič-

nine, v katerih so bile Pekove 

maloprodajne prodajalne, pa že 

tečejo postopki za prodajo. Med 

temi je tudi nekdanja Pekova 

poslovalnica na Ptuju. 119 m2 

poslovnega prostora prodajajo 

po izklicni ceni 101.000 evrov. 

Skupaj s trgovskim lokalom se 

prodaja tudi oprema, ocenjena 

na 1.725 evrov. Stečajna upra-

viteljica premoženje prodaja z 

zavezujočim zbiranjem ponudb 

in po sistemu videno-kupljeno. 

Poleg ptujske poslovalnice so v 

teku postopki za prodajo poslo-

valnic Ljubljana – podhod Ajdo-

vščina Celje, Velenje, Maribor, 

Hrastnik, Nova Gorica, Murska 

Sobota in Ljutomer. Med premo-

ženjem, ki se prodaja iz Pekove 

stečajne mase, so tudi blagovna 

znamka z orodji, vezanimi nanjo, 

zaloge materiala, polizdelkov in 

obutve, vsa vozila in viličarji, 

Slovenija � Leto dni po stečaju Peka

Poslovalnica na Ptuju v postop
Mineva leto dni, odkar so v tržiškem Peku razglasili stečaj. Takrat je vrata zaprla tudi 
v središču Ptuja, na eminentni lokaciji ob Mestnem trgu, nasproti Mestne hiše.

Stečajna upraviteljica trgovski lokal na Ptuju prodaja z zavezujočim 
101.000 evrov.

Zaradi vse bolj zelenih zim, 

s katerimi se srečujemo zadnja 

leta, umetno zasneževanje po-

meni edino preživetje za šte-

vilna smučišča pri nas. Za po-

trebe zasneževanja se na leto 

odvzame več 100.000 m3 vode. 

Trenutno je za rabo vode za za-

sneževanje smučišč v Sloveniji 

podeljenih 40 vodnih dovoljenj. 

Število podanih zahtevkov, o ka-

terih je bilo odločeno z vodnimi 

dovoljenji, se je sicer skozi leta 

spreminjalo; največ zahtevkov 

pa je bilo od leta 2002 podanih 

leta 2013, in sicer kar 14. Kakšen 

je postopek pridobitve vodnega 

dovoljenja in kdaj se to podeli, 

pojasnjuje Verica Vogrinčič iz 

Direkcije RS za vode: »Izdaja 

vodnega dovoljenja se vodi po 

Zakonu o vodah ter Zakonu o 

splošnem upravnem postopku. 

V postopku se preveri skladnost 

nameravane rabe z določba-

mi Uredbe o načrtih upravlja-

nja voda na vodnih območjih 

Donave in Jadranskega morja. 

Morebiten obstoj že podelje-

nih vodnih pravic se preveri v 

uradni evidenci o podeljenih 

vodnih pravicah – Vodni knjigi. 

Iz državnega hidrološkega mo-

nitoringa se pridobijo podatki o 

hidrološko značilnih pretokih. 

Vodnega dovoljenja za zasne-

ževanje se ne podeli, če je vre-

dnost srednjega malega pretoka 

v profilu predvidenega odvze-

ma vode manjša ali enaka 0,02 

m3/s in je hkrati vrednost sre-

dnjega pretoka manjša ali ena-

ka 0,08 m3/s. Prav tako se ga ne 

podeli, če gre za odvzem na od-

seku, pomembnem za določitev 

za tip površinske vode značilnih 

referenčnih razmer.« A to ni 

vse: »V primerih odvzema vode 

iz vodotoka se določi ekološko 

sprejemljivi pretok, za katerega 

ima Zavod za ribištvo Slovenije 

(ZZRS) možnost predlagati dru-

gačno vrednost. V primeru, da 

gre za zavarovano območje, ima 

to možnost tudi Zavod RS za var-

stvo narave (ZRSVN). V postop-

ku se pridobi tudi mnenje ZZRS 

o vplivu posega na stanje rib ter 

v primeru zavarovanega obmo-

čja tudi varstvene in razvojne 

usmeritve ZRSVN. Hidrološki 

podatki ter mnenji ZZRS in ZR-

SVN v postopku pridobi Direk-

cija RS za vode.«

Na odločitev o zahtevku izda-

je vodnega dovoljenja prosilci v 

povprečju čakajo dva meseca. 

»Ocenjujemo, da birokracija pri 

teh postopkih ni zapletena, kar 

potrjuje tudi to, da trenutno v 

reševanju nimamo nobenega 

zahtevka, o katerem še ne bi 

bilo odločeno,« je prepričana 

Vogrinčičeva.

0,0666 evra
za kubik vode

Sicer pa je za rabo vode za 

zasneževanje smučišč državi 

treba plačati vodno povračilo. 

Osnova za obračun je količina 

vode, odvzete iz vodnega vira, 

izražena v m3. Odvzeta količina 

je pomnožena s ceno vodnega 

povračila za rabo vode za zasne-

ževanje, ki jo vsako leto določi 

Vlada RS. V zadnjih letih je cena 

nespremenjena in znaša 0,0666 

€/m3. »Direkcija RS za vode na 

podlagi napovedi, ki jo morajo 

zavezanci vsako leto posredo-

vati do 31. 1. za preteklo leto, 

izda odločbo o odmeri vodnega 

povračila. Če znesek vodnega 

povračila presega 240 evrov, za-

vezanec med letom plačuje me-

sečne akontacije.« Preverili smo 

še, kakšen je bil skupen znesek 

vodnega povračila za rabo vode 

za zasneževanje smučišč. Ta 

se vrti med 40.000 in 50.000 

evrov na leto. V letu 2015 je 

znašal 45.400 evrov, leto pred 

tem 42.100 evrov, leta 2013 pa 

50.200 evrov, kar je sicer največ 

v zadnjih petih letih.

Monika Levanič

Slovenija � Za umetno zasneževanje smučišč porabili okoli 681.000 m3 vode

Državi za odvzeto vodo več kot 40.000 evrov
Za potrebe umetnega zasneževanje smučišč v Sloveniji so v letu 2015 porabili nekaj več kot 681.000 m3 vode, za kar so državi plačali 
okoli 45.000 evrov vodne dajatve.

Foto: Črtomir Goznik

Leta 2013 podanih 
največ zahtevkov za 
pridobitev vodnega 
dovoljenja
Leto Število podanih 

zahtevkov
2002 1
2003 1
2004 1
2005 2
2006 3
2007 1
2008 1
2009 2
2010 5
2011 0
2012 4
2013 14
2014 2
2015 3
Skupaj 40

Vir: Direkcija RS za vode

Tako se je število podanih zah-
tevkov, o katerih je bilo odloče-
no z vodnimi dovoljenji, ki so 
na današnji dan še veljavna, 
skozi pretekla leta spreminjalo.

Znesek vodnega 
povračila za 
rabo vode za 
zasneževanje 
smučišč
Leto Znesek vodnega 

povračila (v evrih)
2011 43.737,46
2012 43.898,12
2013 50.220,34
2014 42.136,68
2015 45.401,29

Vir: Direkcija RS za vode
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ku prodaje
Pekova maloprodajna trgovina 

Foto: Črtomir Goznik

zbiranjem ponudb za izklicno ceno 

Mestna občina Ptuj je ob 

sprejemu Odloka o proračunu 

Mestne občine Ptuj za leto 2017 

sprejela tudi Načrt ravnanja z 

nepremičnim premoženjem za 

leto 2017. „V vseh navedenih na-

črtih so popisane nepremični-

ne, ki bodo predmet morebitne 

prodaje v letu 2017. Ne glede na 

sprejeti načrt pa je gradivo za 

vsako posamezno prodajo pre-

dloženo v obravnavo mestne-

mu svetu. Dodatne informacije 

glede ravnanj s posameznim 

premoženjem pa se lahko pri-

dobijo tudi na portalu https://

nepremicnine.ptuj.si/, kjer se 

objavljajo aktualne ponudbe 

nepremičnin,“ pojasnjujejo na 

ptujski občini. Na vprašanje, 

kdaj se predvideva prodaja dru-

gega paketa občinskih stano-

vanj in kdaj bo ta točka uvršče-

na na sejo, niso odgovorili. Za-

pisali so le, da bo to predloženo 

v gradivu za mestni svet, kar je 

seveda jasno, a da ga bodo sve-

tniki dobili na mize, bodo svo-

je delo najprej morali opraviti 

ravno na občinski upravi. Če ne 

vedo, kdaj bodo ponujali drugi 

paket stanovanj, pa vedo, koliko 

bi s svojim premoženjem želeli 

zaslužiti. Za leto 2017 se razpo-

laganje z nepremičnim premo-

ženjem načrtuje v orientacijski 

vrednosti 3.922.570 evrov. „Ob 

navedenem pa je treba izposta-

viti, da je načrt razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem, 

tako zemljišči kot stavbami in 

deli stavb, pripravljen ob upo-

števanju načela gospodarnosti, 

v skladu s katerim je treba ne-

premičnine, ki jih lokalna sku-

pnost trajno ne potrebuje, pro-

dati oziroma na drug ustrezen 

način zagotoviti njihovo gospo-

darno rabo. Zaradi navedenega 

so v načrt uvrščene nepremič-

nine, ki bi lahko bile predmet 

odprodaje, čeprav za vse še ni 

izkazanega interesa za nakup,“ 

so pojasnili.

Ker so bile v zadnjem času 

zelo glasne informacije, da bo 

občina med drugim v sklo-

pu prodaje svoje nepremične 

lastnine prodala tudi stavbo 

doma krajanov Bratje Reš, ki je 

v neposredni bližini trgovine 

Lidl, smo jih povprašali tudi o 

tem. To možnost so zavrnili in 

zapisali, da te stavbe v letu 2017 

ne nameravajo prodati.

Dženana Kmetec

Ptuj � Prodaja stanovanj in nepremičnin

Dom krajanov Bratje Reš (za zdaj) ni naprodaj
Ptujska občina je v dveh poskusih na dražbah lani prodala skupaj 11 stanovanj, štiri so še na razpolago. Kdaj bodo ponudili drugi paket 
in koliko stanovanj bo v njem, še ni jasno. Skupno pa v letu 2017 od prodaje nepremičnega premoženja pričakujejo 3.922.570 evrov. 

Foto: ČG

Na občini so kljub zelo glasnim špekulacijam zagotovili, da v letu 2017 ne načrtujejo prodaje doma 
krajanov Bratje Reš.

umetnine, vsi stroji in oprema 

ter poslovni deleži v hčerinskih 

družbah.

MZ

JS Ptuj 53 odstotkov toplo-

tne energije proizvedejo z 

lastnimi napravami, 47 odstot-

kov je dobavijo od Top ener-

gije, hčerinske družbe Komu-

nalnega podjetja (KP) Ptuj. Ta 

toploto pridobiva s kogenera-

cijsko napravo. Gre za napravo, 

ki sočasno proizvaja toplotno 

in električno energijo. Po vseh 

testiranjih in poskusnem obra-

tovanju je bila kogeneracija 

na Ptuju v uporabo predana v 

začetku leta 2007. Po desetih 

letih obratovanja subvencijska 

shema za sofinanciranje proi-

zvodnje električne energije po-

teče. »Zakonodaja predpisuje 

10-letno obdobje za delovanje 

kogeneracijskih postrojenj in 

subvencioniranje proizvodnje 

električne energije. Po preteku 

obdobja je treba kandidirati 

na razpisu za ponovni vstop 

v podporno shemo. Kogene-

racija je že od vsega začetka 

izključno projekt KP Ptuj – kot 

tržna dejavnost, s katero so se 

zniževali stroški daljinskega 

ogrevanja v MO Ptuj. S tem pro-

jektom bi bilo smiselno nada-

ljevati v naslednji 10-letni cikel, 

če bodo ekonomski kazalniki 

ugodni in interes lokalne sku-

pnosti, da se toplota še naprej 

pridobiva iz najčistejšega ener-

genta in s tem minimalnimi 

vplivi na okolje. Trenutno po-

teka priprava in izdelava vseh 

potrebnih študij za prijavo na 

razpis,« pravi direktor KP Ptuj 

Janko Širec.

4,5 mio evrov 
vreden projekt

Vzporedno z aktivnostmi KP 

Ptuj za nadaljnje subvencioni-

ranje proizvodnje električne 

energije iz kogeneracije pa MO 

Ptuj skupaj s Šolskim centrom 

(ŠC) Ptuj išče možnosti za gra-

dnjo nove kotlovnice na lesno 

biomaso. Ta bi bila na Vičavi, 

kjer že danes stoji kotlovnica za 

potrebe ogrevanja tamkajšnjih 

objektov ŠC Ptuj. »Trenutno po-

tekajo z Ministrstvom za izobra-

ževanje, znanost in šport dogo-

vori o možnosti postavitve nove 

kotlovnice v okviru energetske 

sanacije ŠC Ptuj. V pripravi je 

študija izvedljivosti. Gradnjo 

bi začeli letos, po pridobitvi 

gradbenega dovoljenja in potr-

ditvi projekta na razpisu za pri-

dobitev kohezijskih sredstev. 

Ocenjena vrednost celotnega 

projekta je 4,5 milijona evrov. 

Investicijo bo delno financirala 

država, delno pa bo financirana 

z lastnimi sredstvi proračuna in 

iz kohezijskih sredstev. Natanč-

na razdelitev bo znana šele po 

tem, ko bo znan način izvedbe 

projekta,« so povedali na MO 

Ptuj in na vprašanje, ali za dotič-

ni projekt morebiti razmišljajo 

o javno-zasebnem partnerstvu, 

odgovorili naslednje: »Zakon-

sko je določeno, da se celovita 

sanacija objektov lahko izvaja 

izključno na osnovi energetske-

ga pogodbeništva ali z javnim 

naročilom. To pomeni, da je 

možno vključevanje zasebnega 

partnerja, če za to obstaja inte-

res zasebnega sektorja. Ko bo 

znan interes zasebnega sektor-

ja, se bo o tem še odločalo.«

Na MO Ptuj pojasnjujejo, da 

s podatki o moči novih ogre-

valnih naprav in količini v njih 

proizvedene toplotne energije 

še ne razpolagajo: »Končna vre-

dnost moči energetskih objek-

tov bo znana po pripravi štu-

dije izvedljivosti in projektne 

dokumentacije.« Dodajajo, da 

je namen gradnje nove kotlov-

nice na lesno biomaso zagoto-

viti cenejši vir ogrevanja za vse 

uporabnike. »S povezavo nove 

kotlovnice z obstoječo na Volk-

merjevi cesti bi ogrevali vse ob-

stoječe uporabnike, sistem da-

ljinskega ogrevanja želimo do-

datno razširiti v stari del mesta 

(Prešernova in Raičeva ulica) 

ter vključiti kompleks stavb na 

Vičavi (del šolskega kompleksa, 

arhiv, glasbena šola). Kotlov-

nica bo nadgradnja in širitev 

obstoječega sistema,« so za naš 

časopis povedali v kabinetu žu-

pana MO Ptuj in navedli, da naj 

bi tudi v prihodnje upravljavec 

sistema ostalo občinsko podje-

tje JS Ptuj.

Mojca Zemljarič

Ptuj � Širitev sistema daljinskega ogrevanja

Na Vičavi nova kotlovnica na lesno biomaso
Toplotna energija za sistem daljinskega ogrevanja v mestni občini (MO) Ptuj se proizvaja v šestih kotlovnicah: na Volkmerjevi cesti, Rimski 
ploščadi, v Prešernovi, Kvedrovi in Trstenjakovi ulici. Upravljavec sistema daljinskega ogrevanja je občinsko podjetje Javne službe (JS) Ptuj. 

Foto: Črtomir Goznik

Novozgrajeno kotlovnico na Vičavi bi povezali na obstoječ sistem daljinskega ogrevanja, nanj pa priključili tudi nove uporabnike. 

Foto: Črtomir Goznik

Direktor podjetja 
Javne službe Ptuj 
Alen Hodnik 

je potrdil, da sodelujejo v 
dogovorih za izgradnjo nove ko-

tlovnice na Vičavi. Dodal je, da so 
v lanskem letu iz dejavnosti daljin-

skega ogrevanja v obdobju januar–no-
vember ustvarili 1,3 milijona evrov prihodkov. 

Za december, ki velja za bolj obremenjenega v času kurilne 
sezone, obračun še ni v celoti izdelan. 



Čeprav je bil predlog proraču-

na občine Dornava za 2017 najpo-

membnejša točka 15. redne seje, 

je bil ta očitno tako dobro uskla-

jen, da so ga tokrat svetniki le po-

trdili. Kot je pojasnil župan Rajko 

Janžekovič, je bil predlog v javni 

obravnavi, dobili so le eno pri-

pombo, in sicer iz Knjižnice Iva-

na Potrča Ptuj. Namreč, kot smo 

poročali, so svetniki na novem-

brski  seji sklenili, da knjižnici ne 

namenijo denarja za sofinancira-

nje nakupa novega bibliobusa. 

Kljub prošnji in vztrajanju 

Knjižnice tudi v novem potrje-

nem predlogu proračuna te po-

stavke niso uvrstili.

Janžekovič je pri predstavitvi 

predloga proračuna izpostavil ne-

katere najpomembnejše investi-

cije, ki občino čakajo v tekočem 

letu: dograditev vrtca, izgradnja 

gasilskega doma v Mezgovcih, 

plačilo prvega obroka za izgra-

dnjo OŠ dr. Ljudevita Pivka itd.

Prihodkovna stran dornavske-

ga proračuna bo v tem letu težka 

torek � 17. januarja 20178 Politika

Do vračila dela plačane trošari-

ne so upravičeni nosilci kmetij, ki 

imajo v uporabi toliko kmetijskih 

in gozdnih zemljišč, da njihova 

normativna poraba goriva znaša 

vsaj 540 litrov za kmetijsko ze-

mljišče in gozd oziroma vsaj 150 

litrov za gozd. Vračilo trošarine 

se sicer priznava za dejansko po-

rabljene količine goriva, a največ 

do višine normativne porabe go-

riva, ki je vsako leto določena gle-

de na površino in dejansko rabo 

kmetijskih in gozdnih zemljišč. 

Tako normativna poraba znaša 

200 litrov na hektar njive ali traj-

nih rastlin, trajnega travnika …; 

420 litrov na hektar vinograda ali 

intenzivnega sadovnjaka … ter 15 

litrov na hektar gozda.

Račune je treba 
hraniti 10 let

Za uveljavitev vračila dela tro-

šarine kmetom se upoštevajo iz-

virniki računov o nabavi goriva, 

ki se predložijo samo na zahtevo 

Dornava � Občina podprla pilotni projekt

Spletna tržnica za 
V natanko eni uri so dornavski svetniki zaključili 
se seznanili z investicijo dograditve vrtca pri OŠ 
pomagati predvsem kmetijam iz svoje občine pri 

Slovenija � Rok za vložitev zahtevka za povračilo trošarine konec junija

Država letno vrne 20 milijonov evrov
Država letno kmetom in podjetjem, ki obdelujejo kmetijsko zemljo oziroma gozdne površine, vrne okrog 20 
milijonov evrov trošarine za gorivo, ki so ga porabili za pogon kmetijske in gozdarske mehanizacije. 

FOTO: Splet

Ormož � Bazeni v upravljanje kar čez mizo?

Komunalno podjetje s kopališčem in zim
Upravljanje z letnim kopališčem in zimskim bazenom Ormož je brez koncesijske pogodbe zaupano zasebnemu podjetju – Komunalnemu 

Na decembrski seji je predse-

dnica nadzornega odbora občine 

Ormož Helena Novak predstavila 

ormoškemu občinskemu svetu 

poročilo o opravljenem nadzor-

nem pregledu zaključnega računa 

za leto 2015. Kot je ob predstavi-

tvi pojasnila, je nadzorni organ 

pod drobnogled med drugim vzel 

osnovno pogodbo za upravljanje 

in vzdrževanje letnega kopališča 

Ormož iz leta 1998, sklenjeno 

med občino in Komunalnim 

podjetjem Ormož, in anekse k 

tej pogodbi. S pogodbo je občina 

Komunali izročila, ta pa sprejela v 

upravljanje in vzdrževanje infra-

strukturne objekte in naprave le-

tnega kopališča Ormož. V skladu s 

sprejeto zakonodajo bi občina že 

pred leti s podjetjem morala skle-

niti koncesijsko pogodbo, vendar 

tega ni storila, ampak je prvotno 

pogodbo podaljševala z aneksi; za-

dnji aneks se izteče konec decem-

bra 2018. Nadzorni organ je pri 

pregledu osnovne pogodbe sku-

paj z aneksi izpostavil: »V 3. točki 

9. člena Zakona o stvarnem pre-

moženju države in samoupravnih 

lokalnih skupnosti je določeno, 

da je lahko upravljavec stvarnega 

premoženja lokalne skupnosti 

uprava lokalne skupnosti in ose-

be javnega prava (javni zavodi, 

javna podjetja). Po tem zakonu 

razumemo, da Komunalno podje-

tje Ormož, d. d., kot gospodarska 

(privatna) družba ne sme pridobi-

vati prihodkov in si ustvarjati do-

bička iz naslova opravljanja javne 

službe s sredstvi, ki so last občine. 

Komunala ima v svojih poslovnih 

izidih tako zajete prihodke od 

vstopnin, najemnin, uporabnin, 

ki jih je ustvarila z javnim (občin-

skim) premoženjem, in prihodke 

od občine za pokrivanje izgube, 

ki jo ta dva objekta (letno kopa-

lišče Ormož in zimski bazen pri 

Gimnaziji Ormož) povzročata, 

kar vsekakor ni prav. Menimo, da 

so zaradi tega računovodski izka-

zi Komunalnega podjetja Ormož 

vsako leto nerealni in nepravilni.«

Brez javnega 
podjetja ali 
zavoda, ki bi 
upravljal s 
premoženjem

Župan Alojz Sok pojasnjuje, da 

v občini Ormož javnega podjetja 

in javnega zavoda, na katerega 

bi se lahko preneslo v upravlja-

nje stvarno premoženje, ni, zato 

je to bilo s pogodbo o upravlja-

nju preneseno na Komunalno 

podjetje Ormož (KPO): »Komu-

nalno podjetje Ormož, d. o. o., 

upravlja z letnim kopališčem in 

zimskim bazenom. Na eni strani 

prevzemajo in plačujejo storitve 

in stroške z obratovanjem obeh 

objektov (voda, elektrika, ogre-

vanje, zavarovanje, pregledi vode, 

vzdrževanje itd.), na drugi strani 

pa ustvarjajo prihodke iz naslova 

vstopnin. Prihodki nobeno leto, 

ne na letnem kopališču ne na 

zimskem bazenu, ne pokrijejo od-

hodkov, tako da moramo razliko 

pokrivati iz proračuna.« 

Kot smo že zapisali, je bila po-

godba za upravljanje in vzdrževa-

nje letnega kopališča v Ormožu 

z ormoško komunalo sklenjena 

leta 1998. Župan pa je pri tem 

še povedal, da se je s pogodbo in 

aneksi Komunala zavezala rekon-

struirati rekreativni bazen, otro-

ški bazen in strojnico, urediti či-

ščenje vode z zaprtimi peščenimi 

filtri itd., občina pa bo odplačeva-

la glavnico kredita ter še dodal: 

»Leta 2001 je bil sklenjen aneks k 

tej pogodbi, v kateri je bilo dolo-

čeno, da je potrebna tudi rekon-

strukcija gostinskega lokala in da 

se bo vrednost rekonstrukcije po-

računala s prihodki od najemni-

ne. Istega leta je KPO na podlagi 

javnega razpisa oddala v soglasju 

z občino gostinski lokal v najem. 

Nov najemojemalec je tudi sam 

vložil znatna sredstva v opremo 

gostinskega lokala.«

Občina s 
pokrivanjem 
izgube omogoča 
cenejše 
vstopnice

Glede pokrivanja izgube pa je 

še razložil, da je cena vstopnic 

nekomercialna oziroma ne po-

kriva stroškov. Občina tako s 

pokrivanjem izgube omogoča ce-

nejše kopanje: »V pogodbi je do-

ločeno, da KPO vsako leto pred 

začetkom kopalne sezone določi 

ceno vstopnice, za katero mora 

dati občina soglasje. Če občina 

ne bo soglašala s ceno vstopnice, 

je dolžna KPO pokriti razliko v 

ceni, torej izgubo. Če občina oz. 

občini ne bi pokrivali vsakoletne 

izgube, bi bila cena vstopnic bi-

stveno višja.« 

Pri tem dodajamo, da izgubo 

za zimski bazen v celoti pokriva 

občina Ormož, za letni bazen pa 

poleg ormoške še središka, skla-

dno z lastniškim deležem.

»Najemna pogodba z naje-

mnikom gostinskega lokala se 

izteče leta 2018 in takrat se izte-

če tudi pogodba za upravljanje 

in vzdrževanje letnega kopališča 

v Ormožu. Pred iztekom obeh 

pogodb bo objavljen javni raz-

Zneski vračil trošarin za gorivo, porabljeno 
za gozdno in kmetijsko mehanizacijo
Leto Pravnim osebam Fizičnim osebam Skupaj
2013 1.439.839 € 17.181.838 € 18.621.677 € 
2014 1.629.716 €  18.595.764 € 20.225.481 € 
2015 1.625.861 € 19.006.254 € 20.632.116 € 

Vir: FURS

Na finančni upravi predvidevajo, da bo tudi obseg vračil za leto 
2016 približno enak znesku, ki je bil vrnjen v preteklem letu. Že-
leli smo tudi preveriti, kdo so največji prejemniki vračila trošari-
ne. Odgovora nismo prejeli, saj naj bi posredovanje podatkov po-
menilo kršitev zaupnosti davčnega postopka ali davčne tajnosti, 
skladno z zakonom, ki ureja davčni postopek.

Kdor krade prometni znak, 
ogroža življenja

Neznanci so na Polenšaku že tretjič odstranili prome-
tni znak STOP. Da so to stvari, s katerimi se ne gre igrati, 
saj da gre za ogrožanje prometne varnosti in življenj, je 
izpostavil dornavski župan Rajko Janžekovič. Kot kaže, 
se prometni znaki kradejo za ustvarjanje novih „ume-
tnin“, ki jih uporabljajo za praznovanje okroglih jubilejev. 
Janžekovič je prepričan, da je možno jubilante razveseliti 
tudi drugače in najti kakšno bolj inovativno, predvsem 
pa varno rešitev.

pristojnega organa. Upravičenec 

lahko kot račun za gorivo upošte-

va tudi račun za strojno storitev. V 

tem primeru mora izvajalec stori-

tev na izdanem računu navesti ko-

ličino porabljenega goriva in dati 

izjavo, da sam za to količino gori-

va ne bo uveljavljal vračila troša-

rine. Ob tem na FURS opozarjajo, 

da morajo upravičenci račune, na 

podlagi katerih jim je bila vrnjena 

trošarina, hraniti 10 let. 

Za gorivo država vrne 70 % 

povprečnega zneska trošarine, ki 

je predpisana za dizel. Zahtevke 

za vračilo trošarine za gorivo, po-

rabljeno v letu 2016, lahko kmetje 

vložijo do 30. junija, za pravne 

osebe, člane agrarne skupnosti in 

s.p-je se rok izteče 31. marca.

Mojca Vtič



nekaj manj kot 2,1 milijona evrov, 

odhodkovna pa okrog 2,3 milijo-

na evrov. V letu 2017 se bo občina 

za največjo investicijo izgradnje 

vrtca zadolžila v znesku 330.540 

evrov. 

Po besedah župana so prora-

čun sestavili v skladu z zmožnost-

mi, za vse najpomembnejše zade-

ve, za katere so se dogovorili, pa 

so uspeli najti vire financiranja.

Soglasje dvema 
dornavskima 
podjetjema

Občinski svet je obravnaval še 

dve vlogi in ju odobril. Podjetju 

Hmelj Dornava d. o. o., so podali 

soglasje k tržni distribuciji toplo-

te kot tržne dejavnosti za ZUDV 

Dornava.

Župan je to vlogo ocenil kot 

primerno in dodal, da je tudi ob-

čina omenjeno podjetje zaprosila 

za izdelavo ponudbe za ogrevanje. 

Če bo ta cenejša, se lahko zgodi, 

da bodo tudi njihovi objekti ogre-

vani na lesne sekance, kot bo to 

po novem v dornavskem zavodu. 

Kot primerno pa so svetniki 

ocenili še eno vlogo, in sicer Fran-

ca Kokola, prav tako podjetnika iz 

Dornave. Gre za pilotni projekt 

spletne tržnice, ki bi kmetijam, 

rokodelcem ter društvom, ki se 

ukvarjajo s tržno dejavnostjo, 

omogočil predstavitev izdelkov, 

primerjavo cen in prodajo. Žu-

pan je idejo označil za pohvale 

vredno, občino pa naj bi stala 

100 evrov mesečno. Po njegovem 

mnenju je ravno spletna trgovina 

prihodnost, ki bo posameznikom 

omogočila konkuriranje na trgu. 

„Naša občina bo to pokrila za svo-

je občane, lahko pa se na portalu 

vključijo vsi kmetje in rokodelci, 

ki bi želeli svoje izdelke ponuditi 

direktno kupcem. Zdi se mi po-

šten sistem, saj lahko gre kupec 

tudi do stranke domov ali plača s 

kartico, po povzetju, vse je stvar 

dogovora … Sledljivost in zdravje 

sta prava pristopa, zato je to več 

kot le spletna trgovina,“ je med 

drugim dejal Janžekovič.

V vsa gospodinjstva bo v krat-

kem poslan dopis, v katerem bo 

opisan ta projekt skupaj z možno-

stjo brezplačne uporabe portala. 

Je pa Dornava prva občina, ki se 

bo priključila temu pilotnemu 

projektu in ga za svoje občane v 

celoti financirala.

Mladim podjetnikom občina 

ponuja še eno obliko pomoči: 

2.000 evrov kot zagonski kapital 

ponujajo enemu izmed tistih, ki 

bodo letos odprli podjetje. Raz-

pis, ki bo objavljen februarja, se 

bo zaključil oktobra. 

Ob koncu seje je Janžekovič 

svetnike seznanil še z uspešnostjo 

adventne tržnice, s katero so zelo 

zadovoljni. Razjezilo pa ga je obve-

stilo SAZAS-a, ki jim bo za predva-

janje glasbe na tržnici izstavil ra-

čun. „Ne vemo le, na kateri račun 

bomo plačali: v Švico ali k nam,“ je 

ironično dejal Janžekovič.

Dženana Kmetec
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30-letni brezplačen najem igrišča
Očitki nadzornega odbora so leteli tudi na 30-letni brezplačni najem nogometnega igrišča in 

ostalih vadbenih površin, ki so v lasti občine, Nogometnemu klubu (NK) Ormož: »Zakon o lokalni 
upravi v 51. členu določa, da mora občina s svojim premoženjem ravnati kot dober gospodar in 
ne pozna brezplačnega najema, še posebej zato, ker nogometni klub opravlja tudi pridobitno 
dejavnost s prodajo svojih storitev in je kot izvajalec letnega programa športa tudi sofinanciran 
iz proračuna občine Ormož in je s tem v privilegiranem položaju proti ostalim društvom, ki so 
prav tako izvajalci letnega programa športa.« 

Nadzorni odbor še meni, da je obdobje brezplačnega najema za dobo 30 let absolutno pre-
dolgo. Na občini pa so v zvezi s tem odvrnili, da NK Ormož že od izgradnje nogometnega igrišča 
skrbi za njegovo upravljanje in vzdrževanje, stroški pa so precejšnji. Po podatkih kluba, kjer 
redno vadi okrog 160 nogometašev, so samo v letu 2016 ovrednoteni na 15.120 evrov. »V stro-
ških vzdrževanja so zajeti materialni stroški in delno najnujnejši stroški dela, ki pa se ga zelo do-
sti opravi tudi prostovoljno. Niso upoštevani tudi amortizacijski stroški strojev in naprav. Vsako 
vsaj drugo leto pa je treba opraviti tudi peskanje, ki pa je strošek tudi do 3.000 evrov in mnoga 
druga opravila na nogometnih igriščih (goli, mreže, popravilo ograj itd.),« so pri tem še pojasnili 
na občini ter dodali, da je bila pogodba o brezplačnem najemu s klubom sklenjena leta 2015. 
S pogodbo je klub prevzel plačevanje vseh stroškov (elektrika, komunalni stroški, varovanje, 
zavarovanje …) ter vso odgovornost iz naslova premoženja. Prav tako pa so še poudarili, da je 
nogometni klub društvo, ki deluje v javnem interesu in je povsem neprofitno, saj si večino sred-
stev zagotavlja na razpisih, sklepanju sponzorskih in donatorskih pogodb in prispevkov članov 
ter staršev otrok: »V letu 2016 je klub od občine po razpisu za vso dejavnost prejel 17.444,84 
EUR, ki vključuje vzdrževanje igrišč, stroške opreme (dresi, žoge ..), tekmovalne takse, sodnike, 
prevoze na tekme, stroške trenerjev … Iz vsega navedenega lahko zaključimo, da je klub moral 
vložiti veliko dela in sredstev v vzdrževanje premoženja, ki ga ima v brezplačnem najemu.«

Foto: KTV Ormož

brezplačno trženje izdelkov občanov
januarsko sejo, na kateri so soglasno in brez razprave sprejeli predlog proračuna za letošnje leto in 
Dornava. Med drugim so se dogovorili še, da podprejo pilotni projekt, spletno tržnico, s katero želijo 
vzpostavljanju stika s potencialnimi kupci.

Foto: ČG

O pomembnih stvareh so se člani sveta občine Dornava očitno dogovorili in jih uskladili že na odborih. 

skim bazenom upravlja brez koncesije
podjetju Ormož.

pis za upravljanje bazena in go-

stinskega lokala skupaj. Gre za 

zatečeno stanje, ki bo z letom 

2018 urejeno na novo. Vsekakor 

si želimo, da urejenost bazena in 

gostinskega lokala ostane na isti 

ravni,« na vprašanje, kako bodo 

to v prihodnje zakonsko odgovo-

rili, odgovarja župan. Upravljanje 

letnega kopališča in zimskega ba-

zena bodo namreč po konstitui-

ranju prenesli na Javni zavod za 

turizem, šport in kulturo. Odlok 

o ustanovitvi zavoda, ki so ga na 

decembrski seji sprejeli svetniki, 

bo sicer stopil v veljavo 18. janu-

arja.

KP Ormož: 
Z mnenjem, 
da so 
računovodski 
izkazi nepravilni, 
se ne strinjamo

V KP Ormož v zvezi z ugoto-

vljenimi nepravilnostmi nad-

zornega odbora odgovarjajo: 

»Komunalno podjetje Ormož 

ima sklenjeno pogodbo za letno 

kopališče iz leta 1998 na podla-

gi takrat veljavne zakonodaje. V 

svojih poslovnih knjigah imamo 

zajete prihodke iz vstopnin in 

na drugi strani pokrivamo s temi 

prihodki vse stroške, ki nastajajo 

v zvezi s to dejavnostjo. Komu-

nala Ormož si iz tega naslova ne 

ustvarja ne dobička in ne izgube, 

ampak se iz prihodkov pokrivajo 

dejansko nastali stroški, povezani 

z obratovanjem letnega kopa-

lišča. Cenik za letno kopališče 

sprejmeta lastnika, ki pa sta pri 

oblikovanju cen vstopnic zasle-

dovala javni interes, da bi zago-

tovili čim nižje cene vstopnic, ki 

pa dejansko ne pokrivajo vseh 

obratovalnih stroškov. Na podla-

gi dejanskih prihodkov in stro-

škov se pripravi letno poročilo o 

poslovanju letnega kopališča, na 

podlagi katerega morata lastnika 

pokriti del stroškov, ki se ni po-

kril z ustvarjenimi prihodki. Ko-

munala Ormož ni dolžna iz svo-

jih sredstev pokrivati stroškov, 

ki nastanejo iz te dejavnosti, saj 

so se lastniki v pogodbi zavezali 

pokriti vse stroške, ki presegajo 

prihodke na osnovi določene 

cene vstopnice. V knjigovodskih 

izkazih pa moramo upoštevati 

tako prihodke kot odhodke in se 

z mnenjem, da so zaradi tega ra-

čunovodski izkazi nepravilni, ne 

strinjamo. V skladu z zakonodajo 

imamo tudi računovodske izkaze 

revidirane vsako leto.«

Monika Levanič
Foto: ML

Nadzori brez večjih 
nepravilnosti

Na tokratni seji je bilo predstavljeno tudi delo nadzor-
nega odbora občine, najpomembnejše iztočnice pa je 
članom občinskega sveta pojasnila predsednica Martina 
Horvat.

Nadzorni odbor je v letu 2016 opravil sedem pregle-
dov poslovanja, največ težav pa so imeli z neodzivnostjo 
Kluba mladih občine Dornava, ki za leto 2014 kljub več-
kratnim opozorilom ni podal dokazil o namenski porabi 
proračunskih sredstev. V letu 2015 in 2016 jim zaradi 
tega niso odobrili nobenih občinskih sredstev. Kljub 
temu pa povračila 568 evrov (za leto 2014) nadzorni od-
bor od kluba ne bo zahteval. Očitajo pa jim nekorektnost 
in negospodarnost proračunskih sredstev, o čemer so 
obvestili tudi vodstvo občine.

Nadzorni odbor občine je pregledal še nekatera dru-
štva v občini, pri čemer nepravilnosti niso zaznali, ter 
poslovanje OŠ dr. Franje Žgeča Dornava, ki bo nadzora 
deležna tudi letos.



SŠGT ‘ma talent je tradicio-

nalna vsakoletna prireditev šole, 

na kateri dijaki predstavijo svo-

je glasbene, plesne, igralske in 

druge talente. Ravnatelj šole je 

povedal, da je na svoje dijake iz-

redno ponosen, saj znajo dobro 

delati ne samo v šoli, ki se odli-

kuje kot ena najboljših te smeri 

v državi, temveč so odlični tudi 

v obšolskih dejavnostih. Letos 

je bil projekt SŠGT 'ma talent 

razširjen, saj so dijaki triletnega 

programa pripravili še pogo-

stitev po nastopu, kar je bil del 

njihovega zaključnega izpita, di-

jaki štiriletnega programa pa so 

v okviru poklicne mature opra-

vljali praktični izpit iz organiza-

cije prireditve.

Dogodka se je na povabilo 

dijakinje Mineje udeležil tudi 

predsednik Republike Slovenije 

Borut Pahor. Zapisala je: »Sem le 
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Ormož � Kako uresničiti sanje?

V letu 2017 sem dosegel vse zapisane cilje
Se je tudi vam že kdaj zgodilo, da ste sprejeli novoletno obljubo, ki je potem niste dosegli? Pri zastavljanju ciljev 
bodite jasni in korektni ter jih zapišite na papir, je na torkovi delavnici razkril Boštjan Kosec iz Organic Life Academy.

O strategijah in tehnikah, kako 

biti uspešen pri uresničitvi zasta-

vljenih ciljev, je beseda tekla na 

torkovi delavnici v organizaciji 

Organic life academy. Na pouč-

nem, slabi dve uri trajajočem 

predavanju pod naslovom »V letu 

2017 sem dosegel vse zapisane 

cilje«, je v uvodu zbrane nagovo-

rila direktorica Ljudske univer-

ze Ormož Viki Ivanuša, nato pa 

Zvonko Pukšič, ki je med drugim 

izpostavil, da so cilji izrednega 

pomena za kakovostno življenje. 

Besedo je predal Boštjanu Koscu, 

ponosnemu ekološkemu kme-

tu iz Malega Brebrovnika, ki je 

razkril na lastni koži preizkušen 

recept, kako doseči zastavljene 

cilje. Kot je povedal, lahko vsak 

uresniči tisto, kar se mu zdi še 

tako nemogoče. Zato nikoli ne 

nehajte sanjati. 

Treba si je zastaviti cilj. Pri tem 

pa je treba paziti, da so cilji – tako 

dolgoročni, srednjeročni in krat-

koročni – postavljeni pravilno 

in dobro. Zato oblikujte takšne 

cilje, za katere verjamete, da jih 

lahko dosežete, a se boste zanje 

morali močno potruditi. Cilje 

je nato treba jasno definirati in 

določiti časovne roke. Predvsem 

pa je pomembno, da vse skupaj 

zapišete na list papirja, saj boste 

med letom lahko spremljali, ali 

ste na pravi poti do uresničene 

novoletne zaobljube.

Ko imate odgovore, kaj si želi-

te, razmislite, kako lahko dosežete 

zapisane cilje. Pri tem je ključna 

pozitivna naravnanost in vztraj-

nost ter seveda odločno uresniče-

vanje. Podrobno o preizkušenih 

vzvodih in tehnikah, kako slediti 

ciljem, bo Kosec spregovoril na 

celodnevni delavnici, ki bo po-

tekala 12. februarja. Delavnica je 

plačljiva. Več informacij najdete 

na https://www.facebook.com/

OrganicLifeAcademy.

Sicer pa ne pozabite – vsak ne-

uspeh je nova priložnost.

ML

Foto: ML

»Vsak neuspeh je nova prilo-
žnost,« je ena izmed misli, ki jo 
je na poučnem predavanju pou-
daril Boštjan Kosec.

Priporočamo v branje ...

Andy Weir:

Marsovec
»Pred šestimi dnevi je astro-
navt Mark Watney postal 
eden izmed prvih ljudi, ki so 
stopili na Mars. Zdaj je prepri-
čan, da bo postal prvi, ki bo 
tam umrl.«

S temi besedami se 
začenja ocena knjige 
Marsovec, ki vam jo 
tokrat ponujamo v branje. 
Ker vemo, da na Marsu 
človek še ni bil, seveda 
takoj spoznamo, da sodi 
tokratni predlog v zvrst 
znanstvene fantastike. 
Dobro napisane, kar 
pomeni, da bralec dobi 
občutek, da se vse 
opisano res dogaja. 
Od prve do zadnje 
strani navijamo za 
spretnega Marka, ki ga 
člani njegove odprave 
pustijo na Marsu, saj so 
prepričani, da je mrtev. 
Pa ni. Kako dolgo mu 
bo uspelo preživeti na 
negostoljubnem planetu?

Ocena: 4.

Maribor � Prireditev Srednje šole za gostinstvo in turizem 

SŠGT 'ma talent
9. januarja je Srednja šola za gostinstvo in turizem Maribor v SNG Maribor pripravila prireditev SŠGT 'ma talent. 

Foto: Mediaspeed

dekle, ki bi s tem dejanjem želela 

razveseliti najboljše profesorje 

in zelo pridne dijake.« Na odru 

Velike dvorane SNG je nastopilo 

preko 70 dijakov, pevcev, plesal-

cev, instrumentalistov, igralcev, 

filmarjev, predstavili sta se tudi 

dve glasbeni skupini, zaključila 

pa se je s skupno točko, ko so na 

prizorišče prišli vsi nastopajoči, 

ki sta se jim spontano pridružila 

tudi predsednik Borut Pahor in 

ravnatelj šole Dušan Erjavec.

Predstavo je obiskalo več kot 

osemsto gostov, Lions klub Mari-

bor pa je sedmim dijakom pro-

stovoljcem podelil nagrade in 

priznanja za nesebično pomoč.

Prireditev je odlično uspela, 

dijaki, mentorji in gostje so z na-

smehom, zadovoljni in ponosni 

na vse dosežke odšli domov v 

večernih urah.

MH

Že pred samim začetkom kon-

certa smo bili veseli, ko smo se 

ozrli po dvorani in videli, da je 

polna do zadnjega mesta. Prire-

ditev se je začela in ponovno je 

svoje izkušnje delil Luka. Njegova 

starša sta bila službeno in »lepo-

tilno« odsotna, zato je kar sam 

zavihal rokave in začel postavljati 

božično drevo. Ker pa je njegova 

babica vedno nekje v bližini, mu 

je na sredini koncerta priskočila 

na pomoč. V njene čevlje je sto-

pila Marija Murko, nekdanja uči-

teljica šole Destrnik, vaščanka in 

resnična Lukova babica. Na odru 

smo bili deležni plesnih, pevskih, 

dramskih točk, ki so bile vse po 

vrsti božično obarvane. Otroški 

in mladinski pevski zbor nas je s 

svojimi nežnimi glasovi popeljal v 

čarobni svet glasbe.

Destrnik � Dobrodelni božično-novoletni koncert  

Za pomoči potrebne otroke
V četrtek, 22. decembra, je v telovadnici OŠ Destrnik-Trnovska vas potekal že 19. tradicionalni dobrodelni božično-novoletni 
koncert. V programu so nastopili vsi učenci OŠ Destrnik-Trnovska vas ter nekateri otroci iz Vrtca Destrnik in Vrtca Trnovska vas. 

Foto: arhiv OŠ Destrnik-Trnovska vas

Na odru se je zvrstilo skoraj 

400 nastopajočih, ki so se vsak 

posebej potrudili, da bi večer v 

telovadnici šole zbranim ostal v 

nepozabnem spominu.

V zaključnem delu koncerta je 

ravnatelj Drago Skurjeni voščil 

vsem obilo sreče in zdravja v letu 

2017, v katero smo sedaj že zako-

rakali.

OŠ Destrnik-Trnovska vas

Veseli nas, da nam zve-
sti gledalci in donatorji ve-
dno znova pomagajo zbrati 
sredstva, ki jih namenimo 
otrokom, ki pomoč potrebu-
jejo, saj bi bili sicer prikraj-
šani za nova doživetja ter 
izkušnje. Z Vašo pomočjo 
bodo nekateri otroci prvič 
stopili na smuči, zaplavali 
v morju, se udeležili šole v 
naravi ali se s sošolci poza-
bavali na zaključni ekskur-
ziji ob koncu šolskega leta. 
Hvala Vam!
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Ko so nastajale te vrstice, je imela rokometna reprezentanca 
Slovenije za sabo že dve uspešni tekmi, pred njo je bila v pone-
deljek popoldan tekma z Makedonci. Na prvi je Slovenija priča-
kovano visoko ugnala Angolo (42:25), na drugem srečanju pa z 
golom prednosti (26:25) premagala zmeraj neugodno Islandi-
jo. Izjemen je bil 1. polčas Slovenije proti Islandiji (11:8) in na 
takšni igri (predvsem obrambi) je treba graditi v nadaljevanju 
prvenstva. Naša reprezentanca lahko doseže odmeven rezultat 
le v primeru čvrste igre v obrambi, iz katere potem izhajajo 
hitri protinapadi in t. i. lahki zadetki. Na vseh tesnih tekmah na 
prvenstvu so zmagovale tiste ekipe, ki so dosegle večje število 
golov iz protinapada. V povprečju zmagovalne ekipe dosegajo 
po šest golov na tekmo iz protinapadov, kar je izjemno zanimiv 
podatek – bodite pozorni na število lahkih golov. Na uvodnih 
tekmah smo lahko videli, da ima naša reprezentanca kakovost 
in – kar je zelo pomembno – široko klop.

Selektor nas še kar naprej preseneča
Selektor Veselin Vujović nas je za zdaj najbolj presenetil 

s tem, da ima v igralskem kadru mladega vratarja Urha Ka-
stelica in ne izkušenejšega Urbana Lesjaka. Ekipo zaenkrat 
odlično vodi Marko Bezjak in verjeti je, da bo Ormožan 
nadaljeval v podobnem ritmu. Miha Zarabec je osvežitev 
v naši reprezentanci. Proti Islandiji je v prvem delu tekme 
odlično odigral Borut Mačkovšek, ki pa je nato v 2. polčasu 
obsedel na klopi. Kar s petimi novimi igralci je Vujović začel 
2. polčas, kar so spretno izkoristili Islandci in hitro izenačili. 
Zelo nerazumljiv je bil tudi napad Slovenije s sedmimi igralci 
v polju pri vodstvu z dvema zadetkoma (23:21) dobrih deset 
minut pred koncem tekme. Za zdaj so »Srečku« Vujoviću zvez-
de naklonjene in upamo, da bo to trajalo čim dlje časa. Pohva-
lil bi še igro kapetana Vida Kavtičnika, ki se mu poznajo 
izkušnje iz številnih velikih tekmovanj. Tu je še 20-letni Blaž 
Janc, ki redko razočara; gre za igralca izjemnih kakovosti. 
Epilog: v tem hipu lahko računamo na 11 ali 12 enakovrednih 
igralcev in to je veliko bogastvo naše reprezentance.

Uroš Krstič

Zimski prestopni rok je 
vsaj za stopnjo manj aktiven 
kot poletni, tako na tujih kot 
na domačih zelenicah. Med-
tem kot Kitajci podirajo re-
kordne vrednosti prestopov 
in letnih plač (vse do 38 mi-
lijonov – Carlos Tevez), je v 
Sloveniji daleč najaktivnejša 
Olimpija. Ta je v svoje vrste 
doslej pripeljala že sedem 
nogometašev, novinci so: 
Ganca Kingsley Boateng 
in Issah Abass, Žiga Jure-
čič, Tim Čeh (oba Krško), 
Makedonec Daniel Avra-
movski, Hrvat Dino Šti-
glec in Romun Alexandru 
Cretu.

NK Maribor
Povsem drugačno taktiko 

so ubrali v Mariboru, ki je 
doslej objavil le eno uradno 
spremembo, odhod Erika 
Janže k češki Sparti. Ekipa je 
pretekli teden začela pripra-
ve, za klubsko spletno stran 
pa je mirno dogajanje poja-
snil športni direktor Zlatko 
Zahović. »Ekipa ima v svo-
jem opisu: 3-krat Liga Euro-
pa, 1-krat Liga prvakov, 14 
osvojenih lovorik v zadnjih 
desetih letih. Ob tem je klub 
ves čas ogromno vlagal v naše 
mlade fante, velike okrepitve 
so že med nami. Celar, Štor, 

Ogrinec, Hodžić in Uskoko-
vić so top talenti, ne le v slo-
venskem prostoru. Zakaj ne 
bi namenili priložnosti našim 
mladim igralcem? Mariboru 
bo za takšno usmeritev lahko 
hvaležen celoten slovenski 
nogomet. Kupovati zaradi 
kupovanja ni naš namen. Mi 
kupujemo z delom. Ni razlo-
ga, da bi pripeljali 5 ali 6 igral-
cev, samo z namenom, da bi 
delali spremembe. Pri kadro-
vanju za prihodnje obdobje 
ne smemo pozabiti naših 
obetavnih igralcev Kramari-
ča, Vukliševića na posoji v Kr-
škem ali Hajrića in preostale 
v ekipi B, ki so ves čas v pro-

fesionalnem ritmu. Rešitve 
bomo poiskali znotraj kluba, 
imamo jih dovolj.«

Ob tem je Zahović podal 
še oceno trenutnega stanja 

Slovenska nogometna re-
prezentanca B je na prijatelj-
ski tekmi v Abu Dabiju pre-
magala Finsko z 2:0 (1:0). Slo-
venska vrsta je med turnejo v 
Združenih arabskih emiratih 
igrala tudi s Savdsko Arabijo, 
končni izid je bil 0:0.

SLOVENIJA – FINSKA 2:0 
(1:0)

STRELCA: 1:0 Kronaveter 
(12.), 2:0 Dobrovoljc (48.).

SLOVENIJA: Kotnik (od 46. 
Vodišek), Širok, Boben, Dobro-
voljc, Balkovec (od 81. Sikošek), 
Kronaveter (od 60. Matjašič), 
Zajc (od 46. Majer), Vetrih, Puč-
ko (od 46. Kramarič), Bratano-
vić (od 70. Vuk), Arčon. Trener: 
Srečko Katanec.

Slovenska vrsta, ki jo je se-
lektor Srečko Katanec izbral 
iz slovenskih prvoligaških 
klubov, je akcijo v Združenih 
arabskih emiratih začela z 
remijem (0:0) proti Saudski 
Arabiji, končala pa z zmago 
proti Finski. Slovenija je na 
tretji medsebojni tekmi s Fin-
ci prvič slavila, razlika med 
tekmecema pa bi bila lahko 
še višja, med drugim je Slo-
venija zatresla še okvir vrat 
in zapravila najstrožjo kazen 
(Vuk).

Že v uvodu tekme je Slove-
nijo v vodstvo povedel Rok 
Kronaveter, ki je dosegel izje-
men zadetek s prostega stre-
la s skoraj 30 metrov – zadel 

je tik pod prečko. Nekdanji 
član ptujske Drave, sedaj (še) 
Olimpije, je bil blizu zadetka 
še v 51. minuti, ko je zadel 
vratnico. V 60. minuti ga je 
zamenjal Jure Matjašič, ki je 
tako odigral zadnjih 30 minut 
srečanja. 

»V prvem polčasu nismo 
igrali tako dobro, v drugem 
pa smo bili boljši. Zaslužena 
zmaga, pristop je bil pravi. 
Mogoče bi lahko v drugem 

polčasu dosegli še kakšen 
zadetek, ampak je v redu 
tudi tako. Zadovoljen sem 
tudi zaradi tega, ker nismo 
imeli nobenih težav, fantje 
se bodo zdravi vrnili v klu-
be. Upam, da bo fantom to 
ostalo v lepem spominu,« 
je po tekmi povedal Srečko 
Katanec in odgovoril tudi 
na vprašanje, ali je v tej akci-
ji videl tisto, kar je želel: »Ve-
deli smo, da fantje fizično ne 

bodo tako pripravljeni. Do-
ločene stvari se sicer vidijo, 
kdo je za sodelovanje, kdo 
se kako obnaša v družbi. To, 
kar smo naredili, sicer meji 
na norost – da greš igrat, 
čeprav veš, da fantje niso 
pripravljeni. Ampak nam se 
je izšlo. Vse skupaj je bilo 
pozitivno, bodo pa fantje se-
veda čez kak mesec na višji 
ravni.«

sta, JM

Foto: Črtomir Goznik

Erik Janža (levo) je v zimskem prestopnem roku doslej edini zapustil vrste Maribora.

Rok Kronaveter in Jure Matjašič sta z B-reprezentanco nabirala nove izkušnje glede igranja za izbra-
no vrsto, ob tem pa v odličnih pogojih v ZAE opravila dober uvodni del priprav za drugi sel sezone.

Nogomet � Prestopni rok

Maribor bo rešitve poiskal 
znotraj kluba

Nogomet � B-reprezentanca Slovenije

Mojstrski zadetek Kronavetra, zmaga nad Finci Rokomet � SP 2017

Uspešen začetek Slovencev

v klubu: »Stanje v klubu je 
pozitivno, stabilno. Vsi, ki 
jih morda skrbi o klubski 
situaciji, bodo že na prvi pr-
venstveni tekmi videli, kdo in 
kaj je Maribor. Klub ima ime 
in priimek, identiteto. Ta ni 
vidna le pri lovorikah, ki jih 

imamo največ. In ne samo z 

mednarodnimi nastopi, po 

katerih je NK Maribor sino-

nim slovenskega nogometa. 

Naša obsesija niso lovorike, 

ampak delo. So pa lovorike 

posledica dobrega dela.«
JM



Rokometni klub Drava 
bo leto 2016 v svojih analih 
zapisal z zlatimi črkami, saj 
se je članski ekipi po pribli-
žno 20 letih ponovno uspe-
lo vrniti v 1. A državno ligo. 
Gre za izreden uspeh, ki so 
ga lovile številne generaci-
je, do uspeha jih je popeljal 
trener Ivan Hrupič. Sledil je 
naslednji, precej višji korak, 
nastopanje v elitni druščini. 
Osnovna želja ptujske ekipe 
za sezono 2016/17 je bila in 
ostaja obstanek v prvi ligi, 
a jim to za zdaj ni uspevalo 
preveč dobro. Zasedajo 11. 
mesto in so zbrali 7 točk. Pri 
Dravi kljub precejšnjemu 
zaostanku še vedno upajo 
na obstanek. V drugem delu 
prvenstva (začne se v začet-
ku februarja, op. a.) jih čaka 
še 16 tekem, izmed katerih 
bo vsaka zelo pomembna. V 
reprezentančnem premoru, 
ko slovenska reprezentanca 
nastopa na svetovnem prven-
stvu v Franciji, smo o lansko-
letnem preboju v 1. A-ligo, 
nastopih ekipe v prvem delu 
tekmovanja, ciljih za nadalje-
vanje in delu z mlajšimi se-
lekcijami, govorili z Alešem 
Belšakom, predsednikom 
RK Drava Ptuj.

Kako sedaj gledate na 
vaš preboj v 1. A-ligo?

A. Belšak: »Igranje v elitni 
ligi predstavlja našim dečk-
om nagrado za angažma, ga-
ranje in trud, ki so ga prika-
zali v 1. B-ligi. Res je, da smo 

veliko razmišljali o igranju še 
kakšno sezono v 1. B-ligi, kjer 
bi si še nabrali dodatnih izku-
šenj. A smo bili mnenja, da bi 
imelo neigranje na najvišjem 
nivoju negativen motivacijski 
učinek na naše igralce. Tre-
nutni rezultati niso najbolj-
ši, ne bomo pa vrgli puške v 
koruzo in verjamemo v naše 
dečke.«

Preskok iz 1. B v 1. A-li-
go je očitno težak. Ste to 
pričakovali?

A. Belšak: »Preskok je 
velik, v mislih imam pred-
vsem pomanjkanje izkušenj, 
ki jih naši mladi igralci niso 
imeli in jih sedaj šele nabi-
rajo. Prednost standardnih 
prvoligaških ekip je posedo-
vanje igralcev z višjimi indi-
vidualnimi kakovostmi. Ti v 
najtežjih trenutkih dajo piko 
na i in predstavljajo doda-
no vrednost ekipe. To smo 
v naši ekipi pogrešali in še 
pogrešamo. V klubu smo bili 
seznanjeni z zahtevnostjo 
tekmovanja na najvišji ravni 
in tudi opozarjali stroko, da 
pripravljalne tekme niso pra-
vi kazalnik moči naše ekipe. 
Vsi smo želeli le najboljše, a 
se nam za zdaj vse ni izšlo po 
naših željah.«

Kakšen je vaš pogled 
na igre vaše ekipe v jesen-
skem delu prvenstva?

A. Belšak: »Jesenski del 

tekmovanja smo končali ne-
realno, pod pričakovanji. Tre-
nutno smo na nezavidljivem 
11. mestu, kar pa ne predsta-
vlja nič tragičnega. Ni skriv-
nost, da smo načrtovali vsaj 
5 do 7 točk več, s katerimi bi 
lahko 'lažje dihali'. Slabšemu 
rezultati in igri nasploh so 
pripomogle tudi poškodbe. 
Preveč je bilo poškodovanih 
naših ključnih igralcev, bre-
me na ostalih pa preveliko. 
Vse pa le ni bilo tako črno, saj 
so dečki na nekaterih tekmah 
na gostovanjih pokazali pravi 
obraz in z lahkoto prinesli 
točke domov. Torej obeti so.«

Ste od vaših igralcev pri-
čakovali več?

A. Belšak: »Rezultati v 1. 
B-ligi so nam morda nekoli-
ko povzdignili krila. Morda 
smo od igralcev pričakovali 
več, kot so trenutno zmožni. 
Pred začetkom sezone nam je 
bilo jasno, da nimamo vodja v 
ekipi, ki bi znal združiti in po-
vezati mladost, neizkušenost 

ter potencial v kompaktno 
sredino. Na začetku priprav 
in uvodnih prijateljskih tek-
mah je kazalo, da bomo to po-
manjkljivost lahko zapolnili s 
tujci. Izkazalo pa se je prav na-
sprotno in kar kmalu nam je 
bilo jasno, do kod sežemo. Iz 
nekoliko slabših rezultatov pa 
ne smemo delati tragedije, saj 
v vsakem kolektivu prihaja do 
vzponov in padcev. Pomemb-
no je le, da se iz tega nekaj 
naučimo in gledamo naprej.«

»Zahvalili smo se 
vsem tujcem«

Ali ste na začetku leta 
2017 v članski ekipi nare-
dili kakšne igralske spre-
membe?

A. Belšak: »Žal smo se za-
radi neizpolnjenih pričako-
vanj zahvalili vsem tujcem. 
Kot že nekajkrat doslej se 
je izkazalo, da je slovenska 
rokometna liga po kakovo-
sti daleč pred ligo naših juž-
nih sosedov, če izvzamemo 
njihova dva najboljša kluba 
Zagreb in Našice. Naša želja 
je še vedno obstanek v ligi. 
Če bo obstajala možnost, se 
bomo tudi kadrovsko okre-

pili z dvema ali tremi tujci, 
ki pa bodo morali biti res do-
dana vrednost in nadgradnja 
naši ekipi. Problem, ki lahko 
nastopi, je dostop do kakovo-
stnih igralcev med sezono, 
saj v rokometnih sredinah 
dobrih rokometašev ne izpu-
ščajo. Verjamemo tudi v kan-
ček sreče.«

Kakšen je osnovni načrt 
za drugi del tekmovanja?

A. Belšak: »Primarni cilj v 
klubu ostaja nespremenjen, 
torej si želimo obstati v ligi. 
Zavedamo se, da bo uresni-
čitev tega cilja vse prej kot 
lahka. Pomembno je zadržati 
okostje ekipe, ki lahko v pri-
hodnosti ptujskemu rokome-
tu še veliko prispeva. K čla-
nom smo priključili talentira-
ne mladince. Ti bodo morda 
že letos dobili priložnost, da 
pokažejo, kaj zmorejo. V dru-
gem delu tekmovanja bomo 
morali delovati kot ekipa in 
se boriti za svoje barve in vsa-
ko ponujeno točko. Kolektiv-
na igra in borbenost morata 
biti naš temelj in ključ do 
uspeha. Moramo pa se zave-
dati, da je včasih bolje naredi-
ti korak nazaj, da lahko nato 
narediš dva koraka naprej.«

David Breznik

torek � 17. januarja 201712 Šport

Od mini rokometa do 1. mladinske lige
Ob uspehih članov imate v RK Drava Ptuj sestavljeno tudi 

ostalo vadbeno piramido. Kako delujejo ostale selekcije?
A. Belšak: »Naše osnovno poslanstvo ostaja delo z 

mladimi, zato temu segmentu delovanja kluba posveča-
mo veliko pozornosti. V delo mlajših selekcij je vključeno 
več kot 150 mladih rokometašev in 10 trenerjev. Vse se 
začne pri dečkih, ki obiskujejo nižje razrede osnovnih šol, 
ki spoznavajo rokometno igro v okviru rokometnih krožkov 
pod imenom mini rokomet – ti delujejo na vseh osnovnih 
šolah v MO Ptuj. Fantje med 6. in 9. razredom osnovne 
šole so že člani RK Drava in vodeni v uradni evidenci Ro-
kometne zveze Slovenije (RZS). Pod okriljem RZS so v ura-
dno ligaško tekmovanje v sezoni 2016/17 v ključene tri 
selekcije mlajših in starejših dečkov. Fantje, ki obiskujejo 
srednjo šolo, trenirajo v dveh selekcijah. 1. in 2. letniki 
so združeni v ekipo kadetov, 3. in 4. letniki pa sestavlja-
jo mladinsko selekcijo RK Drava. Vse selekcije dosegajo 
na državnem nivoju dobre rezultate. Ekipa mladincev je 
že nekaj let stalni član 1. državne mladinske lige. V de-
lovanje RK Drava Ptuj je v mlajših selekcijah vključeno 
tudi veliko prostovoljcev, predvsem staršev naših mlajših 
rokometašev. Brez njihove nesebične pomoči in podpore 
delovanja kluba že nekaj zadnjih let ne bi bilo možno za-
gotoviti. Ob tej priložnosti se jim vodstvo kluba zahvaljuje 
za njihov trud in prispevek.«

Foto: Črtomir Goznik

Aleš Belšak, predsednik RK Drava Ptuj: »Prednost standardnih prvoligaških ekip je posedovanje 
igralcev z višjimi individualnimi kakovostmi, saj v najtežjih trenutkih dajo piko na i in predstavljajo 
dodano vrednost ekipe. To smo v naši ekipi pogrešali in še pogrešamo.«

Rokomet � Aleš Belšak, predsednik RK Drava Ptuj

»Še vedno si želimo obstati v ligi«

Od 6. do 8. januarja 2017 
so v Hlohovcu na Slovaškem 
potekale kvalifikacije za uvr-
stitev na SP rokometašev do 
21 let. Pravico nastopa so 
imeli igralci, rojeni leta 1996 
in mlajši. Barve Slovenije so 
branili tudi trije Ormožani: 
kot igralec Jure Kocbek, kot 
glavni trener Saša Prapo-
tnik in kot videoanalitik ter 
PR Uroš Krstič. 

Četa trenerja Prapotnika 
je po vrsti premagala Ukraji-
no (32:25), Kosovo (34:25) 
in Slovaško (20:17) ter se za-
služeno uvrstila na SP, ki bo 
letos julija potekalo v Alžiriji. 
»Zadovoljen sem z uvrstitvijo 
na SP, z našo igro nekoliko 
manj – glede te nas čaka še ve-
liko dela. Na zadnji odločilni 
tekmi smo v napadu zaigrali 
slabo, vendar na račun čvrste 
igre v obrambi in obramb 
vratarja Trima Žige Urbiča 
premagali borbene domači-

ne. Čestitam vsem igralcem 
in strokovnemu štabu,« je po 
zaključenem turnirju pove-
dal Prapotnik. 43-letni Ormo-
žan na kvalifikacijah ni mogel 
računati na Urha Kastelica in 
Blaža Janca, ki sta s člansko 
reprezentanco na SP v Fran-
ciji. Zaradi poškodbe je manj-
kal tudi kapetan Jaka Malus. 
Ob tem se je na pripravah v 
Gorišnici pred odhodom na 
Slovaško poškodoval še Ško-
fjeločan Aleks Kavčič, šesti 
strelec 1. A NLB lige. »Janc je 
za SP izgubljen, s Kastelicem, 
Malusom in Kavčičem pa je 
ta reprezentanca sposobna 
uvrstitve v četrtfinale SP, kar 
je naš osnovni cilj. Želje pa 
so nekoliko višje,« je še dodal 
Prapotnik. 

Pomembno vlogo v sloven-
ski obrambi je odigral Jure 
Kocbek, ki je bil po številu 
prekrškov na visokem dru-
gem mestu slovenske izbrane 

vrste. »Dobil sem nalogo v 
obrambi in se kljub težavam 
s poškodbo mečne mišice 
boril po svojih najboljših 
močeh. Vesel sem uvrstitve 
na SP. Zasluženo potujemo 
v Alžirijo,« je povedal zmeraj 
redkobesedni Kocbek, ki je 
svojo rokometno pot pričel v 
Radgoni in jo zdaj že tri leta 
nadaljuje v Ormožu. Svojo 
novo nalogo v reprezentanci 
je imel Uroš Krstič. »Vsakega 
klica v reprezentanco sem 
vesel in se ga z veseljem od-
zovem. Pa če gre za trenerja 
ali za video analitika ali teh-
ničnega vodja, ni velike razli-
ke. V vsaki vlogi se na takšnih 
reprezentančnih akcijah 
zmeraj naučim nekaj novega 
in potem to s pridom upora-
bljam pri delu v klubu. Zado-
voljen in vesel sem novega 
uspeha slovenskega rokome-
ta,« je zaključil Krstič.

KU

Rokomet � Reprezentanca U-21

Trem Ormožanom vstopnica 
za svetovno prvenstvo

Ormoška trojka v reprezentanci U-21: Uroš Krstič, Jure Kocbek in Saša Prapotnik



Trend uspehov TK Terme 
Ptuj na državnih prvenstvih 
v mlajših kategorijah se je na-
daljeval tudi pretekli teden, 
ko so se na igriščih ŽTK Ma-
ribor merili najboljši sloven-
ski 14-letniki. Pri dekletih so 
Ptujčanke osvojile praktično 
vse možne lovorike.

Med posameznicami so 
bile med prvi štirimi nosil-
kami tri Ptujčanke (1. Taja 
Lončarič, 2. Nika Strašek, 
4. Nina Pliberšek), vse so 
se tudi uvrstile v polfinale 
(četrta ptujska predstavnica 
– Ana Teja Tabor – je izpa-
dla v 1. krogu). V dvoboju za 
uvrstitev v finale je bila Taja 
Lončarič boljša od Nine Pli-
beršek, v drugem polfinalu 
pa je Nika Strašek ustavila 
Elo-Nalo Milič (državno prva-
kinjo U-12, op. a.), ki je pred 
tem presenetljivo izločila 3. 
nosilko, Majo Zucchiati. V 
»ptujskem finalu« – že četr-
tem v sezoni, tretjem v tej 
kategoriji – je bila Straškova 
še drugič uspešnejša od Lon-
čaričeve, ki je slavila na za-
dnjem turnirju v Radomljah. 
Končni vrstni red je bil tako 
povsem ptujski: 1. Nika Stra-
šek, 2. Taja Lončarič, 3.–4. 
Nina Pliberšek …

Podobna je bila v Maribo-
ru zgodba med dvojicami, 

kjer sta se do finala prebili 
Lončaričeva in Straškova (1. 
in 2. igralka na lestvici TZS 
U-14) ter Zucchiatijeva in Pli-
berškova (3. in 4.). Zaključni 
petkov finalni obračun je bil 
prava poslastica, izjemno iz-
enačen in na koncu tudi dra-
matičen. Daljšo sta v zaključ-
ku master tie-breaka potegni-
li Taja in Nika, ki sta slavili 
13:11. Tako sta se okitili še z 
naslovom državnih prvakinj 
med dvojicami.

Lepi uspehi za »klub z enim 
trenerjem« …

Jože Mohorič
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1. SNTL (ž)
11. KROG: NTK Ptuj – NTK 

Vesna 4:5, NTK Letrika – NTK 
Arrigoni 0:5, NTD Kajuh-Slo-
van – NTK Kema 5:3, NTK Je-
senice – NTK Muta 2:5. Pro-
sta je bila ekipa NTK Logatec.
1. MUTA 9 9 0 18
2. ARRIGONI 10 9 1 18
3. VESNA 10 6 4 12
4. LOGATEC 9 5 4 10
5. KAJUH-SLOVAN 10 5 5 10
6. LETRIKA 10 5 5 10
7. KEMA 10 3 7 6
8. PTUJ 10 2 8 4
9. JESENICE 10 0 10 0

PTUJ – VESNA 4:5
Komovec – Supanič 0:3, 

Krajnc –Trelec 3:2, Butkovska 
Tomanič – Zera 0:3, Krajnc – 
Supanič 3:0, Komovec – Zera 
0:3, Butkovska Tomanič – Tre-
lec 1:3, Krajnc – Zera 3:2, But-
kovska Tomanič – Steinman 
3:0, Komovec – Trelec 1:3.

Ptujska prvoligaška vrsta 
je v soboto gostila tekmice iz 
Ljubljane in še drugič zapo-
red klonila na najbolj tesen 
način – 4:5. Znova je imela 
100% učinek 16-letna Katja 
Krajnc, ki je ugnala vse tri 
tekmice, tudi nekdanjo čla-
nico ptujske ekipe in eno 
najboljših igralk v Sloveniji, 
26-letno Ivano Zero (zaosta-
nek 0:2 v nizih je preobrnila 
v zmago 3:2). Četrto točko za 
domačo ekipo je prispevala 
14-letna Daniela Tomanič  
Butkovska. Zadnji dvoboj 
dneva sta za končno zmago 
odigrali 33-letna Martina Ko-
movec in 17-letna Špela Tre-
lec. Ljubljanska mladinka je 
bila uspešnejša in je svoji eki-
pi priborila dragoceni točki v 
boju za 3. mesto. 

1. SNTL (m)
11. KROG: ŽNTK Maribor – 

NTK Olimpija 5:0, NTK Inter 
Diskont I – NTK Ilirija 5:0, NTS 
Mengeš I – NTK Arrigoni 5:4, 
NTD Kajuh-Slovan I – NTK 
Kema 3:5, NTK Sobota – NTK 
Krka I 3:5.
1. KRKA I 11 11 0 22
2. KEMA 11 10 1 20
3. INTER DISKONT I 11 8 3 16
4. MARIBOR 11 7 4 14
5. ARRIGONI 11 6 5 12
6. MENGEŠ I 11 5 6 10
7. SOBOTA 11 5 6 10
8. KAJUH-SLOVAN I 11 2 9 4
9. ILIRIJA 11 1 10 2
10. OLIMPIJA 11 0 11 0

Moški so prav tako odi-
grali 11. krog, v katerem je 
mariborska ekipa vknjižila 
zanesljivi točki proti zadnje-
uvrščeni ekipi Olimpije. O 
premoči priča dejstvo, da 
gostje niso osvojili niti niza. 
Za domačine sta po dve toč-
ki prispevala Danilo Piljak in 
Matevž Črepnjak, eno je do-
dal Matic Slodej. Če je to obet 
za februarski mariborsko-lju-
bljanski nogometni obračun, 
potem se vijoličastim dobro 
piše …

JM

Namizni tenis � 1. SNTL

Še drugič zapored 4:5 …

DP U-14, rezultati, 
posameznice:

četrtfinale: Lončarič (1.) – 
Marenk (Medvode, 6.) 6:1, 
6:2, Pliberšek (4.) – Drame 
(ŽTK Maribor, 5.) 6:0, 6:2, Mi-
lič (Olimpija) – Bečirovič (TK 
SB) 6:2, 7:6(3), Strašek (2.) – 
Rebec (TC Ljubljana, 8.) 6:3, 
6:3;

polfinale: Lončarič (1.) – Pli-
beršek (4.) 6:4, 6:3, Strašek 
(2.) – Milič (Olimpija) 6:2, 6:3;

finale: Lončarič (1.) – Stra-
šek (2.) 2:6, 4:6.

Dvojice: 
polfinale: Lončarič/Strašek 

(1.) – Drame/Planinšek (ŽTK 
Maribor, 3.), 6:1, 6:2, Pliber-
šek/Zucchiati (2.) – Rebec/
Šulin (TCL/Radomlje, 4.) 6:4, 
6:4;

finale: Lončarič/Strašek (1.) 
– Pliberšek/Zucchiati (2.) 7:5, 
4:6, 13:11. 

Konjeniški šport � Kasači 
KK Ljutomer uspešni v tujini

Med prazniki so nekateri kasači, ki so 

v lasti članov KK Ljutomer, sodelovali na 

kasaških dirkah avstrijskega hipodroma 

Krieau. Rio de Alar (lastnik Davorin Puhar, 

voznik Gerhard Mayr) je na 2100 metrov 
d olgi stezi osvojil 1. mesto (kilometrski čas 
1:18,5), Mitja Slavič pa je zabeležil dve zma-
gi. S Sammijem MS je slavil s kilometrskim 
časom 1:17,4, z Deluxom MS (obakrat na 
2100 metrov) pa je kot zmagovalec dosegel 
kilometrski čas – 1:14,6.

NŠ

1. A SRL (ž)
REZULTATI 10. KROGA: 

Krim Mercator – Krka 35:19 
(15:7), Zagorje – Aklimat Ptuj 
34:19 (20:10). Tekme Branik 
– Velenje, Celje Celjske me-
snine – Mlinotest in Ž.U.R.D. 
Koper – Zelene doline Žalec 
bodo odigrane v sredo.
1. KRIM MERCATOR 9 9 0 0 18
2. ZAGORJE 9 8 0 1 16
3. M. AJDOVŠČINA 8 5 0 3 10
4. Z. DOLINE ŽALEC 9 5 0 4 10
5. KRKA 9 4 1 5 9
6. CELJE C. MESNINE 8 4 0 4 8
7. LJUBLJANA 9 4 0 5 8
8. AKLIMAT PTUJ 9 4 0 5 8
9. Ž.U.R.D. KOPER 8 1 1 8 3
10. BRANIK 8 1 1 6 3
11. VELENJE 9 0 1 8 1

RK Zagorje – ŽRK 
Aklimat Ptuj 34:19 
(20:10)

ŽRK AKLIMAT PTUJ: Kna-
us, Mateša 4, Kac 1, Kreft 1, 
Ivančič 1, Kolednik, Pušnik, 
Borovčak, Selinšek 7, Korotaj 
2, Gomilšek, Marković 3. Tre-
ner: Nikola Bistrović.

Uvodnega kroga nadalje-
vanja prvenstva v 1. državni 
rokometni ligi ptujske roko-
metašice zagotovo ne bodo 
pomnile po dobrem. V pred-
zadnji tekmi prvega dela pr-
venstva so v Zagorju gladko 
klonile, aktualne državne pr-
vakinje iz Zasavja so bile bolj-
še v vseh segmentih rokome-
tne igre in od tod tudi visoka 
končna razlika. Najbolj zaskr-
bljujoče je dejstvo, da se zdi, 
da so se gostje predale že na 
poti v Zasavje, saj so »padle 
praktično brez izstreljenega 
naboja«.

Dokaj izenačeno igro so 
gledalci spremljali le v uvo-
du, ko je še kazalo, da bi 
gostje lahko nudile dober 
odpor favoriziranim doma-

činkam. Zadnje prijateljske 
tekme pred nadaljevanjem 
sezone so sicer nakazovale 
dvig forme varovank Nikole 
Bistrovića, toda v Zagorju je 
bil tuš ledeno hladen. Že res, 
da gre v primeru domačink 
za drugo najuspešnejšo eki-
po v državi, toda vseeno je 
bila razlika njim v prid pre-
več očitna in gostje so lahko 
50 minut le opazovale, kako 
se igra in bori za barve svo-
jega kluba. Po izidu 9:6 v 20. 
minuti so Zagorjanke s »kon-
trami« poskrbele za serijo 
4:0 in nato pri izidu 15:8 še 
za serijo 5:0. To je predčasno 
odločilo zmagovalca, saj so 
domačinke na odmor odšle z 
ogromnim kapitalom. Nada-
ljevanje je bilo praktično for-
malnost, domačinke so pri-
dno polnile mrežo gostij, ki 
nikakor niso našle svoje igre. 
Pri tem so bile dodatno osla-
bljene zaradi le ene vratarke, 
saj ima Križančeva še naprej 
težave z roko – v klubu upajo, 
da bo nared vsaj do sila po-
membne tekme s Koprom, ki 
bo na sporedu čez 14 dni.

Še prej pa bo na sporedu 

obračun s Krimom, ki bo 

v soboto ob 19. uri in bo v 

dvorano Ljudski vrt na Ptuju 

zagotovo privabil večje števi-

lo ljubiteljev rokometa. Lju-

bljančankam gre namreč po 

daljšem obdobju letos odlič-

no v evropski ligi prvakinj, 

kjer so že dvakrat slavile. Kot 

takšne so še vedno pravi ma-

gnet za ljubitelje rokometa.
tp

Foto: Črtomir Goznik

Tudi izkušena Stela Mateša ni dala pričakovanega deleža k igri svoje ekipe. 

Rokomet � 1. A SRL (ž)

Predale so se že pred tekmo

Tenis � Državno prvenstvo U-14

Ptujčanke iz Maribora odnesle 
vse možne naslove

Zimska državna prvakinja in podprvakinja v konkurenci U-14 pri-
hajata iz TK Terme Ptuj: Nika Strašek in Taja Lončarič. Državni 
naslov sta skupaj osvojili še v konkurenci dvojic.

Foto: Črtomir Goznik

Daniela Tomanič Butkovska (NTK Ptuj) je proti ekipi Vesne svoji ekipi priborila eno posamično točko. 
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V času od 27. do 29. 12. 
2016 je v Beogradu v organi-
zaciji agencije Sportplus in 
pod pokroviteljstvom Term 
Čatež potekal že 13. tradicio-
nalni novoletni turnir mlajših 
selekcij v rokometu. Udeleži-
la se ga je tudi ekipa kadetov 
RD Moškanjci-Gorišnica (fan-
tje, rojeni leta 2000 in mlajši) 
pod vodstvom trenerja Draga 
Ranfla. Skupaj je v vseh kate-
gorijah tekmovalo 84 ekip iz 
Francije, Izraela in vseh repu-
blik nekdanje Jugoslavije.

Glede na propozicije tek-
movanja je imela vsaka ekipa 

zagotovljenih pet tekem v 
športnih dvoranah po Beo-
gradu. Gorišničani so igrali 
v dvorani Ranka Žeravice 
in dvorani Pinki v Zemunu. 
Arhitekturnima lepoticama 
krepko manjka vzdrževanje 
in čiščenje …

Uvrstitev na turnirju je bila 
močno odvisna od uspeha 
na prvi tekmi, na kateri so se 
Gorišničani pomerili z znano 
ekipo Maksimir Pastela iz Za-
greba. Žal so izgubili, vzrokov 
pa je bilo ob dolgem potova-
nju še nekaj: negotovost prve 
tekme, pomanjkanje koncen-

tracije ter bolezni in poškod-
be v ekipi. V nadaljevanju jim 
je šlo vedno boljše, najboljšo 
igro so prikazali prav proti 
najboljšim ekipam. V končni 
razvrstitvi so bili uvrščeni v 
drugem delu razpredelnice, 
turnir pa je pomenil dobro 
izkušnjo, povezave v ekipi 
so postale globlje, ob tem so 
spoznali še Beograd.

Ekipo kadetov čaka se-
daj sodelovanje v ligi kadeti 
vzhod in upanje, da jim bo 
omogočena udeležba še na 
kakšnem podobnem turnirju.

Marta T. Ranfl

ZLMN Ormož: 
Prvaka že znana – 
Ajda Hidus in Naitors 
Tomaž

ČLANI
REZULTATI 9. IN 10. KRO-

GA: Kog – Inox ograje Majcen 
2:0, Bar Ribnik Ormož – KOŠ 
3:2, Mladost Miklavž Interie-
ri – Bar Gaja Lordi AP Gaube 
0:5, Frankovci Bar pri Lipi – 
Rucica Bresnica 3:0, Montage 
Team – Vičar Transport Vičar 
2:5, Rucica Bresnica – Mon-
tage Team 0:3, Bar Gaja Lordi 
AP Gaube – Frankovci Bar pri 
Lipi 4:2, KOŠ – Mladost Mi-
klavž Interieri 1:3, Inox ograje 
Majcen – Bar Ribnik Ormož 
0:3, Bar Ajda Hidus – Kog 6:4.
1. AJDA HIDUS 9 9 0 0 46:18 27
2. GAJA L. GAUBE. 9 8 0 1  38:10 24
3. KOG 10 7 0 3  34:19 21
4. RIBNIK ORMOŽ 9 6 1 2 30:16 19
5. FRANKOVCI 9 5 0 4 31:16 15
6. INOX OGR. M. 9 5 0 4 23:14 15
7. MONTAGE TEAM 9 3 0 6 20:40 9
8. VIČAR TR. V. 9 2 2 5 23:31 8
9. MLADOST INT. 9 2 0 7 27:36 6
10. KOŠ 9 1 1 7 21:34 4
11. RUCICA B. 9 0 0 9  11:70 0

VETERANI
REZULTATI 6. KROGA: Mala 

Nedelja – Naitors Tomaž 2:3, 
Pušenci dresitisk.si – Železne 
dveri 3:3, Ormož Mladost Mi-
klavž Bar pri Lipi – Smoki Bar 
As Ormož 2:4.
1. NAITORS T. 5 4 1 0 19:8 13
2. ŽELEZNE DVERI 6 3 1 2 16:14 10
3. PUŠENCI 5 2 2 1  21:13 8
4. MALA NEDELJA 5 2 1 2 19:15 7
5. VIČANCI 5 2 0 3 13:12 6
6. ORMOŽ MLADOST 5 1 1 3 11:22 4
7. SMOKI BAR AS 5 1 0 4 7:22  3

Najboljši strelci pri vete-
ranih: Aleš Lesjak (Pušenci 
dresitisk.si) 11, Boštjan Žaj-
dela (Naitors Tomaž) 7, An-
drej Topolinjak (Železne dveri) 
5, Robert Govedič (Vičanci) 
5, Damjan Jaušovec (Mala 
Nedelja) 4, Boštjan Žerdin 
(Mala Nedelja) 4, Andrej Jur-
kovič (Železne dveri) 4, Sandi 
Sambolec (Vičanci) 4, Franci 
Kamenšek (Naitors Tomaž) 4, 
Iztok Lešnik (Ormož Mladost 
Miklavž Bar pri Lipi) 4.
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ONL Videm

ČLANI
REZULTATI 5. KROGA: NK 

Videm ml adina – EHM Team 
4:2, ŠD AS – ŠD Zg. Pristava 
Bar Incognito 4:8, ŠD Lancova 
vas člani – NK Tržec R21 1:3, 
ŠD Pobrežje člani – Krovstvo 
Petrovič ŠD Selan 2:4. Ekipa 
KMN Majolka člani je bila pro-
sta. 
1. KMN MAJOLK 4 4 0 0 24:9 12
2. PETROVIČ SELAN 4 3 0 1 23:10 9
3. ŠD AS  5 3 0 2 26:19 9
4. ZG. PRISTAVA 4 3 0 1 19:12 9
5. NK TRŽEC R21 5 3 0 2 15:13 9
6. ŠD LANCOVA VAS 4 2 0 2 20:15 6
7. ŠD POBREŽJE 4 1 0 3 11:15 3
8. VIDEM MLADINA 5 1 0 4 12:38 3
9. EHM TEAM 5 0 0 5 12:31 0

VETERANI
REZULTATI 5. KROGA: ŠD 

Lancova vas veterani – Joe 
Fernandes Copy Sitar veterani 
3:3, JP Team – Gostilna Kozel 
ŠD Selan 1:7, ŠD Pobrežje ve-
terani – ŠD Zg. Pristava vete-
rani 3:3. Ekipa KMN Majolka 
veterani je bila prosta.
1. KOZEL ŠD SELAN  4 4 0 0  20:5 12
2. JP TEAM  5 3 1 1 23:23 10
3. ŠD LANCOVA VAS 4 2 1 1 15:13 7
4. KMN MAJOLKA 4 2 0 2 27:15 6
5. ŠD ZG. PRISTAVA 4 1 1 2 12:20 4
6. ŠD POBREŽJE 4 0 2 2 11:19 2
7. JOE FERNANDES 5 0 1 4 14:27 1

Darko Lah

Ekipa kadetov RK Moškanjci-Gorišnica je sodelovala na mednarodnem turnirju v Beogradu.

Rokomet � RK Moškanjci-Gorišnica, kadeti

Iz Beograda z dragocenimi izkušnjami
Mali nogomet

Rokometaši Moškanjcev-
Gorišnice se pridno pripra-
vljajo na nadaljevanje pr-
venstva v 1. B ligi. Varovanci 
Roberta Bezjaka so začeli 
trenirati takoj po praznikih, 
slika na parketu pa je trenu-
tno bolj optimistična kot tista 
jesenska. 

Kot smo že poročali, so se 
v klub vrnili nekateri igralci, 
ki so v preteklosti že nosili 
rumeno-črni dres in bodo 
v nadaljevanju skušali po-
magati po svojih najboljših 
močeh. Tako bo ekipa v na-
daljevanju sezone močnejša 
za Alena Balasa in Aleša 

Preaca, potekajo pa še do-
govori z nekaterimi drugi-
mi bivšimi rokometaši. Prav 
tako ima ekipa Moškanjcev-
Gorišnice novega vratarja, 
iz Ormoža je namreč prišel 
mladi Kevin Caf. Caf bo v 
klubu skušal nadomestiti 
Sandija Žurana, ki bo karie-
ro nadaljeval v ptujski Dravi. 
Žal je nadaljevanje prven-
stva izgubljeno za Boštjana 
Koštomaja, ki bo moral na 
operacijo rame. Počasi pa 
se v moštvo po poškodbah 
vračajo Tomaž Grobelnik, 
Nejc Šandor in Jan Mlač 
Černe. Vse to razkriva, da 

je strategu Robertu Bezja-
ku na treningih bistveno 
lažje kot jeseni, saj je kader 
sedaj širši, po dokončni sa-
naciji poškodb pa bodo v 
klubu še intenzivneje začeli 
z »operacijo« obstanek v ligi. 
Prijateljskih tekem trenu-
tno ni v planu, saj v taboru 
rumeno-črnih najprej želijo 
povsem sanirati zdravstve-
ne težave, takoj v februarju 
pa se prvenstvo v 1. B-ligi že 
nadaljuje. 4. februarja bodo 
varovanci Roberta Bezjaka 
gostili ekipo Rudarja iz Tr-
bovelj.
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Rokomet � RK Moškanjci-Gorišnica

Vrnila sta se Balas in Preac, novinec tudi Caf

Foto: Črtomir Goznik

Gorišniški rokometaši bodo v drugi sel sezone vstopili kadrovsko okrepljeni.

JERUZALEM ORMOŽ – DRAVA PTUJ 
38:30 (21:16)

JERUZALEM: Balent +3, Šutalo +4, Fekonja 
+1; Žižek Cvetko 2, Mesarić 7, R. Žuran 3, Cirar 
5, Kosi 4, Čudič 1, Rajšp 2, Grabovac, Ozmec 
2, Petrovič 1, T. Hebar 1, Koderman, Kocbek 3, 
Ocvirk 3, Zidarič, Šoštarič 3, Niedorfer 1. Tre-
ner: Saša Prapotnik.

DRAVA: S. Žuran +8, Lazič +1; M. Žuran 8, 
Jerenec 6, Sabo, Reisman 4, Maroh, Šalamon 
1, Gregorc 4, Krasnič 2, Lesjak 1, Bračič 2, 
Hrupič 2. Trener: Ivan Hrupič.

V začetku januarja so rokometni klubi v 
1. A-ligi začeli priprave na drugi del sezone. 
Ormožani bodo v nadaljevanje sezone krenili 
z željo po uvrstitvi v Ligo za prvaka, Ptujčani 
z željo, da na vsaki tekmi čim dražje prodajo 
svojo kožo in da mladi nadarjeni igralci čim 
bolj napredujejo. 

Na tekmi na Hardeku sta obe ekipi poka-
zali, da sta še daleč od prave forme. Pred-
vsem bosta imela trenerja Saša Prapotnik 
(Jeruzalem) in Ivan Hrupič (Drava) veliko dela, 
da popravita in na višji nivo dvigneta igro v 
obrambi. Obe obrambi sta pokali po vseh šivih 
in gledalci so lahko videli kar 68 zadetkov. Še 
posebej slaba je bila ptujska, ki je bila za nivo 
manj agresivna. 

V 50. minuti so Ormožani povedli za kar 
enajst zadetkov (34:23) in v zaključku tekme je 
trener Prapotnik dal priložnost igralcem iz mla-
dinskih vrst (Žižek Cvetko, Šoštarič. Zidarič, T. 
Hebar, Fekonja, Grabovac, Koderman, Niedor-

fer). Gostom, ki so nastopili brez poškodovane-
ga vratarja Boštjana Belca, je uspelo ublažiti 
poraz. Pri domačih je odlično v napadu odigral 
krožni napadalec Danijel Mesarić, ki je bil nere-
šljiva uganka za ptujsko ekipo. Z metom 5/5 v 
dvajsetih odigranih minutah je tekmo zaključil 
levičar Gal Cirar. Pri gostih so več od preosta-
lih pokazali novinec iz Gorišnice Sandi Žuran, 
organizator ptujske igre Marko Žuran in levi zu-
nanji Filip Jerenec.
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GRK VARAŽDINA 1930 – DRAVA PTUJ 
30:29 (16:14)

DRAVA PTUJ: Žuran S., Jerenec 10, Žuran M. 
9, Osterc 2, Bračič 2, Lesjak 5, Lazič, Sabo 1, 
Krasnič; Trener: Ivan Hrupič.

V športni dvorani Arena v Varaždinu sta pri-
jateljsko tekmo odigrali varaždinska in ptuj-
ska rokometna ekipa. Pri slednji zraven ni več 
hrvaških okrepitev iz prvega dela prvenstva, 
medtem ko je novinec vratar Sandi Žuran iz RK 
Moškanjci-Gorišnica. 

Žuran se je izkazal, sicer pa je močno osla-
bljena in maloštevilčna ptujska ekipa v Vara-
ždinu pustila dober vtis. Ob dveh vratarjih je 
nastopilo le sedem igralcev (veliko jih je manj-
kalo zaradi manjših poškodb, nekateri iz opra-
vičenih razlogov, op. a.), ki so bili večino časa 
v 1. polčasu v prednosti, le konec je pripadel 
domačinom. Podobna zgodba se je ponovila v 
drugem delu, ko so Ptujčani odigrali zelo dobro 
v obrambni formaciji 5-1. 

David Breznik

Rokomet � Prijateljski tekmi



V četrtek je bil v prostorih 
Občine Kidričevo zanimiv 
sestanek, ki se ga je udeležil 
tudi visoki gost iz Olimpijske-
ga komiteja Slovenije (OKS). 
Podpredsednika OKS Janeza 
Sodržnika so sprejeli pred-
stavniki Športne zveze obči-
ne Kidričevo in tamkajšnje 
občine, razlog pa je bil pribli-
ževanje stališč ob priključitvi 
Športne zveze občine Kidri-
čevo v OKS.

Šport na lokalni 
ravni – drugi steber 
slovenskega športa

»Ena izmed strateških odlo-
čitev OKS v tem mandatu je, 
da poskuša z lokalnimi špor-
tnimi zvezami vzpostaviti 
partnerski odnos, v katerem 
bi te postale naša podaljšana 
roka na terenu. Širiti se že-
limo tudi na področja, kjer 
zveze doslej še ne obstajajo. 
Kidričevo je velika in špor-
tno razvita občina, zato sem 
zelo vesel, da smo uspeli 
tukaj najti tako dobrega par-
tnerja v Športni zvezi Občine 
Kidričevo. Tokratno srečanje 
je bila priložnost za izmenja-
vo dobrih praks, za spoznava-
nje s tukajšnjim dogajanjem 
in za to, da se dogovorimo 
o nadaljnjem sodelovanju in 
pomoči. Nenazadnje je naša 
vloga v tem, da lokalnim sre-
dinam pomagamo z informa-
cijami, jim nudimo podporo 
pri prijavah za državne pro-
jekte …« je poudaril Janez 

Sodržnik, in se dotaknil ene 
od glavnih smernic slovenske 
krovne športne organizacije: 
»OKS je v preteklosti veliko 
več časa posvečal vrhunske-
mu, tekmovalnemu športu, 
olimpijskim igram ... V tem 
mandatu si želimo postaviti 
šport za vse in šport na lokal-
ni ravni kot drugi steber slo-
venskega športa, ki je po na-
šem mnenju bistven. Večkrat 
v šali – a obenem zelo zares – 
rečem, da še noben vrhunski 
športnik ni zrasel na drevesu. 
Vsak je začel v klubu, nato ra-
sel in prišel do vrhunskosti. 
Smo na dobri poti, imamo 

dobre sodelavce na terenu, 
ki delajo s srcem, tudi prosto-
voljstvo je zelo živo, zato sem 
optimist in vidim v tem še ve-
liko priložnosti za napredek.«

13 društev s 
skupnimi cilji

OKS je v Športni zvezi obči-
ne Kidričevo prepoznal par-
tnerja za širitev svojega delo-
vanja. Dosedanji kontakti so 
pripeljali do tega, da je kidri-
čevska zveza tik pred spreje-
tjem v OKS. Več je povedala 
Simona Gaiser, predse-
dnica Športne zveze ob-

čine Kidričevo: »V čast mi 
je, da je Olimpijski komite 
Slovenije prepoznal Športno 
zvezo občine Kidričevo kot 
enakovredno partnerko pri 
uresničevanju svoje vizije in 
poslanstva, saj slednja sledi 
temeljnemu poslanstvu OKS, 
ki s strokovnim delom skupaj 
z mrežo povezanih športnih 
organizacij tako na nacional-
ni kakor tudi na lokalni rav-
ni zagotavlja skladen razvoj 
vseh pojavnih oblik športa. V 
športno zvezo občine Kidri-
čevo je vključenih 13 špor-
tnih društev, ki se zavedajo, 
da lahko samo s skupnim de-
lom vseh nas uresničujemo 
zastavljene cilje, predvsem 
da spodbujamo športno de-
javnost ter s tem vplivamo 
na razvoj športa v občini Ki-
dričevo. Za uresničevanje sle-
dnjih pa potrebujemo tako 
podporo lokalne skupnosti, 
v kateri delujemo, kakor tudi 

krovne organizacije – OKS.
Če danes šport delimo na 

rekreativni in množični na 
eni strani ter na tekmovalni 
na drugi strani, ne moremo 
ne enemu in ne drugemu 
pripisati večje vloge. V vsa-
kem okolju, bodisi lokalnem 
ali nacionalnem, se moramo 
usmeriti na obe panogi, saj 
sta obe vodilo sodobne druž-
be in prispevata k boljšemu 
psihofizičnem razvoju posa-
meznika.«

Kidričevska športna zveza 
pa se ne želi ustaviti le pri 
formalnem članstvu, njihove 
vizije so širše, povezane z ra-
zvojem športnega turizma in 
sodelovanjem s podobnimi 
zvezami, tudi preko meja Slo-
venije. »Vizija Športne zveze 
je prepoznati dobre projek-
te v športu ter jih podpirati, 
hkrati pa skupaj z občinsko 
upravo sodelovati v projek-
tih, ki bi vplivali na razvoj 

športnega turizma v občini 
Kidričevo. Bilo bi škoda, če 
ne bi izkoristili vseh športnih 
objektov kakor tudi ostalih 
dejavnikov, kot sta bližina 
avtoceste in zgodovinsko bo-
gatega Ptuja. S tem pa ne bi 
vplivali samo na razvoj špor-
ta, ampak celotne občine ter 
regije, kar bi se odražalo tako 
v kulturnem življenju kot v 
gospodarstvu,« je dodala Ga-
iserjeva.

»Ljudje so ključni«
Sestanka se je udeležil tudi 

Anton Leskovar, župan ob-
čine Kidričevo. Ob tem je po-
vedal: »V naši občini imamo 
odlične pogoje za izvajanje in 
razvijanje športnih aktivno-
sti, hkrati pa imamo številne 
zagnane športne delavce, s 
katerimi je veselje delati. Jaz 
kot župan, celoten občinski 
svet in vsi zaposleni na ob-
čini smo odprti za različne 
ideje, ki so koristne za naše 
občane. Ljudje, ki tukaj živijo 
in ustvarjajo, so ključni, njih 
imamo vedno pred očmi. 
Tudi v športu je tako, le želi-
mo si lahko, da bodo s podob-
nim elanom kot doslej delali 
še naprej.

Infrastrukturo imamo res 
dobro, imamo tri dvorane, iz-
jemen športni park, na kate-
rem se je nekdaj pripravljala 
tudi nogometna reprezen-
tanca Slovenije … Sedaj de-
lamo vlečnico na vodi, tudi 
za evropske tekme kajtanja, 
delali bomo trim steze, učil-
nice v naravi – načrti so res 
veliki.« Dotaknil se je tudi so-
delovanja z NK Aluminij, saj 
v športnem parku Kidričevo 
pravkar teče projekt pokriva-
nja tribune, v načrtu je tudi 
postavitev reflektorjev …: »Po 
svojih močeh iščemo možno-
sti za pomoč NK Aluminij, 
predvsem preko sodelovanj 
na razpisih. Projekt v špor-
tnem parku je začrtan v več 
fazah, tribuno pa zaenkrat 
gradi NK Aluminij sam.«

Jože Mohorič
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V četrtek so se v Kidričevem srečali predstavniki Olimpijskega komiteja Slovenije, Športne zveze občine Kidričevo in tamkajšnje ob-
čine.

Športna zveza občine Kidričevo in OKS

Postavitev temeljev za partnerski odnos

REZULTATI 10. KROGA: FC 
Hiša daril Ptuj – FC Ivančna 
Gorica 2:4, FSK Stripy – KIX 
Ajdovščina 7:2, Dlan Logatec 
– Velike Lašče 3:3, Kebelj Piz-
zeria Salama – ŠD Mlinše 2:3, 
Futsal klub Dobrepolje – Gori-
ca Futsal Klub 2:6.
1. FSK STRIPY 10 9 1 0 28
2. IVANČNA GORICA 10 8 1 1 25
3. GORICA FK 10 5 3 2 18
4. ŠD MLINŠE 10 5 2 3 17
5. VELIKE LAŠČE 10 5 1 4 16
6. KEBELJ SALAMA 10 4 2 4 14
7. FK DOBREPOLJE 10 3 2 5 11
8. HIŠA DARIL PTUJ 10 2 2 6 8
9. KIX AJDOVŠČINA 10 1 1 8 4
10. DLAN LOGATEC 10 0 1 9 1

FC Hiša daril Ptuj – 
FC Ivančna Gorica 
2:4 (1:2)

STRELCI: 0:1 Čož (11.), 0:2 
Sadar (15.), 1:2 Pihler (20.), 
1:3 Čož (32.), 1:4 Gačnik (33., 
iz 6-m), 2:4 Kavaš (38.).

FC HIŠA DARIL PTUJ: Zupa-
nič, Ramadani, Braček, Kra-
ut, Kavaš, Jaušovec, Osterc, 
Krajnc, Pihler. Trener: Boris 
Šprah.

Igralci FC Hiša daril Ptuj 
so v soboto v dvorani Center 
gostili drugouvrščeno ekipo 
iz Ivančne Gorice. Zanjo med 
drugim igra daleč najboljši 
strelec 2. lige, Kristjan Čož 
– na dosedanjih 9 tekmah je 

dosegel kar 21 zadetkov. Na 
Ptuju je v to zbirko dodal še 
dva in s tem bistveno pripo-
mogel k uspehu svoje ekipe.

Domačini so po 15 minu-
tah zaostajali za dva zadetka, 
kanček upanja pa jim je z 
znižanjem v zadnji minuti 1. 
polčasa vlil Thomas Pihler 
(drugi najboljši strelec lige z 
12 doseženimi zadetki). Varo-

vanci trenerja Borisa Špraha 
so v drugem delu storili vse, 
da bi rezultat poravnali, imeli 
so nekaj priložnosti, a so go-
stje vzdržali pritisk in nato 
sami v razmaku dveh minut 
dosegli dva zadetka (1:4). 
Sašo Kavaš je s svojim 11 za-
detkom v sezoni ob koncu 
ublažil poraz.

JM

Nogometaši Farmtecha 
Veržeja so v ponedeljek, 9. 
januarja, začeli priprave na 
spomladanski del prvenstva 
v 2. slovenski ligi. Trener 
Marko Lešnik je nekoliko zgo-
dnejši začetek pripravljalne-
ga obdobja podredil igranju 
zaostale tekme 16. kroga, saj 
se bodo Veržejci že 11. marca 
pomerili z Zarico v Kranju. 
Dvoboj je bil namreč novem-
bra lani zaradi razmočenega 
igrišča prestavljen.

Prleška vrsta bo celotne 
priprave opravila doma. 
Predvsem bodo v uporabi 
travnata površina na stadio-
nu v Veržeju, manjše igrišče z 
umetno travo in telovadnica 
OŠ Veržej. Veliko skrbi vod-
stvu kluba povzroča skromen 
igralski kader, zato je njihova 
prednostna naloga poiskati 
primerne okrepitve pred na-
daljevanjem prvenstva. Farm-
techu se ne piše nič dobrega, 
kar kaže trenutni vrstni red 
na prvenstveni lestvici, kjer 
veržejski nogometaši zaseda-
jo deveto mesto, ki na koncu 
sezone prinaša selitev v 3. 

SNL. Moštvo so doslej zapu-
stili Denis Gamilec, Matej 
Fišer, Nejc Ajlec in Marko 
Ilić, na začetku priprav pa so 
se moštvu priključili Luka 
Ciglarič (Avto Rajh Ljuto-
mer), Anej Meznarič, ki se 
vrača po poškodbi, in Denis 
Žigert, ki je pred leti že nosil 
dres mladinske vrste Farm-

techa. Po besedah trenerja 
Lešnika bi za drugi del prven-
stva potrebovali okrepitve na 
položaju centralnega branil-
ca ter igralca v zvezni vrsti, 
napadu in na boku. V pripra-
vljalnem obdobju bodo ver-
žejski nogometaši odigrali 
šest pripravljalnih tekem. 

NŠ

Futsal � 2. SFL

Favoriti domov s točkami
Nogomet � Farmtech Veržej, 2. SNL

Kdo bo okrepil veržejske vrste

Foto: Črtomir Goznik

FC Hiša daril Ptuj je v dvorani Center klonil proti gostom iz Ivanč-
ne Gorice.

Foto: NŠ

Nogometaši Farmtecha te dni vadijo v telovadnici OŠ Veržej.



nje in reševanje v primeru poža-

rov. Gasilske enote so se razvile v 

splošno reševalno službo. »Na po-

budo Zdravstvenega doma Ptuj 

orjemo ledino na področju prvih 

posredovalcev na Ptujskem. Res 

je to dodatna naloga za gasilce, 

vendar nikoli ne bo nujna medi-

cinska pomoč tako razvita, da bi 

bila tako hitro pri osebi, kot smo 

mi. Gasilci lahko kakovostno nu-

dimo prvo pomoč do prihoda 

zdravstvene ekipe nujne medi-

cinske pomoči in s tem rešujemo 

življenja. Že zdaj beležimo dobre 

rezultate, in če bomo šli po tej 

poti naprej, ne vidim problema. 

Rešujemo življenja in menim, da 

si naši občani, sosedje in sorodni-

ki to zaslužijo,« je poudaril povelj-

nik GZ Majšperk Zlatko Letonja.

Majšperška gasilska društva 

s svojo dobro pripravljenostjo 

izstopajo v podravski regiji, ki je 

gasilsko ena izmed najmočnejših 

na državnem in tudi svetovnem 

nivoju. A rezultati, ki jih nizajo ga-

silci, bi bili težko dosegljivi brez 

podpore lokalne skupnosti. »Is-

kreno se vam zahvaljujem v ime-

nu vseh občanov. Zelo sem pono-

sna, da ima občina tako odlične 

gasilce. Upam, da se bomo tudi v 

prihodnosti lahko veselili takšnih 

in drugačnih uspehov. Želim vam 

predvsem veliko zdravja, sreče 

in upam, da vam volja za delo ne 

poide. Pridobili smo tudi prve 

posredovalce, za kar vam je lah-

ko hvaležen sleherni občan in 

tudi zdravstveni sistem. Upam, 

da bodo tudi na državnem nivo-

ju prepoznali, kako pomembno 

delo opravljate,« je zbranim deja-

la županja Darinka Fakin.

Mojca Vtič
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Slovenska Bistrica � Šolske poti nevarne, kolesarskih premalo

Tudi na pot do enega kilometra 
z avtomobilom
Približno 200 občanov in občank Slovenske Bistrice je v anketi o ureditvi prometa v bistri-
ški občini izpostavilo slab javni potniški promet, primanjkljaj kolesarskih površin, opozo-
rili pa so tudi na težave gibalno oviranih.

Foto: Mojca Vtič

Občini Slovenska Bistrica 

je letos uspelo pridobiti nekaj 

manj kot 100.000 evrov za pri-

pravo celostne prometne strate-

gije. V okviru priprave strategije 

je bila izvedena anketa, katere 

rezultati so bili predstavljeni 

januarja. Med drugim je bilo 

ugotovljeno, da kar četrtina ob-

čanov tudi poti, ki niso daljše 

od kilometra, opravlja z avtomo-

bilom. »Tukaj je potencial. Ven-

dar je najprej treba zagotoviti 

ustrezno infrastrukturo za kole-

sarje in pešce, namreč obstoje-

ča infrastruktura ne zagotavlja 

ustrezne varnosti,« je poudaril 

Sebastian Toplak iz fakultete za 

gradbeništvo, prometno inže-

nirstvo in arhitekturo, ki je opra-

vila anketo. Dodal je, da je treba 

izboljšati pogoje za vse udele-

žence v prometu, tako da bodo 

imeli občani izbiro, katero vrsto 

prevoza uporabiti. »Šolske poti v 

Slovenski Bistrici so nevarne, ne 

samo v vaši občini, ampak tudi 

drugje. Zato se otroci, tudi če so 

oddaljeni od šole manj kot štiri 

kilometre, v šolo vozijo z avtobu-

som, čeprav tega občina ni dol-

žna zagotavljati. Na drugi strani 

pa jih tudi starši dostavljajo v 

šolo, kar se pokaže kot problem, 

ko se mladostniki pri 18 letih 

ne znajo obnašati v prometu, 

saj pred tem niso bili samostoj-

ni udeleženci,« je povedal. Kot 

eno izmed rešitev za povečanje 

prometne varnosti za pešce in 

kolesarje je predlagal določitev 

nižjih hitrosti, torej umiritev 

prometa. Povedal pa je tudi, da 

je infrastrukturno ministrstvo 

napovedalo, da bodo strategijam 

sledili razpisi. »Verjamem, da bo-

ste na njih uspeli.« 

Če preventiva 
ne zaleže, sledi 
represiva

Svetnik Ludvik Repolusk je v 

razpravi opozoril še na proble-

me s parkiranjem v blokovskem 

naselju. »Treba bo več pozor-

nosti nameniti tudi mladim in 

starejšim, sicer pa je problem v 

zavesti voznikov. Če velja hitro-

stna omejitev, naj tudi velja, in 

če spoštovanja ne bomo dosegli 

s preventivo, bo pač potrebna 

represija. Sicer pa upam, da stra-

tegija ne bo ostala le na papirju.«

Mojca Vtič

Radenci � Kronanje Vinske kraljice Slovenije

Nova kraljica je Maja Žibert 
V radenskem hotelu Radin so minuli petek izbrali letošnjo vinsko kraljico Slovenije. Krono 
sta 23-letni diplomantki turizma in študentki 2. letnika magistrskega študija na Fakulteti za 
turizem Maji Žibert nadela predsednik uprave Pomurskega sejma Janez Erjavec in minister 
za kmetijstvo, prehrano in gozdarstvo Dejan Židan.

V konkurenci sedmih deklet, 

ki so se potegovala za laskavi na-

slov in krono, je po mnenju stro-

kovne komisije pokazala največ 

znanja s področja vinogradništva 

in vinarstva, kulture pitja vina 

ter sorodnih tematik, povezanih 

z vinom. Maja Žibert prihaja iz 

dolenjske vasice Bistrica v obči-

ni Šentrupert in je bila leta 2014 

izbrana za 16. Cvičkovo princeso. 

Je aktivna v številnih društvih, 

udeleženci tokratnega kronanja 

pa so jo imeli priložnost spoznati 

tudi kot pevko glasbene skupine 

Lilith iz Šentruperta, ki je pope-

strila slavnost v hotelu Radin. 

Kraljičin avtomobil znamke Ford 

že sedmo leto zapored prihaja iz 

salona Avto Rajh, njeno izbrano 

vino pa bo letos modra frankinja 

premium, letnik 2015 iz krške vin-

ske kleti. »Vsaka steklenica vina 

pripoveduje zgodbo – s svojo eti-

keto, embalažo in celostno podo-

bo ter okusom. Zgodba se zaklju-

či, ko krog prijateljev nazdravi, 

ko sta trta in vino vez med pre-

teklostjo in prihodnostjo, med 

dnevom in nočjo, med zimo in 

poletjem,« je povedala nova vin-

ska kraljica Slovenije Maja Žibert.

NŠ

Foto: NŠ

Nova vinska kraljica Slovenije je Dolenjka Maja Žibert.

Majšperk � Svečana podelitev listin, zahval in napredovanj

Naloge gasilskih društev so veliko več kot le gašenje
in reševanje v primeru požarov
Gasilski prapor povezuje ljudi, ki nudijo nesebično pomoč ob vsakršni nesreči. A da je pomoč čim bolj kakovostna in učinkovita, so potrebni izobraževanje, vaja 
in trdo delo. Tega se dobro zavedajo tudi v Gasilski zvezi Majšperk. 

»Lansko leto je bilo za majšper-

ške gasilce dobro, saj je bilo enajst 

desetin od ekip prve pomoči do 

gasilcev v različnih gasilskih pa-

nogah na državnem tekmovanju. 

Takšne zastopanosti na državnem 

nivoju še nismo imeli. Ob tem je 

bilo v mrežo izobraževanj ali tek-

movanj vključenih več kot 300 

gasilcev in gasilk oziroma lahko 

bi rekli, da je bil vsak dan v letu 

kakšen izmed naših gasilcev na 

izobraževanju ali tekmovanju,« je 

povedal predsednik GZ Majšperk 

Dragomir Murko.

Gasilcem in gasilkam, ki so na-

predovali v činu, si pridobili nova 

in dodatna znanja, ali so svojo 

usposobljenost dokazovali tudi 

na državnih tekmovanjih, so v 

začetku januarja podelili zahvale 

in odlikovanja. A naloge gasilskih 

društev so veliko več kot le gaše-
FOTO: Mojca Vtič

Naziv prvih posredovalcev je prejelo 54 gasilcev in gasilk, na uspo-
sabljanju za praporščake je sodelovalo 18 članov prostovoljnih ga-
silskih društev GZ Majšperk, v činu je napredovalo 25 gasilcev in 
gasilk, na državnih tekmovanjih so se pomerili pionirji in pionirke 
PGD Majšperk-Breg, pionirji PGD Medvedce, pripravniki PGD Sto-
perce, pionirji PGD Majšperk, članice A in člani B PGD Majšperk, 
veterani PGD Stoperce, ekipa prve pomoči CZ Občine Majšperk
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Grla so mladi glasbeni nadebu-

dneži ogrevali že pred začetkom 

prireditve, ko so ob klavirski spre-

mljavi glasbenega pedagoga Mitje 

Krajnca prepevali najrazličnejše 

uspešnice. A prepevanje v družbi 

sovrstnikov je nekaj povsem dru-

gega kot držati v rokah mikrofon, 

slišati svoj glas in zreti v oči zbra-

nih poslušalcev. »Nisva pričakova-

li, da bova imeli tolikšno tremo,« 

sta zaupali devetošolki Nika Pušič 

in Maruša Gaber, ki sta se s pe-

smijo skupine Tabu – Poljubljena 

uvrstili v polfinalni izbor, ki bo to 

sredo v Kidričevem. Polfinalno 

vstopnico si je po oceni komisije 

družbe Radio-Tednik Ptuj, ki so 

jo sestavljali Tone Topolovec, Pe-

ter Kukovec in Dalibor Bedenik, 

pripela tudi Nuša Trobentar s po-

družnične osnovne šole Zgornja 

Ložnica. Nastopila je z Ditkino 

pesmijo Ne bodi kot drugi. »Be-

sedilo mi je všeč in večkrat sem 

že nastopala s to pesmijo,« je po-

vedala sedmošolka. A čeprav je 

Trobentarjeva že večkrat stala na 

odru, jo je na predizboru spre-

mljala trema. In kako jo je prema-

gala? »Sprostila sem se in si rekla, 

da znam. Če me je učiteljica izbra-

la, potem že znam peti.«

Najmlajša, ki bo zastopala OŠ 

Pohorskega odreda Slovenska Bi-

strica v Kidričevem, pa je Chiara 

Gregorc Planinc. Odpela je pe-

sem Kdo še verjame. »Doma sem 

vadila z mamico in tako se bom 

pripravljala tudi na polfinalni 

nastop. Želim pa si, da bi se nato 

uvrstila še v finale,« je povedala 

četrtošolka. 

Vznemirjenja pa ni bilo čutiti le 

med sodelujočimi učenci in učen-

kami. »Svoje učence je zelo težko 

spremljati, verjetno sem bil še bolj 

živčen kot oni. Poznal sem na-

mreč tekste, vem, kje bi se lahko 

pojavile težave. A najpomembne-

je je, da so vsi pozitivno preseneti-

li,« je povedal Mitja Krajnc. Iz prve 

vrste je nastopajoče spremljala 

tudi ravnateljica OŠ Pohorskega 

odreda Slovenska Bistrica Tatjana 

Pufič: »Navijala sem za vsakogar, 

saj to so naši učenci. Vesela sem, 

da so bili pripravljeni sodelovati, 

saj je za tovrsten nastop potrebne-

ga veliko poguma. Menim, da so 

otroci, ki so nastopili, srečni, jaz 

pa tudi. Sicer pa smo projekt pod-

prli, saj je poudarjena slovenska 

pesem, ob tem pa projekt mlade 

spodbuja k petju in kdor poje, v 

srcu dobro misli.«

Sponzor prireditve v Sloven-

ski Bistrici je bila skupina Impol.

Mojca Vtič

Slovenska Bistrica � Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo

»Kdor poje, v srcu dobro misli«
Na Osnovni šoli Pohorskega odreda Slovenska Bistrica je bil 12. januarja še zadnji predizbor v okviru projekta Otroci pojejo 
slovenske pesmi in se veselijo. Na prireditvi, ki spodbuja petje slovenskih pesmi in odpira vrata mladim talentom, je nasto-
pilo 17 učencev in učenk iz matične osnovne šole Pohorskega odreda in podružnične šole Zgornja Ložnica.

Foto: Črtomir Goznik

Četrtošolka Chiara Gregorc 
Planinc je nastopila s pesmijo 
Kdo še verjame Nine Pušlar in 
Stiškega kvarteta.

Foto: Črtomir Goznik

Nuša Trobentar si je polfinalno 
vstopnico pripela z Ditkino pe-
smijo Ne bodi kot drugi.

Foto: Črtomir Goznik

Devetošolki Nika Pušič in Maruša Gaber sta žirijo prepričali s 
skladbo skupine Tabu – Poljubljena

Foto: Črtomir Goznik

Nastopili so učenci in učenke: Lana Založnik, Ela Leskovar, Patricija Soršak, Miha Pirc, Chiara Gregorc Planinc, Ajda Pristovnik, Katin-
ka Ferlež, Eva Unterlehner, Sara Lendero in Blažka Pristovnik, Lij Krempl in Katarina Breznik, Lucija Šega, Lan Verko, Nuša Trobentar, 
Nika Pušič in Maruša Gaber. 

Udeleženka polfinala bo tudi 

Sara Drevenšek, učenka 8. a-ra-

zreda OŠ Breg, še zadnja polfi-

nalistka iz ptujskih osnovnih šol. 

Na ptujskem predizboru, na ka-

terem so polfinaliste 14. decem-

bra lani izbirali med nadarjenimi 

mladimi pevkami in pevci iz ptuj-

skih osnovnih šol, OŠ Breg zaradi 

bolezni pevk na javnem izboru 

ni sodelovala s starejšo kategori-

jo. Sara je s svojim petjem prepri-

čala komisijo internega šolskega 

izbora, v kateri so bili mag. Oliver 

Buček, prof. glasbe, ter učiteljici 

angleščine in nemščine Andre-

ja Letonja Vučić in Mija Jeršič. 

Nastopili sta tudi Jasna Sanja Šti-

berc, učenka 6. a-razreda, in Va-

nesa Sagadin, učenka 8. a-razre-

da. V pripravah na nastop je bil 

njihov mentor prof. glasbe Uroš 

Sagadin, ki v OŠ Breg poučuje 

pevski zbor. 

Ptuj � Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo

V polfinalu tudi Sara Drevenšek
Projekt Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo prehaja v zaključni del. V tem tednu bodo na 
polfinalnih prireditvah izbrali še preostale finaliste projekta tretje sezone. Jutri bo polfinale v Ki-
dričevem, v četrtek pa na Ptuju.
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Foto: Črtomir Goznik

Sara Drevenšek, OŠ Breg, zma-
govalka v starejši kategoriji.

Foto: Črtomir Goznik

Pevke OŠ Breg v starejši kategoriji

Sara je povedala, da se vidi v 

petju in da bi rada postala pevka. 

Uvrstitve v polfinale se je zelo 

razveselila, ni pričakovala, da bo 

šla naprej. Že to ji pomeni veliko, 

da se je uvrstila v nadaljnje tek-

movanje. Posebnih pričakovanj 

v polfinalu nima. Na predizboru 

projekta Otroci pojejo slovenske 

pesmi je sodelovala že lani, ni pa 

se ji uspelo uvrstiti v polfinale.

MG

Impol, Partizanska 38, 2310 Slovenska Bistrica, Slovenija, 02 845 31 00, www.impol.si 
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meru ne naredimo pred prvim 
majem. Dobra sadika ni visoka, 
nežna in že s cvetovi; tako bo-
ste dobili, če boste sejali zdaj in 
čakali z njimi vse do 1. maja ali 
celo dalj. Zato je treba s prvimi 
setvami še počakati. 

Zagotovo pa lahko sejete kre-
šo, rukolo in tudi zimski portu-
lak na okenske police za prehra-
no.

Vzgoja sadik doma
Najprej se seveda vprašajte, ali 

je smiselna. Dobro seme in zdra-
va, čvrsta sadika so predpogoj, 
da bo rastlina odlično uspevala 
in rasla tudi poleti. Na okenskih 
policah niso primerni pogoji za 
kakovostne sadike. Seveda pa je 
vzgoja sadik doma odlična za 
druženje z otroki na ustvarjalen 
in koristen način.

Nekaj pravil vzgoje sadik:
1. Če boste sejali v že upora-

bljene setvene plošče (mul-
tiplošče, platoje) ali druge 
primerne posode, potem jih 
je treba najprej dobro umi-
ti, potem pa še preliti vsaj z 
vrelo vodo, da jih razkuži-
mo. Pri tem delu je seveda 
treba biti do skrajnosti pre-
viden. 

2. Zelo, zelo pomembno je, da 
pri izbiri substrata za setev 
nikoli ne varčujete, izbe-
rite samo najkakovostnej-
še substrate. Nikakor ne 
uporabljamo zemlje z vrta, 
tudi ne domačega kompo-
sta. Najbolje je substrate 
kupiti pri vrtnarjih, ki ne 

prodajajo nekakovostnih. V 
trgovini izberite takega, ki 
ni najbolj poceni. Vedno se 
izogibajte tistim, ki so v ak-
cijah. Lahko so tudi stari. V 
starem substratu so hranila 
že močno izhlapela, zato 
bodo sadike hitro lačne. Po-
sebej tiste, katerih seme je 
bilo posejano že sedaj.

Sadike vzgajamo na dva nači-
na: prvi je setev in kasnejše piki-
ranje ali pa kar setev v lončke, v 
katerih bomo vzgojili sadike. Pi-
kiranje je zelo priporočljivo, saj 
na tak način vzgojimo močnejši, 
bolj razvejan koreninski sistem. 
Zato tisti, ki imate dovolj časa, 
izberite vedno le tak način vzgoje 
sadik.

Vzgoja sadik s 
pikiranjem

V tem primeru sejemo v setve-
ne platoje, lahko pa tudi v plitve 
posode, korita ali podobno. Po-
membno je, da je substrat rahel 
in zračen. Pri pikiranju je po-
membno, da vzkalijo vse rastline 
čim bolj enakomerno in jih lah-
ko potem vse naenkrat prepiki-
ramo. To dosežemo tako, da tudi 
na setveni plošči sejemo v vrstice. 
Tako imajo vse rastlinice dovolj 
prostora in svetlobe. Če jih seje-
mo kar »na povprek«, kar je pri 
nas zelo v navadi, potem je po-
nekod skupaj preveč rastlin in se 
vse nikoli ne razvijajo enakomer-
no, ene zaostajajo za drugimi. 

Zelo pomembno je seveda, 
da seme posejemo enakomerno 
globoko. Zato je najenostavneje, 

da setveni plato najprej napolni-
mo z izbranim substratom, ki ga 
tudi rahlo potlačimo, napolnimo 
skoraj do vrha platoja. Nato s 
primernim orodjem, lahko je to 
tanka lesena deščica, zarišemo 
plitve vrstice. Te naj bodo za plo-
dovke (paprika, čili, jajčevec) 5 
cm narazen, za zeleno, cvetlice in 
zelišča pa so lahko nekoliko bolj 
skupaj. Nato posejemo izbrano 
seme. Če se le da, naj bo to seme 
posejano tako, da se med seboj 
ne dotika. Pri večjem semenu to 
gre, pri manjšem pa seveda ne. 
Nato z isto deščico, s katero smo 
zarisali vrstice, seme tudi pokri-
jemo. Setev nato nežno zalijemo. 
Če sejete le nekaj platojev, jih je 
smiselno prekriti s folijo za živila, 
potem do vznika ne bo treba za-
livati. Veliko platojev seveda tako 
prekriti ne moremo. Platojev ne 
postavimo takoj v rastlinjak. V 
njem je nemogoče vzdrževati 
enakomerno temperaturo, za 
vznik je potrebno ogrevanje, kar 
pomeni tudi visok strošek. V 
rastlinjaku (in zimskem vrtu) je 
podnevi zelo toplo, kasneje spo-
mladi celo vroče, ponoči pa se-
veda ne ogrevamo tako močno. 
Ob kaljenju pa potrebuje vsako 
seme enakomerno temperaturo. 
Zato lahko setvenico do vznika 
postavimo v katerikoli ogrevan 
prostor, kurilnico, saj do vznika 
svetloba sploh ni potrebna, izje-
ma so samo nekatere cvetlice in 
zelišča. Seveda pa moramo setev 
vsak dan pregledati, in takoj ko 
opazimo prvo znamenje vznika 
rastlinic, jih prestavimo na sve-
tlo.

Zelo pogosto 
pikiramo prepozno

Najpomembneje pa je, da pi-
kiramo pravi čas. Žal opažam, 
da večina vseh pikira prepozno. 
Pikiramo takrat, ko se klični listi 
postavijo v vodoraven položaj. 
Ko se prvi listi že oblikujejo, je 
že prepozno. Takrat rastline že 
druga drugi jemljejo svetlobo in 
hrano. Pri pikiranju lahko rani-
mo koreninico, zato se ne bojte 
tega. Če pikiramo zelo majhne 
rastlinice: cvetlice, zelišča, lahko 
presadimo več rastlinic skupaj 
kot eno sadiko. Pri plodovkah, 
papriki, jajčevcu, paradižniku pa 
je pomembno, da je vsaka sadika 
tudi resnično samo ena rastlina.

S pikiranjem vzgajamo sadike 
paradižnika, paprike, jajčevca, 
zelene, smiselno bi bilo pikira-
ti tudi nekatere cvetlice, astre, 
cinije, vodenke, ageratum, gro-
belnik, lobelijo, ščir, petelinov 
greben, ostale cvetlice pa sejemo 
direktno v lončke in vzgojimo 
sadiko brez pikiranja.

Vedno mi zmanjka prostora za 
kaj več, pa vendarle, v tem času 
sejemo čili, papriko, feferone, 
jajčevec, zeleno, brez pikiranja 
pa por, trajne cvetlice in zelišča. 
Tudi čebulo že lahko posejemo. 
Čebule seveda ne pikiramo, iz-
beremo setvene plošče s 180 ali 
celo 240 luknjami, v vsako pa 
posejemo dve semenki. Kasneje 
lahko tako sadiko posadite sku-
paj ali pa rastlinici raztrgate in 
posadite vsako posebej. Čebula 
presajanje dobro prenaša.

Miša Pušenjak

Lahko že začnemo delati? Na 
vrtu nam, na srečo, sneg prepre-
čuje delo. Tako kakor mi potre-
buje počitek tudi zemlja, zato 
jo raje pustimo na miru. Drugo 
pogosto vprašanje je, ali naj sneg 
otepemo z okrasnih grmov, dre-
ves ali ne. Odgovor žal ni povsem 
preprost. Sami morate presoditi. 
Načeloma je sneg v takem vreme-
nu izolator in rastlinam pomaga, 
da jih manj »zebe«. Predvsem pa 
zimzelenim lepoticam pomaga, 
da v sončnem dnevu ne izgublja-
jo preveč vode iz listov. Treba je 
namreč vedeti, da vsi iglavci in 
zimzeleni listavci preko listov ves 
čas izgubljajo vodo. V takem vre-
menu, ko je zemlja globoko za-
mrznjena dalj časa ali leži snežna 
odeja dalj časa, korenine ne mo-
rejo sprejemati vode, zato me že 
kar skrbi, da se bomo spomladi 
spet srečali s sušo. Mnogi se zdaj 
smejite, zimska suša, o čem pa 
zdaj govori. Ne zavedate se, da je 
spomladansko odpadanje starih 
iglic, rumenenje in sušenje vršič-
kov, mladih poganjkov iglavcev 
in rjave konice listov lovorikovca 
ali najpogosteje rododendronov 
posledica zimske suše. Znake 
opazimo šele, ko začnejo rasti 
novi poganjki in takrat je zima 
že zdavnaj pozabljena. Zdaj tudi 
zalivanje nič več ne pomaga, saj 
je zemlja pregloboko zamrznje-
na. Sneg bo tako izhlapevanje 
zmanjšal. Zato je dobrodošel 
tudi na listih in iglicah. Seveda 
pa ne sme lomiti vej. Ko vidimo, 
da ga bo zapadlo preveč, pa ga le 
otresite z vej. 

Rastlinjaki v takem 
vremenu

V nevarnosti so tudi rastli-
njaki. Z rastlinjakov pa sneg 
vsekakor odstranjujemo, saj ima 
na njih samo negativen učinek. 
Kljub temu pa se v rastlinjakih 
že lahko seje. Bob, grah, mesečna 

redkvica, rukola, azijske listnate 
rastline bodo kalili, sicer neko-
liko počasneje, a vendar tudi v 
takem vremenu.

V majhnih rastlinjakih lahko 
temperaturo nekoliko dviguje-
mo celo s svečami. Vanje lahko 
postavite kar navadne sveče, ki 
jih sicer dajete na grob. Še bolj 
učinkovite pa so, če uporabite 
glinene lonce za rože, nekje sre-
dnje velikosti. Svečo postavite 
na podstavek, krožnik, nanjo pa 
poveznite narobe obrnjen glinast 
lonec. Tako naredite neke vrste 
pečico. 

Prve setve na toplem
Za vse, ki vas srbijo prsti, pa 

velja, da lahko nekatere rastline 
že posejete v tople prostore. Po-
sebej to velja za tiste, ki imajo 
rastlinjake in zimske vrtove. S se-
tvami na okenske police še malo 
počakajte. Zakaj? Tisti, ki imajo 
rastlinjake, bodo paradižnik, jaj-
čevec, pa tudi kumare, bučke … 
vanj lahko sadili že v aprilu. Zato 
si tudi že lahko začnejo vzgajati 
sadike. Če rastlinjaka nimate, 
potem boste plodovke sadili na 
prosto. Tega pa v nobenem pri-
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Moje cvetje � Miša Pušenjak, specialistka za zelenjadarstvo in okrasne rastline

A bi že začeli delati?
Tako, pa smo ga dočakali, tudi sneg je po dolgem času pobelil naše vrtove in polja.

Pozornost pri izvajanju preventivnih 
ukrepov za preprečevanje okužbe 
z virusom aviarne influence H5N8
Uvod
Uprava za varno hrano, veterinarstvo in varstvo rastlin (UVHVVR) 
je 4. 1. 2017 sporočila, da so na Pragerskem potrdili primer aviarne 
infl uence oziroma ptičje gripe. Glede na to, da je bolezen odkrita 
pri prostoživečih pticah, velja opozoriti, da moramo biti pozorni pri 
izvajanju preventivnih biovarstvenih ukrepov, da ne bi prišlo do 
okužbe domače perutnine. Na ta način s poostrenim nadzorom in 
izvajanjem preventivnih ukrepov lahko bistveno zmanjšamo nevar-
nost vnosa virusa HPAI na gospodarstvo.
Osnovna navodila, ki naj jih upoštevajo rejci perutnine:

•  preprečite dostop prosto živečim pticam, še posebej 
vodnim pticam, da pridejo v stik z domačo perutnino; 

•  krmljenje in napajanje živali je treba izvajati znotraj 
objektov, da preprečimo dodano možnost stika divjih 
ptic s krmo in vodo, ki je namenjena domači perutnini, 

•  ne dotikajte se bolnih ali poginulih ptic v naravi in 
izogibajte se neposrednemu stiku s prostoživečimi 
vodnimi pticami v naravi;

•  izogibajte se stikom z iztrebki in vnosom iztrebkov 
divjih vodnih ptic   v domačo rejo;

•  upoštevanje namestitve dezobarijer za razkuževanje 
obuval pred vhodom v objekt,

•  o najdbi bolnih ali poginjenih ptic obvestite 
veterinarsko službo oziroma na številko 112;

•  upoštevajte druga navodila veterinarske službe.
Opazovanje v rejah perutnine:

•  z opazovanjem lahko zgodaj odkrijmo eventuelni 
pojav in hitro potrditev bolezni, s čimer se lahko omeji 
širjenje bolezni in posledično zmanjšajo tudi škode, ki 
bi jih pojav bolezni povzročil v rejah perutnine;

•  predvsem je treba biti pozoren na zmanjšano porabo 
krme in vode (za več kot 20 odstotkov), padec 
nesnosti (za več kot pet odstotkov, ki traja že več kot 
dva dni), povišanje pogina (v enem tednu za več kot tri 
odstotke) in kakršne koli klinične znake, ki kažejo na 
aviarno infl uenco.

Ob upoštevanju biovarnostnih ukrepov skrbimo preventivno 
glede nevarnosti vnosa bolezni ptičje gripe v rejo perutnine 
na kmetijah in s tem preprečimo gospodarsko škodo, ki jo ta 
bolezen lahko povzroča na naših kmetijah.

Vodja oddelka Kmetijske svetovalne službe
KGZS Zavod Ptuj

Peter Pribožič, univ. dipl. ing. zoot. 

KGZS – Zavod Ptuj svetuje

Vir: KZ Ptuj

Foto: Miša Pušenjak

Pikiramo, ko so listi v vodoravnem položaju.

Foto: Miša Pušenjak

Sneg očistimo z zimzelenih grmičkov samo, če jih lomi.
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V posameznih okoljih so v čast 
V. kongresu KPJ sprejeli vrsto 
obvez, od vpisov novih zneskov 
ljudskega posojila, sodelovanja 
pri gradnji zadružnih domov, 
do prekoračitve delovnih obvez. 
Pregled dela ljudskih odborov 

je pokazal, da so ponekod celo-

tni KLO-ji zapadli pod oportuni-

stičen vpliv raznih protiljudskih 

elementov. Tako je Jožef Germ 

iz Loke, večji posestnik, ki mu je 

bila izračunana odmera 2077 kg 

belih žit, kontrahiral le 100 kg. 

Popuščanje pri uničevanju kolo-

radskega hrošča ni bilo nič manj 

kot sabotaža. Pričakovanja, da se 

bo po njegovem odkritju dvigni-

lo vse prebivalstvo in napoveda-

lo brezobziren boj proti temu 

največjemu sovražniku naše 

prehrane, se niso uresničila. 

Zatajili so celo odborniki KLO-

jev, ki jim je bila zaupana častna 

dolžnost neposredno ščititi inte-

rese in koristi ljudstva. V KLO 

Cirkovce z 21 člani ni bilo niti 

enega, ki bi vsaj obvestil vašča-

ne, da se opravlja množični pre-

gled krompirišč. Na drugi strani 

so se nekateri KLO-ji izjemno 

izkazali, kot Žetale, Vitomarci, 

Slovenja vas, Gajevci, Bukovci in 

Velika Nedelja. 

Na vseh gradbiščih zadružnih 

domov je bilo julija in avgusta 

1948 nadvse delovno. Na Okraj-

nem plenum OF na Ptuju so 

Iz naše preteklosti

Pisalo se je leto 1948: V borbi proti koloradskemu 
hrošču zatajili celo odborniki KLO

Foto: Črtomir Goznik

Naše delo je 12. avgusta 1948 prvič izšlo z novo glavo.

Mojster pretepal svojega vajenca
Tudi avgusta je Naše delo poročalo o gospodarskih 

saboterjih in špekulantih. Ivan Kelenina iz Ormoža se 
je izkazal kot slab mojster, ker je pretepal svojega va-
jenca Vlada Podgorelca, ki se je udeležil gradnje avto-
ceste Zagreb–Beograd. Kot protiljudski element je bil 
prepoznan mlatilničar Matevž Kovačič iz Ormoža, ki je 
pri delu pri nekaj desetih kmetih vpisal za 10.150 kg 
premalo žitaric. Kontrolni organi pri Okrajni upravi so 
ugotovili, da so patri minoritskega samostana prijavili 
premalo prašičev, namesto 12 so jih pri njih našli 20. 
Ljudska oblast jih je zato kaznovala z denarno kaznijo 

30.000 dinarjev. 

Prvotni ansambel Dinamika, 
ki je kar 24 let razveseljeval z na-
rodno-zabavno in tudi zabavno 
glasbo v Sloveniji in zunaj nje, 
je leta 2014 utihnil. Poslovili 
so se vsi dolgoletni glasbeniki, 
razen vodje Draga Dajčmana, 
ki v slovenski narodno-zabavni 
glasbi vztraja že 30 let, od leta 
1987 dalje.

Ljubitelji narodno-zabavnih 
viž so si jih še posebej zapomnili 
po zmagovalni skladbi Najlepše 
romance na ptujskem festivalu 
narodno-zabavne glasbe Slovenije 
v letu 2006, z zadnjo uspešnico 
Slovenski dedek pa so razveselili 
na števerjanskem festivalu leta 
2013. 

Drago Dajčman, ki mu glas-
ba osebno pomeni vse, sicer se 
ne bi lotil sestavljanja „mlade“ 
Dinamike, pove, da se je novega 
poglavja ansambla lotil po dveh 
mesecih temeljitega premisleka. 
Imel je srečno roko pri izbiri glas-
benikov, tako da so prvič v novi 
sestavi nastopili že avgusta 2015 
na radgonskem sejmu. Vadijo 
kar pri Dragu doma v Jiršovcih, 
kjer je tudi uradni sedež ansam-
bla. Ker jih ne loči velika razdalja, 
posebnih problemov pri določa-
nju terminov vaj ni, zberejo se 
vedno takrat, ko imajo vsi čas. 
Drago igra trobento in bobne, v 

Ansambel Dinamika
Foto: zasebni arhiv

bas kitaro in pozavno, za katero 
je tudi zaključil šolanje na Kon-
servatorju za glasbo in balet Ma-
ribor. Igra v več orkestrih: Brass 
Bandu Slovenija, KUD Pošta 
Maribor in v Pihalnem orkestru 
občine Šentilj Paloma. Pevka Ale-
ksandra Špurej je pred prihodom 
v Dinamiko že pela pri drugih an-
samblih, nazadnje pri skupini na 
Hrvaškem. Ima dolgoletne izku-
šnje v narodno-zabavni in zabav-
ni glasbi. Doma je Lancove vasi 
in se ukvarja s podjetništvom. Vsi 
člani ansambla Dinamika imajo 
svoje poklice oz. službe, nekateri 
se še šolajo. 

Njihov repertoar sestavljajo 
Avsenikove skladbe, skladbe Alp-
skega kvinteta in skladbe drugih 
ansamblov. Igrajo tudi lastne 

skladbe. Glasbo jim med drugim 
pišejo Edvin Fliser, Damjan Ko-
larič in Damir Tkavc, sami se kot 
avtorji še ne pojavljajo. Letos jih 
čaka več nastopov v tujini, kjer so 
tudi v prejšnji sestavi veliko igrali. 
Še v tem ali prihodnjem mesecu 
pa jih čaka studijsko snemanje 
lastnih skladb. Predvsem je želja 
mladih članov ansambla, da bi se 
v letu 2017 uspešno predstavili na 
festivalih narodno-zabavne glasbe 
na Ptuju, Števerjanu, v Škofj i 
Loki in še nekaterih drugih, pove 
vodja ansambla Drago Dajčman, 
ki bo na odru tako dolgo, dokler 
mu bo služilo zdravje. Prepričan 
je, da bo mlada Dinamika uspe-
šna glasbena zgodba, saj so vsi 
njeni člani s srcem pri glasbi in 
občinstvu.

MG

SKRINJA SLOVENSKIH VIŽ - Ansambel Dinamika

V novo obdobje z novimi člani

prostem času pa najraje kolesari 
in smuča, igra tudi pri pihalnem 
orkestru občine Duplek. Miran 
Zorko je Destrničan, v ansamblu 
igra klarinet in saksofon ter poje. 
V prostem času igra tenis, je tudi 
član moškega pevskega zbora iz 
Markovcev. Z Mestnega Vrha pri-
haja Kristijan Markež, ki je pred 
kratkim končal magistrski študij 
strojništva v Mariboru. Igra kla-
virsko in diatonično harmoniko 
ter klaviature. Ljudje ga poznajo 
tudi kot humorista in velikega 

zabavljača. Glasba je njegovo ve-
selje, ki ga spremlja že od osmega 
leta starosti. V prostem času se 
posveča najbližjim in adrenalin-
skim aktivnostim. Kitarist Jasmin 
Gavez prihaja iz Zavrča, glasba 
mu je zelo blizu, ob narodno-
zabavni tudi rock'n'roll. Študira 
zdravstvo v Novem mestu. V pro-
stem času je tudi športno aktiven, 
igra nogomet, odbojko in košar-
ko. Rok Methans, ki prihaja s 
Spodnje Velke, je glasbenik že od 
zgodnjega otroštva. Igra bariton, 

med drugim sklenili, da bo vsak 

novi krajevni odbor OF na svo-

jem območju organiziral organi-

zacijo Borcev za večji pridelek, ki 

jo bodo sestavljali kmetje, ki želi-

jo napredno obdelovati svoja po-

sestva. Mladina ptujskega okraja 

je 25. avgusta leta 1948 formirala 

brigado 250 mladincev in mla-

dink, ki je sodelovala pri gradnji 

Novega Beograda.

Prvi »Teden gozdov«

Na straneh glasila Naše delo 

so kmetje že redno prebirali 

strokovne prispevke ing. Egona 

Zorca pod naslovom Svetovalec 

za naše kmete. Tudi fizkultura je 

dobila svoje stalno mesto v glasi-

lu. Že leta 1948 je na Ptuju pote-

kal dan vodnih športov.

Na celotnem območju FLRJ je 

od 5. do 15. septembra potekal 

Teden gozdov kot široka ljudska 

akcija. »V borbi za ustvaritev ži-

vljenjskih pogojev si naše ljudstvo 

pomaga z vsemi razpoložljivimi 

bogastvi, med te spadajo tudi 

gozdovi,« so zapisali. Mladinski 

aktiv zadruge v Sobetincih si je 

prislužil priznanje, izkazal se je 

pri pridelavi krompirja, na enem 

ha ga je pridelal kar 40.000 kg. 

Prvič so v brigadi sodelovali tudi 

pionirji ptujskega okraja, nabirali 

so zdravilna zelišča v okolici Črne 

vasi pri Ljubljani. Glasbena šola 

Ptuj je začela z vpisom, ljudska 

oblast je ponudila možnost, da 

se glasbeno izobražuje sleherni 

človek. Pridnim učencem so in-

strumente posojali brezplačno.

Ptujska delavska 

— nameščenska 

restavracija ena 

najboljših v Sloveniji

V glasilu Naše delo so se septem-

bra 1948 pojavile že tudi novice 

iz tujine. Od domačih novic je 

bil v ospredju sklep o sklicu II. 

kongresa KPS. Odkup krompir-

ja je bil slabo organiziran, uspeh 

na Hajdini, kjer je bil 135-odsto-

ten, ni bil slučajen, lotili so se ga 

na pravi način. Okrajni odbor 

LMS je sestavil brigado II. gru-

pe III. izmene. V Okrajnem de-

čjem domu na Ljutomerski cesti 

je varno zavetje našlo 25 otrok. 

V dveh potujočih kinih sta bila 

na Ptuju prikazana dva sovjetska 

filma. Ob 6. obletnici junaške 

smrti Jožeta Lacka so predstavi-

li njegov vzorni lik komunista. 

Zasedal je plenum Okrajnega 

odbora OF na Ptuju, na katerem 

so poudarili, da je petletni plan 

dela množičnih organizacij do-

kaz enotnosti in revolucionarne 

moči OF. Na ptujskem trgu se 

kljub strogemu nadzorstvu ob-

časno pojavljajo navijalke cen, ki 

namesto po šest dinarjev, kot je 

zapisano na ceniku, jajca proda-

jajo po osem dinarjev. Na Mari-

borskem otoku so 5. septembra 

odprli hidrocentralo, kar je bil 

velik uspeh graditeljev socializ-

ma. 29. septembra leta 1948 so 

v mestnem gledališču na Ptuju 

potekale prve volitve v Mestni 

komite KPS za Ptuj. Izčrpno je 

bilo poročilo o okrajni partijski 

konferenci na Ptuju. V ptujski 

bolnišnici so odprli otroški od-

delek. V Podlehniku so zgradi-

li prvi haloški zadružni dom. 

Graščino v Janežovcih so začeli 

preurejati v zadružni dom. V 

Zavrču so proglasili udarnike v 

kmetijstvu. Delavsko-nameščen-

ska restavracija (prostore je ime-

la v gostilni Beli križ) je bila po 

ugotovitvah kontrolnih organov 

ena najboljših v Sloveniji. Dnev-

no se je v njej hranilo 250 stalnih 

abonentov, 30 je bilo občasnih. 

Največji dom v okraju so začeli 

graditi Grajenčani. Gimnazija 

Ptuj je ustanovila mladinsko kul-

turno-umetniško društvo. Mla-

dina ormoške gimnazije se je 

izkazala s skrbjo za redne dijake. 

Šolski otroci v Cirkulanah so do-

bili svojo kuhinjo. V glasilu Naše 

delo so ob koncu leta 1948 obja-

vili prve čestitke ob novem letu. 

V letu 1948 je izšlo 14 številk gla-

sila Naše delo. Drago Zupančič 

je uredil prvo številko, nato je bil 

aretiran in obsojen na 20 let od-

vzema prostosti, v obnovljenem 

procesu pa spoznan za nedol-

žnega, izpuščen in rehabilitiran. 

Nasledila ga je Mija Štefe, njo 

pa kmalu Franjo Rebernak, ki 

je uredniški mandat sklenil 13. 

januarja leta 1949.
Pripravila: MG

Foto: zasebni arhiv

Ansambel Dinamika (od leve): Drago Dajčman, Miran Zorko, Kri-
stijan Markež, Aleksandra Špurej, Jasmin Gavez in Rok Methans



delovanje kolesc (stolčki smejo imeti 

največ dve kolesci!) in stabilnost 

stolčka.

Brez dvoma je imel vsak stolček na 

testu prednosti in pomanjkljivosti, kar 

se je pokazalo v času testiranja. Vedno 

več je zanimivih izboljšav, kupimo 

lahko dodatke za več udobja in daljšo 

uporabnost, a inovacije in vsestranska 

uporaba zvišujejo ceno, zato na ZPS 

svetujejo premislek, kaj od vsega, kar 

stolčki ponujajo, zares potrebujemo. 

Pomembno pa je, da se je večina 

stolčkov na testu dobro odrezala, kar 

pomeni, da so funkcionalni, dobro 

oblikovani, prilagodljivi in prijazni za 

uporabo ter varni in udobni za otroke.

Sicer pa na Nacionalnem inštitutu 

za javno zdravje opozarjajo, da kadar 

otrok sedi v visokem stolčku ali 

vozičku, je nevarno, da pade z njega, 

zato mora biti vedno pripet s 3- ali 

5-točkovnim sistemom varnostnih 

pasov. Sistem varnostnih pasov mora 

imeti obvezno pas za med noge, 

drugače lahko otrok zdrsne s stolčka 

oziroma vozička. »Otroka nikoli ne 

pustimo brez nadzora in ne dovolimo, 

da bi stal na stolčku oziroma vozičku 

ali da bi  plezal po njem, saj lahko pade 

in si poškoduje glavo. Visok stolček 

postavimo stran od vrat, mize, stene 

ali druge površine, saj se lahko otrok 

z nogami odrine od mize in se skupaj 

s stolčkom prevrne. Prav tako vozička 

ne postavljajmo na neravno, mehko 

ali nestabilno podlago in ne obešajmo 

težkih vrečk na ročaje vozička, ker se 

voziček lahko prevrne,« opozarjajo.

torek � 17. januarja 201720 Nasveti

Pripravila: Alenka 
Šmigoc VinkoKaj bomo danes jedli

Sestavine: 2 jajci, 1 skodelica sladkorja, 1 skodelica koruzne moke, 1 skodelica pšenič-
nega zdroba, 1/2 zavitka pecilnega praška, limonina lupinica, 2 žlici ruma, 1 skodelica 
smetane za kavo.
Jajci stepemo s sladkorjem, da se spenita. Primešamo koruzno moko, pomešano s pecil-
nim praškom in zdrobom, naribano limonino lupino in na koncu rum in smetano. Dobro 
premešamo. Testo damo v ozek podolgovat pekač (naš je dolg 31 cm) in pečemo približno 
pol ure.

Sestavine: 4 piščančje noge ali perutničke, 1 skodelica riža, 1 velika čebula, 2 manjši pa-
priki (ena zelena, ena rdeča), 1 korenček, začimbe (sol, poper, jušna kocka).
V pekač damo piščanca, ki smo ga predhodno začinili, in ga položimo v pečico, ogreto na 
200 stopinj Celzija, za 15 minut, da porumeni. Med tem časom v kozici na olju prepražimo 
čebulo, dodamo na majhne kocke narezan korenček in papriki. Vse skupaj pražimo približno 
5 minut, nato dodamo riž in mešamo, da postekleni. Riž z zelenjavo razporedimo med kose 
piščanca v pekaču. V posodi zavremo tri skodelice vode (trikrat toliko, kot smo dali riža), v 
njej raztopimo jušno kocko ter polijemo po piščancu in rižu. Vse skupaj damo nazaj v pečico 
za 30 minut oziroma dokler vsa tekočina ne izpari.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK

jetra v omaki, 
polenta, 
solata, 
rumeni kolač

pasulj s prekajenim 
mesom, 
jabolčni zavitek

porova kremna juha, 
pečen piščanec z 
rižem v pečici, 
solata (radič), 
puding

korenčkova juha, 
ocvrt sir, 
pisana zeljna solata, 
čežana

telečja obara, 
ajdovi žganci,
krof

kostna juha, 
puranji zrezek z 
gobami, pečen 
krompir, solata, 
snežni vložki

pečenica, 
dušeno kislo zelje, 
matevž (pire iz 
krompirja in fižola), 
sadje

Piščanec z rižem v pečici Rumeni kolač

ZPS � Test visokih stolčkov za otroke

Vsestranskost je draga
Visok stolček je obvezna oprema v domovih, kjer so doma mlajši otroci, saj jih uporablja-
mo, da vanj posadimo otroka, ko je ta dovolj močan, da lahko sedi sam.

Redki so povsem preprosti, vedno 

več pa je takih z vrsto izboljšav, 

ki zagotavljajo otroku več udobja 

in jih lahko uporabljajmo dalj 

časa. Za kakšne razlike gre in kaj 

prinašajo izboljšave, smo potrošniške 

organizacije poskušale ugotoviti v 

okviru primerjalnega potrošniškega 

testiranja. Ker so stolčki namenjeni 

otrokom, so bili preizkusi zelo 

zahtevni. Večina jih je dobro prestala, 

ne pa vsi. Na Zvezi potrošnikov 

Slovenije so odkrili tudi nekaj 

varnostnih pomanjkljivosti, ki jih pri 

izdelkih za otroke ne bi smelo biti, kot 

so na primer ostri robovi in velikosti 

luknjic, špranj ter odprtin na delih 

stola, ki so v otrokovem dosegu.

Na mednarodnem testu je bilo 

šestintrideset stolčkov v različnih 

izvedbah. Med stolčki so velike razlike 

v izvedbi, velikosti, oblikovanju in tudi 

v cenah. Med materiali prevladuje 

plastika v kombinaciji s kovino (za 

večjo stabilnost), nekaj pa je tudi 

lesenih modelov. Tehnične teste so 

izvedli strokovnjaki v laboratorijih, pri 

praktičnem preizkusu pa so sodelovali 

tudi starši majhnih otrok.

"Nekateri stolčki so bistveno bolj 

vsestransko uporabni kot drugi. Čim 

bolj preprosta je izvedba, krajše je 

obdobje njihove uporabe. Pravo 

nasprotje so modeli, ki omogočajo 

prilagajanje stolčka rasti otroka. Ne 

gre le za spremembo višine sedeža, 

spreminjamo lahko tudi njegovo 

globino, višino naslona in tudi naklon. 

Nastavljamo lahko tudi višino opore 

za noge, ki je lahko neke vrste polica, 

ki zagotavlja dobro oporo, lahko pa je 

za oporo zgolj letev. Nekatere stolčke 

lahko spreminjamo do te mere, da so 

uporabni tudi, ko otroci odrastejo," je 

predstavila raznoliko paleto stolčkov 

na testu Dušica Breskvar iz ZPS in 

dodala: »Ne glede na vsestranskost pa 

je pri visokih stolčkih ključna varnost, 

ker so namenjeni otrokom, zato so bili 

ti testi še posebej zahtevni.«

Na ZPS so preverjali trdnost stolčka, 

izdelavo (majhni delci, ostri robovi 

in štrleči deli, dostopnost do gibljivih 

delov), mehanizem za zlaganje, sisteme 

za varovanje otroka (varnostni pasovi, 

prečke), ki varujejo otroka pred 

padci, nastavljivost sedeža in opore za 

noge, namestitev in premike pladnja, 

st
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Otroški visoki stolček
mora ustrezati veljavnim varnostnim standardom. Ob nakupu 
izberemo stolček:

• ki je težek in ima širok podstavek, kar zagotavlja dobro 
stabilnost;

• s 3- ali 5-točkovnim sistemom varnostnih pasov;
• s sistemom varnostnih pasov, ki so enostavni za uporabo;
• z varovalom, ki preprečuje, da bi se stolček zložil, medtem 

ko v njem sedi otrok.
Vir: NIJZ

FOTO: Splet



... da se anonimke o ptujskem 

vrtcu berejo kot grozljivka. Pa 

ne zaradi obtožb na račun več-

ne direktorice, ki smo jih pre-

mleli že nič kolikokrat, bolj za-

radi tega, ker jih je nekdo raz-

pošiljal tudi po petkrat na dan. 

Celo ob treh zjutraj so nekateri 

očitno veliko mislili na Boženo, 

ona pa sploh ne ve, da je za njih 

sanjska ženska.

... da je za nekatere pri vrteški 

odhajajoči ravnateljici narobe 

tako rekoč vse. Celo to, da ura-

dne dopise končuje z besedami: 

»S prijetnimi pozdravi!« Očitno 

bo v odhodnem dopisu nekate-

rim morala zapisati: »Klinc vas 

gleda!«

... da so na ptujski občini pre-

pričani, kako izvirni so z idejo, 

da bi v dominikanskem samo-

stanu imeli gostilno. Pa nam 

je znani ptujski režiser tam že 

pred dvema desetletjema pred-

stavil svojo krčmarico. In kjer 

torek � 17. januarja 2017 Za kratek čas 21

Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Tednikova nagradna razrezanka � Kaj je na fotografiji?

je krčmarica, tudi krčma ni da-

leč.

... da so se v pomanjkanju 

drugih idej na ptujskem turi-

stičnem zavodu odločili finan-

cirati še eno v nizu ptujskih tu-

rističnih strategij. Očitno ima 

novi zavod v novih omarah pač 

prostor za nove strategije. Naj-

novejšo je izdelalo podjetje, ki 

se na spletu hvali z več kot de-

setletno tradicijo – pa čeprav 

obstaja pol leta.

Vidi se ...
... da je nekatere naše bralce 

kar glava zabolela, ko so prej-

šnji torek preučevali tabelo, v 

kateri smo primerjali cene iz-

delkov ob uvedbi evra pred de-

stimi leti in danes. A je glavobol 

slaba rešitev: aspirin se je po-

dražil na dvakratno ceno. Poi-

ščite tolažbo v belem vinu, se je 

manj podražilo ... Še boljša reši-

tev: pogrebne storitve so se po-

dražile le za 20 odstotkov.

Govori se ...
... da nas je oni dan ob poslu-

šanju črne kronike na radiu 

prešinilo spoznanje, da je bil 

največji slovenski književnik – 

lopov in kriminalec. Policisti so 

namreč v svoje poročilo o zloči-

nih ob koncu tedna zapisali, da 

je nek zločinec »zatajil avtomo-

bil«, drugi pa je »zatajil denar-

nico«. Si lahko predstavljate, kaj 

bi se dandanes dogajalo z Iva-

nom Cankarjem, ki je zatajil 

mater – in to celo priznal?! Slo-

vensko literarno kritiko čaka 

sedaj težka naloga: prevredno-

titi književnost skozi policijsko 

optiko.

Foto: Tajno društvo PGC

Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 17. do 23. januarja 2017.
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

 Ljubezen Posel Denar Zdravje
Oven �� ☺ €€ ���

Bik ��� ☺☺ € ��

Dvojcka � ☺☺ €€€ �

Rak �� ☺☺☺ €€ �

Lev ��� ☺ €€ ��

Devica � ☺☺☺ €€€ �

Tehtnica �� ☺☺ € ���

Škorpijon � ☺☺☺ €€ ���

Strelec �� ☺ €€€ ��

Kozorog ��� ☺☺ €€ ���

Vodnar �� ☺ €€€ �

Ribi ��� ☺☺ € ��

Da boste lažje ugotovili, vzemite v 
roke škarjice, razrežite fotografi jo po 
črtah in nato na novo sestavite kvadrat-
ke ter jih nalepite na papirnato podlago.

Pravilno sestavljeno razrezanko 
s svojimi podatki pošljite na naslov 
Radio-Tednik, d. o. o., Osojnikova 3, 
2250 Ptuj, do ponedeljka, 16. januar-
ja. Lahko jo tudi fotografi rate (skupaj 
s kupončkom z izpolnjenimi osebnimi 
podatki) in jo pošljete na elektronski 
naslov: tednik@radio-tednik.si.

Izmed tistih, ki nam boste poslali pravilno sestavljeno fotografi jo z iz-
polnjenim kupončkom, bomo vsak teden izžrebali dobitnika lepe knjižne 
nagrade. Podarja jo Založba Feliks. Zdaj pa veselo na delo.

Srečna izžrebanka Tednikove nagradne razrezanke je: 
Naja Škoda, Ul. 25. maja 27, 2250 Ptuj.
Knjižno nagrado prejme po pošti. Iskrene čestitke!

Foto: ČG

Tednikova nagradna razrezanka - kuponček

Ime in priimek: ______________________________________

Naslov: ____________________________________________

Pošta: _________________________________________

�

1 4 3

3 8

5 2 9

7 2 6

6 8

9 3 5

4 5 2

6 8

3 9 1

Kako dostopne so droge in 
alkohol mladim na Ormoškem?

V četrtek ob 16. uri z Natalijo Škrlec.Na udaru

Torek, 17. januar

10:00 Kog, cerkev sv. Bolfenka, Antonovanje na Kogu, sv. maša 
in lokalna ponudba na stojnicah

18:30 Ptuj, gasilski dom, uvodno predavanje o učenju Bruna 
Groninga, vstopnine ni

19:00 Ptuj, Knjižnica Ivana Potrča, potopisno predavanje Simona 
Eržena S kolesom po strehi sveta, Tadžikistan

Sreda, 18. januar

08:30 Ptuj, mala sejna soba MO Ptuj, gostovanje varuhinje 
človekovih pravic Vlaste Nussdorfer na Ptuju, ob 15.15. 
predstavitev ugotovitev poslovanja na Ptuju na krajši novi-
narski konferenci

10:00 Cirkulane, sedež LAS Haloze, PRJ Halo, Cirkulane 56, 
LAS Haloze – predstavitev prvega javnega poziva v novi 
fi nančni perspektivi

10:00 Slovenska Bistrica, center za starejše Metulj, potopisno pre-
davanje Egona Kudra Indija – Tadž mahal

12:00 Ptuj, refektorij minoritskega samostana, predstavitev 
muzejske publikacije Minoritska zbirka 2, avtorja Amadeja 
Pernat in Branko Vnuk predstavljata ostanke zgodnjegot-
ske in baročne arhitekturne plastike iz ruševin cerkve sv. 
Petra in Pavla

14:00 Ptuj, poročna dvorana Mestne hiše, javna razprava in de-
lavnica v sklopu izdelave celostne prometne strategije MO 
Ptuj, predstavitev rezultatov anket in samoocene, delavnica

16:30 Ptuj, Mestno gledališče, letni nastop baletnega oddelka GŠ 
Karola Pahorja Ptuj, 18., 19. in 20. januar ob 16.30 za 
izven ter v soboto, 21. 1., ob 9.30 za izven

18:00 Kidričevo, večnamenska športna dvorana, polfi nale prire-
ditve Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo

18:00 Makole, knjižnica, predavanje Moč in nemoč zdravilnih 
rastlin

19:00 Ptuj, gasilski dom, uvodno predavanje o učenju Bruna 
Groninga, ni vstopnine

Četrtek, 19. januar

10:00 Slovenska Bistrica, Partizanska ul. 24, Sejem socialnih 
podjetij, okrogla miza, ob 13.30 okrogla miza Modeli in 
dobre prakse socialnega podjetništva na področju krožne-
ga gospodarstva v Sloveniji

17:00 Ormož, Knjižnica Franca Ksavra Meška, pravljična urica, 
pravljični uri Snežinke bo sledilo kratko predavanje o 
pomembnosti in vplivu družinskega branja v predšolskem 
obdobju Maje Cizerl

18:00 Ptuj, športna dvorana OŠ Ljudski vrt, polfi nale prireditve 
Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo

Mestni kino Ptuj

Sreda, 18. januar: 20:00 Dežela la la.
Četrtek, 19. januar: 19:00 Liffe po Liffu: Matura.

Prireditvenik 



Odbojka, dekleta: OŠ Črešnjevec 
pred OŠ Videm-Leskovec

V torek, 10. 1., je v športni dvorani OŠ Cir-
kovce potekalo območno tekmovanje osnovnih 
šol v odbojki za starejše učenke letnikov 2002 
in mlajše. Na njem sta se pomerili po dve naj-
boljši ekipi iz ptujskega in slovenskobistriškega 
območja. V nadaljnje tekmovanje (četrtfinale 
državnega tekmovanja) je vodilo le prvo mesto, 
zato so bile igralke zelo motivirane. Največ od-
bojkarskega znanja so pokazale igralke OŠ dr. 
Jožeta Pučnika Črešnjevec, ki so v finalu ugna-
le vrstnice iz OŠ Videm-Leskovec.

Rezultati: OŠ Cirkovce – OŠ dr. Jožeta Puč-
nika Črešnjevec 0:2, OŠ Videm-Leskovec – OŠ 
Pohorskega odreda Slovenska Bistrica 2:1;

tekma za 3. mesto: OŠ Cirkovce – OŠ Pohor-
skega odreda Slovenska Bistrica 1:2;

tekma za 1. mesto: OŠ dr. Jožeta Pučnika 
Črešnjevec – OŠ Videm-Leskovec 2:0.

Vrstni red:
1. OŠ dr. Jožeta Pučnika Črešnjevec
2. OŠ Videm-Leskovec
3. OŠ Pohorskega odreda Slovenska Bistrica
4. OŠ Cirkovce

Nogomet, dekleta: Markovčanke 
na državno tekmovanje

V športni dvorani OŠ Markovci je 13. 1. pote-
kal turnir območnega tekmovanja v nogometu 
za starejše učenke letnikov 2002 in mlajše. 
Sodelovale so štiri ekipe, ki so odigrale turnir 
po sistemu vsaka z vsako. Največ so prikazale 
domačinke, ki so iz treh srečanj zbrale sedem 
točk, ekipa iz Spodnje Polskave na drugem me-
stu pa šest. Odločilna je bila že prva tekma na 
turnirju, ko je ekipa OŠ Markovci tesno ugnala 
vrstnice iz Polskave (2:1). Zmagovalna ekipa se 
je uvrstila v polfinale državnega tekmovanja.

Rezultati: OŠ Markovci – OŠ Antona Ingoliča 
Spodnja Polskava 2:1, OŠ Destrnik-Trnovska 
vas – OŠ Breg 1:1, OŠ Antona Ingoliča Spodnja 
Polskava – OŠ Breg 5:0, OŠ Markovci – OŠ De-
strnik-Trnovska vas 2:1, OŠ Destrnik-Trnovska 
vas – OŠ Antona Ingoliča Spodnja Polskava 
0:5, OŠ Breg – OŠ Markovci 0:0. 

Vrstni red:
1. OŠ Markovci
2. OŠ Antona Ingoliča Spodnja Polskava 
3. OŠ Breg 
4. OŠ Destrnik-Trnovska vas

UR

Drugo mesto na območnem tekmovanju v odbojki si je priigrala ekipa OŠ Videm-Leskovec.

Z območnega tekmovanja odbojkaric si je napredovanje na državno raven prislužila ekipa OŠ dr. 
Jožeta Pučnika Črešnjevec.

Ekipa OŠ Markovci je slavila na območnem tekmovanju nogometašic in si s tem prislužila napredo-
vanje v polfinale državnega tekmovanja.

Šolski šport � Odbojka, nogomet

Košarkarski klub Ljuto-
mer je s svojima selekcijama 
U-13 in U-19 sodeloval na 13. 
mednarodnem turnirju v hr-
vaškem Poreču. Na štiridnev-
nem tekmovanju je nastopilo 
120 ekip iz Francije, Hrvaške, 
Italije, Makedonije in Slove-
nije.

Ljutomerska selekcija 
U-13 je v konkurenci 17 
ekip osvojila 3. mesto. V 
predtekmovalni skupini so 

Ljutomerčani odpravili itali-
janski ekipi Vitorio Venetto 
(45:26) in Castellana Basket 
Bianca (47:26), v četrtfinalu 
so z 38:27 premagali Basket 
Lecco, v polfinalu pa tesno 
(35:38) izgubili proti poznej-
šemu zmagovalcu Juniorju. 
Tekmo za 3. mesto so varo-
vanci Tomaža Črnjaviča in 
Jana Filipiča dobili proti SG 
Sport Aresa (38:25) in osvo-
jili bronasto kolajno. Igrali 

so: Rok Hošpel, Jan Kovačič, 
Jean Gal Vajs, Krištof Boha-
nec, Luka Filipič, Žan Borko, 
Luka Franov Rakuša, Maj Sla-
vič, Aneja Stojko in Martin 
Kralj.

Selekcija U-19 (Tomaž Sa-
gaj, Jaka Godec, Rok Gošnjak, 
Jure Rudolf, Kobe Samake 
Krajnc, Patrik Topolnik in 
Alja Šmauc) je v konkurenci 
19 ekip zasedla 8. mesto. 

NŠ

Košarka � Mednarodni turnir mladih v Poreču

Bron za ljutomerske košarkarje

Foto: arhiv KK Ljutomer

Ljutomerski mladi košarkarji (U-13) so v Poreču osvojili bronasto medaljo.

�������	�
�
���
���������	������
�����������
��

���������	
����������������������

�������������
�	����������������������
��������� ���!��������!�
"#��
��$��
�!��%�"#�&&
'������	���������$	���(�����
���%����	���)�����*��)������
�������+���,
-� '�� �
-� .����
-� /�)����
-� �)��0�)� ���$

-� 1���2���3
-� .���������
�
-� ������
-� 4$	������������
-� .�� ���
-� ��+�����)���������

1��������5�������
-� /�%����
-� ����� ���

6�����������
�	����������������������
�����
$�����������$
!���
 ������!�"7��
��$��
�!��%�"#�&&
'������	���������$	���(�����
���%����	���)�����*��)������
�������+���,
-� �������������+��
$
-� �������
-� .��������
-� 0���������������1��
�
-� 8�
����
-� 0�
�	���
-� 1�����2��
���
-� 5��)
-� ����3
-� /� �
-� 9�������
-� �
$��������

�������	��
����

4�$3%��/����:2��������$
�����������
$�*��% ���������
����������������������
����%�����������������/�/�4�2.�,

torek � 17. januarja 201722 Šport mladih, prireditve



torek � 17. januarja 2017   23Oglasi in objave

Ko pošle so ti moči,
zaprl trudne si oči.

ZAHVALA

Sporočamo žalostno vest, da je v 79. 
letu starosti umrl

Jakob Strelec
IZ BUKOVCEV 14

Iskrena hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti.

Vsi njegovi

Skromno si živel,
v življenju mnogo delal in trpel,
ko pošle so tvoje moči,
zaprl trudne si oči.
Zdaj mirno, tiho v grobu spiš,
a v naših srcih še naprej živiš.

V SPOMIN
14. januarja je minilo 10 let, odkar nas je mnogo prerano 
zapustil dragi mož, ati, tast, dedi in pradedi

Martin Čeh
PODVINCI 98 C
12. 7. 1943–14. 1. 2007

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki se ga z lepo mislijo spo-
mnite in mu prižgete svečo.

Tvoji najdražji

Vsaka mama je prava mama,
dana za srečo in veselje.
Prava. In ena sama.
Za vse življenje.
  (T. Pavček) 

OSMRTNICA
Sporočamo žalostno vest, da nas je v 
89. letu po dolgotrajni bolezni zapu-
stila naša draga mama, babica in pra-
babica

Ana Copak
IZ ZAKLA 34
nazadnje stanujoča v Domu upokojencev Ptuj
Od nje se bomo poslovili v četrtek, 19. januarja 2017, ob 
13. uri na pokopališču na Gorci pri Podlehniku. Žara bo 
položena v vežico na dan pogreba ob 10. uri. Molitev za 
pokojno bo v župnijski kapeli na Gorci v sredo, 18. janu-
arja, ob 18. uri.

Žalujoči: hčerka Brigita z družino in drugo sorodstvo

Bolečina se da skriti, pa tudi solze 
ni težko zatajiti, 
le ljube, skrbne mame nihče nam 
ne more več vrniti.
Sporočamo žalostno vest, da je v 94. 
letu starosti umrla

Marija Muzek
rojena Čelan
IZ SLAVŠINE 25, SV. ANDRAŽ
Pogreb bo v četrtek, 19. januarja 2017, ob 11. uri na poko-
pališču pri Sv. Andražu v Slov. goricah.
Žara bo položena v tamkajšnjo mrliško vežico v sredo, 18. 
januarja 2017, ob 11. uri.

 Njeni domači

PO zelo ugodnih cenah od-
kupujemo vse vrste hlodovine, 
možnost odkupa tudi na panju. 
Prodamo tudi drva za kurjavo. 
Aleksander Šket, s. p., Irje 3 d, 
3250 Rogaška Slatina. Tel. 041 
785 318.

Mali oglasi

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico 
in druge kmetijske priključke. Telefon 
041 358 960.

BUKOVA drva prodam. Razžagana 
na 25, 33 ali 50 cm. Brezplačna do-
stava. Telefon 041 893 305. David 
Vučina, Štajerska vas 10, Loče.

Raičeva ulica 6,  2250 Ptuj
Uporabna površina – 470,45 m2

Dvorišče – 442 m2, 10 parkirišč
Informacije: Radio-Tednik Ptuj, d.o.o., 
02/ 749 34 10

Prodamo ali damo v najem

�
Poraba energije za ogrevanje:
101,00 kWh/m2 na leto

KUPIMO traktor Zetor, Ferguson, Ur-
sus, Deutz, Štore, Univerzal ali po-
dobno. Telefon 031 851 485.
PRODAM prašiče domače reje, tež-
ke od 120 kg do 250 kg. Tel. 041 
388 214.

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodo-
vino ter zelo kakovostne smrekove 
pelete, brezplačna dostava, ugodna 
cena. Horvat – drva, Moškanjci 1 d. 
Tel. 051 667 170.
UGODNO prodamo drva, smrekove 
pelete in brikete z dostavo. Prodamo 
tudi kurilno olje Petrol brez stroškov 
dostave. Tel. 031 444 154. S emine-
smms.

DELO

VOZNIKA C+E-kategorije v medna-
rodnem prometu, smer EU, zaposlim. 
LAMOT, d. o. o., Ulica svobode 13, 
2204 Miklavž. Telefon 040 296 391, 
www.lamot.si.



Danes bo pretežno oblačno, ob-
časno bo rahlo snežilo. Padavin bo 
več na jugu države. Severovzhodni 
veter se bo okrepil, na Primorskem 
bo pihala močna burja. Najnižje 
jutranje temperature bodo od -2 
do -6, v Alpskih dolinah do -10, ob 
morju malo nad 0, najvišje dnevne 
od -4 do -1, na Primorskem do 6 
stopinj C.

Opozorilo
Danes bo na Primorskem sprva 

pihala zmerna burja, ki se bo po-
poldne in zvečer krepila in v sunkih 
dosegala hitrosti od 100 do 120 
km/h. Še nekoliko močnejšo burjo 
pričakujemo v torek in sredo, ko bo 
v sunkih dosegala hitrost okoli 140 
km/h.

Obeti
V sredo bo na JV pretežno oblač-

no, drugod bo delno jasno. Še bo 
pihala zmerna do močna burja.

Napoved vremena za Slovenijo

Osebna kronika
Rojstva: Natalija Zemljak, Ar-
bajterjeva ul. 10, Ptuj – deček 
Marcel; Katja Šuen, Stojnci 
13 a, Markovci – deček Blaž; 
Sabina Papež, Župečja vas 
16, Lovrenc na Dravskem 
polju – deklica Tjaša; Moni-
ka Škrjanec, Senčak 4 a, Sv. 
Tomaž – deček Gašper; Janja 
Letonja, Rucmanci 44, sv. 
Tomaž – deček Anej; Nataša 
Črček, Obrež 57 a, Središče ob 
Dravi – deček Erik; Mateja Črn-
ko, Prisojna ulica 14, Maribor 
– deklica; Stanka Habjanič, 
Gajzerjeva ul. 13, Ptuj – dekli-
ca Liza; Petra Pandža, Splitska 
ul. 16, Velenje – deklica Jona; 
Jerneja Križan, Sv. Florjan 16, 
Rogaška Slatina – deklica Ju-
lija; Katja Vogrinec, Leskovec 
96, Pragersko – deček Filip; 
Nataša Sernc, Streliška c. 
37, Maribor – deklica; Maja 
Tašner, Rotman 23, Juršinci 
– deklica Hana; Ana Županič, 
Prvomajska c. 4, Šentjernej 
– deček; Nastja Hamzić, Par-
tizanska ul. 12 d, Središče ob 
Dravi – deklica Alina; Jasna Ju-
rič, Ogljenšak 19 a, zg. Polska-
va – deklica Ela; Nina Žibert, 
Slomškova ul. 11, Rogaška 
Slatina – deklica Lina; Polon-
ca Žnidarič, Sestrže 43 a, Maj-
šperk – deček Miha; Barbara 
Varvoda Matjašič, Zidanškova 
ul. 1, Ptuj – deklica Julija; Ja-
smina Rozman, Sodinci 86, 
Velika Nedelja – deček Aljaž.
Umrli so: Feliks Valenko, Ptuj, 
Zagrebška c. 91, roj. 1941 
– umrl 31. decembra 2016; 
Antonija Ivana Prosnik, roj. 
Bohorč, Središče ob Dravi, 
Slovenska c. 30, roj. 1929 – 
umrla 5. januarja 2017; Jožefa 
Knez, roj. Brenčič, Ptuj, Vičava 
101, roj. 1922 – umrla 5. janu-
arja 2017; Anka Novak, roj. Je-
renko, Ptuj, Gregorčičev dr. 11, 
roj. 1931 – umrla 7. januarja 
2017; Silvija Rakuš, Ptuj, Kra-
igherjeva ul. 29, roj. 1977 – 
umrla 8. januarja 2017; Franc 
Kamenšek, Stoperce 31, roj. 
1933 – umrl 8. januarja 2017; 
Marija Jurgec, roj. Žlahtič, Gra-
dišča 21, roj. 1924 – umrla 9. 
januarja 2017; Janez Horvat, 
Ptuj, Poljska c. 2, roj. 1934 – 
umrl 9. januarja 2017; Marija 
Sipoš, roj. Meško, Ptuj, Pot v 
toplice 4, roj. 1920 – umrla 
9. januarja 2017; Marija Feko-
nja, roj. Štrucl, Vinski Vrh 55, 
roj. 1938 – umrla 10. januarja 
2017; Friderika Kmetec, roj. 
Milošič, Sp. Leskovec 6 a, roj. 
1943 – umrla 10. januarja 
2017; Matilda Brodnjak, roj. 
Goričan, Dravinjski Vrh 11, 
roj. 1937 – umrl 10. januarja 
2017 .

Z možem gojita piščance že 

več kot 30 let in 18. januarja bi 

morala vhleviti nove. »Pripra-

vljala sva hlev za vhlevitev, in si-

cer sva mlela slamo. Nato sva jo 

pustila v kupu, saj sva namera-

vala naslednji dan še nadaljevati, 

nato pa kup razgrniti. Zvečer 

sem še šla okoli kupa, izklopila 

ventilatorje, zaprla lopute … Ne 

vem, kaj sva naredila narobe. Se-

daj bo ta strah vedno prisoten. 

Ne moreš si zamisliti, da se lah-

ko kaj takega zgodi. Že lani smo 

imeli kar težko leto, vedno se je 

kaj pokvarilo. Upali smo, da bo 

letošnje boljše, a glejte, kako se 

je začelo,« je vidno pretresena 

ob pogledu na zoglenele tramo-

ve, črn oplesk in zevajoče luknje 

med ploščami dan po požaru 

povedala Podgorškova. »Ko sva 

videla požar, sva stekla proti far-

mi. Traktor je bil spodaj, gorelo 

je že vse okrog njega. Želela sem 

ga prestaviti, trikrat mi je uga-

snil. Nato ga je mož rešil pred 

ognjem. Drugega nisem mogla 

narediti. Samo upala sem, da bo 

gasilcem uspelo rešiti spodnjo 

etažo,« je svojo nemoč opisala. 

Tudi ta nesreča, ki je prizadela 

zakonca Podgoršek, pa je doka-

zala, da sta solidarnost in skrb 

za sočloveka še kako prisotni. 

»Vsi sosedje so takoj priskočili in 

pomagali, znanci, sorodniki še 

dan po požaru kličejo, če potre-

bujemo kakšno pomoč. Iskrena 

hvala vsem. Še obstajajo dobri 

ljudje,« je hvaležno dejala Marija.

Gasilcem uspelo 
rešiti spodnjo 
etažo

Ogenj in dim na farmi so opa-

zili sosedje. Prvi je na pomoč 

prihitel Jožef Kancler, tudi po-

veljnik GZ Kidričevo, ki je ne-

mudoma aktiviral prostovoljna 

gasilska društva Talum, Apače, 

Lovrenc na Dravskem polju, 

Šikole, Jablane, Starošince, Ple-

terje in Mihovce-Dragonja vas. 

»Takoj smo začeli gasiti požar na 

farmi, saj druge stavbe zaradi 

oddaljenosti niso bile ogrožene. 

Intervencije se je udeležilo 60 

gasilcev, ki so ponovno dokaza-

li, da smo dobro organizirani in 

usposobljeni za poslanstvo, ki 

ga opravljamo. Prav tako sem za-

dovoljen z odzivom gasilcev, na-

vsezadnje je šlo za delovni dan 

in mi smo prostovoljci.« Požar 

na piščančji farmi je prva večja 

intervencija v tem letu, Kancler 

si želi, da bo nadaljevanje leta 

mirnejše od njegovega začetka. 

Marija Podgoršek ima sicer 

hlev zavarovan, a se boji, da 

zavarovalnina ne bo zadostila 

pokritju vseh stroškov. »Gasil-

cem je uspelo rešiti spodnjo 

etažo, zgornjo je ogenj povsem 

uničil. Sedaj nas čaka obnova 

prostora, strehe, nakup nove 

opreme. Upam, da bomo uspe-

li usposobiti peč, ki je stara le 

dve leti, da bi lahko vhlevili vsaj 

spodnjo etažo. Namreč navseza-

dnje gre tudi za izpad dohodka, 

to je moje delovno mesto,« je še 

povedala Marija Podgoršek in 

dodala: »Edina sreča v tej nesre-

či je, da še nismo imeli živali, saj 

bi bil potem pogled na farmo še 

bolj boleč.«
Mojca Vtič

Kidričevo � V petek, 13., zagorela piščančja farma

»Še obstajajo dobri ljudje«
»Zjutraj sem slišala vpitje s ceste, najprej nisem razločila glasov, nato je zazvonil še telefon. 'Marija, gori,' sem 
zaslišala. In ko sem z balkona pogledala proti farmi, je bilo že vse v dimu in ognju,« se je dogodka v jutru petka, 
13., spomnila Marija Podgoršek iz Njiverc in dodala: »Groza in strah je bilo.«

Foto: Mojca Vtič

Po nestrokovni oceni policistov je ogenj povzročil za 150.000 evrov škode.

Škode za 150.000 evrov
Požar piščančje farme, ki je izbruhnil v višji od dveh 

etaž farme, velikosti 44 x 12 metrov, so si ogledali tudi 
policisti in kriminalisti. »Materialna škoda je nestrokov-
no ocenjena na okoli 150.000 evrov, saj je bila farma 
modernizirana. Mariborski kriminalisti so v sodelova-
nju s ptujskimi policisti ugotovili, da je požar izbruhnil 
pod kupom zmlete slame, ki so jo v tem nadstropju s 
strojem za mletje zrnja mleli dan pred požarom. Nepo-
sredni vzrok za ogenj pa je bila iskra, ki je iz stroja ver-
jetno preskočila med mletjem, saj med slamo občasno 
zaide tudi kakšen kamen ali drug tujek,« so sporočili iz 
Policijske uprave Maribor.

Foto: Mojca Vtič

Požar naj bi povzročila iskra, ki je verjetno preskočila iz stroja, s katerim sta Podgorškova mlela 
slamo.
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